

လောကကို ထွန်းလင်းတောက်ပ
 မိမိပြုခဲ့သော မကောင်းမှုအကုသိုလ်ကံကို ကုသိုလ်ကံ ဖြင့် ဖုံးအုပ်ဖြေဖျောက်နိုင်၏။ ထိုသို့ပြုနိုင်သူသည် တိမ်တိုက်မှလွတ်မြောက်လာသောလက်သို့ ဤလောက ကို ထွန်းလင်းတောက်ပစေ၏။ (ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုနိုင် ရန် မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းရှိရန် လိုအပ်ပေရာ မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းများနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံနိုင် အောင် ကြိုးစားအားထုတ်သင့်၏)
 လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၃)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပ နိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာ အောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ် လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝ မြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှု ရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေပိမာန်စာမူဆု ဆုနှင်းသဘင်အခမ်းအနား ကျင်းပ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးအပ်

အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာကောင်းကျိုးကို သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ကြပြီး နိုင်ငံ၏ပုံရိပ်ကို မြှင့်တင်ပေးနိုင်သည့် စာကောင်းပေမွန်များ ဆက်လက်ရေးသားဖွဲ့ဆို

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃
 ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသား စာပေဆုနှင့် စာပေပိမာန်စာမူဆု ဆုနှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်း ဗဟိုဌာန - ၂ ၌ ကျင်းပပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့ တက်ရောက်၍ စာပေဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

တက်ရောက်
 အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အတူ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ကောင်စီတွဲဖက် အတွင်းရေးမှူးနှင့်ဇနီး၊ ကောင်စီဝင်များနှင့်ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ဇနီးများ၊ တပ်မတော်အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ နေပြည်တော်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ စာပေဆုစစ်စစ်ရွေးချယ်ရေး ကော်မတီဝင် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ၊ ဆုရပုဂ္ဂိုလ်များ၊ စာပေပညာ ရှင်များ၊ အနုပညာရှင်များ၊ စာပေဝါသနာရှင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုရရှိသည့် စာပေပညာရှင် ဆရာကြီး ဒေါက်တာထွန်းတင့် (ဒေါက်တာထွန်းတင့်-မြန်မာစာ)အား ဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ဟိုဆေးရာမိုဗ်ဟော်တာဆိုသူ တီမောလက်စတေ သမ္မတကြီးအား သိစေချင်ပါသည်

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၈

လူငယ်တွေအနေနဲ့ မြန်မာစာပေကို ချစ်မြတ်နိုးပါ။ မြန်မာဆိုတာ ကိုယ့်စာကို မြတ်နိုးမှဖြစ်မှာပါ။ စည်းကမ်းတကျ ဖြစ်အောင်လုပ်ပါ။ မြန်မာစာရဲ့အခြေအမြစ်က စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံ မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြစ်ဖို့နဲ့ မြန်မာတွေဖြစ်တဲ့အတွက် ကြောင့် မြန်မာစာကို အခြေခံကစပြီးလေ့လာစေချင်ပါတယ်။

တွေ့ဆုံမေးမြန်း စာမျက်နှာ » ၁၁



MOE KAUNG TREASURE MATERNAL & CHILD HOSPITAL
 မိုးကောင်းရတနာမိခင်နှင့်ကလေးဓာတ်ခွဲခန်း

“အသွေးထွေးဆုံး ယုယကြင်နာ ... ချစ်ခြင်းမေတ္တာ မိုးကောင်းရတနာ”

မိုးကောင်း ကင်ဆာကုသရေးစင်တာ ဖွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ။

မိုးကောင်းရတနာမိခင်နှင့်ကလေးဓာတ်ခွဲခန်းမှ
 ၀ါရုကြီးများနှင့် Online ငှာစာပိဆင့်
 Teleconsultation ဖြုလုပ်နိုင်ပါပြီ။

အမှတ်(၁၅)၊ မိုးကောင်းလမ်း၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
 Hotline : (+95) 9696908881 ~ 3, 09 340221960
 Email : info@mkhospital.com
 Website : www.moekaungtreasurehospital.com

- ▶ အထူးကြပ်မတ်ကုသခြင်းဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ
- ▶ ဇနီးမြန်သမေးသား
- ▶ နာကျင်ခြင်းမဲ့ ရိုးရိုးဖီးဖွားခြင်း
- ▶ အချင်းမှဖွံ့ဖြိုးစီးသိမ်းဆည်းခြင်းဝန်ဆောင်မှု
- ▶ မျိုးရိုးလိုက်သောဓာတ်ခွဲခန်းများဖွင့်လှစ်ဝန်ဆောင်မှု
- ▶ ဉာဏ်ရည်မီပြီးမှ အားနည်းသောကလေးငယ်များကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ခြင်းဝန်ဆောင်မှု
- ▶ ကလေးအာဟာရဆိုင်ရာကုသခြင်းဝန်ဆောင်မှုများ
- ▶ တစ်သက်တာကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းဝန်ဆောင်မှုများ
- ▶ ကျန်းမာရေးအာမခံဝန်ဆောင်မှုများ

4D Ultrasound ရိုက်ကူးခြင်း
 ဝန်ဆောင်မှု ရရှိနေပါပြီ။

မြောက်

အင်အားတောင့်တင်းခိုင်မာသည့် စွမ်းရည်ရှိသော တပ်မတော်

တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်အတွက် အဓိကတာဝန်ရှိသည့် အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည် နှင့်အညီ တိုက်ပွဲစွမ်းရည်နှင့် တိုက်ပွဲစွမ်းအားရှိသည့် ကျစ်လျစ်ခိုင်မာတောင့်တင်းသော တပ်မတော်ဖြစ်စေရန် “စစ်ရေးစွမ်းရည်၊ အုပ်ချုပ်ရေးစွမ်းရည်နှင့် စည်းရုံးရေးစွမ်းရည်”ဆိုသည့် စွမ်းရည်သုံးရပ်ပြည့်ဝစေရန် အစဉ်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

စွမ်းရည်သုံးရပ် ပြည့်ဝစေရန်အတွက် တပ်တိုင်း ရဲဘော်တိုင်းတွင် ရှိရမည့် အခြေခံအရည်အချင်းငါးပါးဖြစ်သည့် စိတ်ဓာတ်၊ စည်းကမ်း၊ သစ္စာ၊ စည်းလုံးမှုနှင့် စွမ်းရည်သုံးရပ်ပြည့်ဝစေရန် အစဉ်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ စွမ်းရည်သုံးရပ်သည် အပြန်အလှန်ချိတ်ဆက်နေပြီး အုပ်ချုပ်ရေးစွမ်းရည် ပြည့်စုံကောင်းမွန်မှုမှတစ်ဆင့် စစ်ရေးစွမ်းရည် တိုးတက်အောင်မြင်ခြင်းနှင့် စည်းရုံးရေးစွမ်းရည်လည်း ပိုမိုခိုင်မာလာသည်ကို ယနေ့တပ်မတော်တွင် မြင်တွေ့နေရပါသည်။

“ခေတ်မီတပ်မတော်တည်ဆောက်ရေးတွင် အဓိကကျသည့် စစ်အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှု စသည့်ကဏ္ဍသုံးရပ်ကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် လုပ်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ တိုးတက်ပြောင်းလဲနေသည့် စစ်ပွဲဆိုင်ရာအယူအဆများ၊ ပုံသဏ္ဍာန်များ၊ စစ်လက်နက်အသစ်အဆန်းများနှင့် စစ်ဘက်နည်းပညာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုများကို မျက်ခြည်အပြတ်မခံဘဲ လေ့လာနေရန်လိုအပ်ကြောင်း” တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၅) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

မျက်မှောက်ကမ္ဘာ၏ နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းများကို ကြည့်မည်ဆိုပါက ခေတ်မီနည်းပညာများနှင့် စစ်မှုထိပွဲနည်းပညာများ လျင်မြန်စွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုနှင့် အတူ အင်အားကြီးနိုင်ငံအုပ်စုများ၏ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံငယ်များအပေါ် စစ်ရေးအရ လွှမ်းမိုးချုပ်ကိုင်လိုမှု၊ နိုင်ငံရေးအရ မိမိဩဇာခံအဖြစ် ထားရှိလိုမှုများကြောင့် ဖြစ်ပေါ်နေသော ခေတ်သစ်စစ်ပွဲများ၏ အသွင်သဏ္ဍာန်များကို ကောင်းစွာသိရှိနားလည်အောင် တပ်မတော်က ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံများအကြား ဖြစ်ပွားနေသည့် ပဋိပက္ခများကို ကြည့်မည်ဆိုလျှင်လည်း အင်အားကြီးနိုင်ငံများက နောက်ကွယ်မှ နိုင်ငံရေး၊ စစ်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ဝါဒဖြန့်ချိရေး၊ သံတမန်ရေး စသည့်နည်းလမ်းများဖြင့် ဘက်စုံ စစ်ပွဲအသွင်ဖော်ဆောင်နေသည်ကို တွေ့ရပါသည်။

ထို့ကြောင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ဖြစ်ရပ်တစ်ခုကို အပေါ်ယံ မြင်ကွင်းလောက်သာ သုံးသပ်သိရှိခြင်းမျိုးထက် မြင်ကွင်းနောက်ကွယ်က အကြောင်းတရားများကိုပါ စဉ်းစားဖော်ထုတ်နိုင်စွမ်းရှိအောင်မှာကြားထားပြီး ခေတ်နှင့်အညီ တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းပြောင်းလဲနေသည့် နည်းပညာများကိုအသုံးပြု၍ တပ်မတော်ကို အင်အားတောင့်တင်းခိုင်မာလာအောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကာ နိုင်ငံတော်ကို အစဉ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နေရမည်ဖြစ်သည်။ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာများ လျင်မြန်စွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုကြောင့် ခေတ်သစ်စစ်ပွဲများတွင် သက်ရှိလူသားများကိုယ်တိုင်ပါဝင်ဆင်နွှဲ ဦးဆောင်ထိန်းချုပ်သည့် နည်းပညာအဆင့်မှ ဉာဏ်ရည်တူ နည်းပညာ အသုံးပြုကွပ်ကဲထိန်းချုပ်သည့် နည်းပညာအဆင့်အထိ တိုးတက်ပြောင်းလဲနေသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။

ဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံများသာမက ဖွံ့ဖြိုးဆဲကမ္ဘာ့နိုင်ငံအများစုအနေဖြင့် ခေတ်သစ်စစ်ပွဲများကို မျှော်မှန်းပြီး ခေတ်မီတပ်မတော်တစ်ရပ်တည်ဆောက်ရာ၌ ဉာဏ်ရည်တူနည်းပညာအပြင် အခြားကာကွယ်ရေးသုတေသန လုပ်ငန်းများတွင်လည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများစွာ ပြုလုပ်လာကြသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ နိုင်ငံစီးပွားရေးကို ပိုမိုတိုးတက်လာအောင်ဆောင်ရွက်ပြီး ကာကွယ်ရေးစွမ်းအား မြင့်မားလာအောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ နည်းပညာအခြေပြု ခေတ်မီတပ်မတော်တည်ဆောက်ရေးကို အပြိုင်အဆိုင် လုပ်ကိုင်လာကြပါသည်။ ထို့အတူ သတင်းအချက်အလက်စီးဆင်းမှု လွယ်ကူမြန်ဆန်လာသောကြောင့် နည်းပညာများ တစ်ဟုန်ထိုးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိပြီး ကမ္ဘာ့အခင်းအကျင်း အပြောင်းအလဲများ လျင်လျင်မြန်မြန် ဖြစ်ပေါ်နေသည်ကို အမြဲသတိချုပ်နေရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ ယနေ့ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းများတွင် အလျင်အမြန်ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာများကို အားပြု၍ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ဝါဒဖြန့်ချိရေး၊ စစ်ရေးစသည်တို့တွင် ထိရောက်စွာ အသုံးပြုနေကြပြီဖြစ်ရာ မြန်မာ့တပ်မတော်ကိုလည်း အင်အားတောင့်တင်းခိုင်မာပြီး ခေတ်မီတိုးတက်သည့် တပ်မတော်ဖြစ်လာအောင် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ အမြော်အမြင်ရှိရှိ လမ်းညွှန်မှာကြားမှုများနှင့်အညီ လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။ ။

(၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် လူငယ်နှင့် စာပေအနုပညာပွဲတော်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၀ ရက် မှ ၂၂ ရက် ။ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ (B) ။ နေပြည်တော်။

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း

ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး အတည်ပြုခန့်ထားခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်းဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထိန်လင်းအောင် ကို အစမ်းခန့်ကာလ (၁)နှစ် ပြည့်မြောက်သည့်နေ့မှစ၍ အတည်ပြုခန့်ထားလိုက်သည်။

ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၌ သမဝါယမအသင်းသားတောင်သူများစိုက်ပျိုးသည့် မိုးစပါးများရိတ်သိမ်း

ကွမ်းခြံကုန်း ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင် နိုင်ငံ့စီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှပံ့ပိုးသည့် သွင်းအားစုများရယူ၍ ကန်ထရိုက်လယ်ယာစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော သမဝါယမအသင်းသား ဦးကျော် ညောင်ငူကျေးရွာ ကွင်းအမှတ်(၃၇၅)၊ B ၏လယ်၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မိုးစပါးရိတ်သိမ်းနေကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ မိုးစပါးရိတ်သိမ်းမှုကို ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် မြို့နယ် သမဝါယမဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူးနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ် သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်များ၊ ကုမ္ပဏီမှတာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုအားပေးပြီး တောင်သူ ဦးကျော်၏ လယ်မြေ ၁၀ ဧက စံကွက်အားရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ တစ်ဧကလျှင် အထွက်နှုန်း ၇၂ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင် တော်ခွန်းကုန်း စိုက်/ထွေ၊ ကရင်

ချောင် စိုက်/ထွေ၊ ကော့ခွန်း စိုက်/ထွေ၊ တိုးတက်ရေးလယ်ထွေ၊ ထွန်းရွှေဝါ စိုက်/ထွေတို့ဖြင့် အသင်းသား ၁၁၇ ဦး၊ စိုက်ဧက ၁၂၆၀ အား နိုင်ငံ့စီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေမှ ပံ့ပိုးသည့် သွင်းအားစုများရယူ၍ စိုက်ပျိုးကြောင်း သိရသည်။ **ဆွေန္ဒယ်(ပြန်/ဆက်)**

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်				၁၃ - ၁၂ - ၂၀၂၃	
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)	
FMI	၈,၇၀၀	၈,၇၀၀	၁၀၁	၈၇၈,၇၀၀	
MTSH	၂,၉၀၀	၂,၉၀၀	၂,၂၇၅	၆,၅၉၇,၅၀၀	
MCB	၇,၄၀၀	၇,၅၀၀	၁၀၇	၇၉၂,၅၀၀	
FPB	၁,၅၅၀	၁,၆၀၀	၂,၄၃၅	၃,၈၉၅,၉၀၀	
TMH	၂,၄၀၀	၂,၄၀၀	၁	၂,၄၀၀	
EFR	၂,၀၀၀	၂,၀၀၀	၀	၀	
AMATA	၄,၇၀၀	၄,၇၀၀	၁၆၄	၇၇၀,၈၀၀	
MAEX	၁,၇၀၀	၁,၇၀၀	၂၁၇	၃၆၈,၉၀၀	

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

မြောက်

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဉာ
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အယ်ဒီတာများ	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်	သုတေသန	- ဒေါ်ဇော်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်ခင်ယုဆွေနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်နွယ်နွယ်ထွန်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစည်သူလွင်နှင့်အဖွဲ့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု ရရှိသည့် စာပေပညာရှင်ဆရာကြီး ဒေါက်တာချစ်စံ(ချစ်စံဝင်း)အား ဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု ရရှိသည့် စာပေပညာရှင် ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း(ကြူကြူသင်း)အား ဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

☆ ရှေ့ဖို့မှ အခမ်းအနားမစတင်မီ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသူများသည် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၂ မြေညီထပ်၌ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ဆုရရှိသူများ၏ အတ္ထုပ္ပတ္တိ၊ ဓာတ်ပုံ၊ ဆုရစာအုပ်များနှင့် စာအုပ်စာစောင်များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ကြည့်ရှုအားပေး ယင်းနောက် အခမ်းအနားကို စတင်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသူများသည် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဝန်ထမ်းများက “အမျိုးသားစာပေ ယဉ်ကျေးမှုအမွေ” စာပေဆုနှင့်သဘင်ဂုဏ်ပြုသီချင်းဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုနှင့် “စာပေစွမ်းအားကလောင်အားဖြင့် ရှေ့သို့ချီမည် ပန်းတိုင်ဆီ” မှတ်တမ်း Video Clip ကို ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် “ဟေမန္တရတု” ဟု ခေါ်တွင်ခဲ့ကြသည့် ယခုနတ်တော်လရာသီသည် ခေတ်အဆက်ဆက် ပေါ်ထွန်းခဲ့သည့် စာဆိုတော်များ ရေးဖွဲ့သီကုံးခဲ့သည့် စာပေ၏အနှစ်သာရ၊ အဆီအနှစ်များကို ပြန်လည်လှစ်ဟဖော်ကျူးဂုဏ်ပြုကြသည့် ကာလလည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာဆိုတော်များ၏ စေတနာကောင်းများမှ ဖြစ်ထွန်း ပေါ်ပေါက်လာသည့် စာပေ အဖူးအပွင့်များသည် လေ့လာ၍ မကုန်နိုင်အောင်

များပြားလွန်းလှပါကြောင်း၊ ယနေ့ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးမှု ရလဒ်များသည် စာပေကရသည့် အသိပညာ၊ အတတ်ပညာများက အများဆုံး ရရှိခဲ့သော သက်သေများပင် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာပေက ပေးစွမ်းသည့် သုတ၊ ရသအဖုံဖုံတို့သည် လည်း အလွန်အဖိုးအနုဂ္ဂထိုက်တန်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့်လူသားများအတွက် စာပေအသိအမြင်နှင့် ပညာဗဟုသုတများကို ပေးစွမ်းသည့် စာဆိုတော်ကြီးများ၏ ဂုဏ်ရည်ကို ဖော်ထုတ်ပြသသည့် အနေဖြင့် နတ်တော်လရာသီတွင် စာဆိုတော်နေ့အခမ်းအနားများကို ကျင်းပကြခြင်းပင် ဖြစ်ပါကြောင်း။ စာပေသည် အနုပညာအားလုံး၏ ကိန်းဝပ်ရာ၊ ဂီတ၊ ရုပ်ရှင်၊ သဘင်စသည့် အနုပညာနယ်ပယ်များ ဖြာထွက်ရာ ပင်ရင်းနယ်ပယ်ကြီးဖြစ်သည့်အတွက် အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုအစုစုတို့ ပုံရိပ်ထင်ရာအရင်းအမြစ်လည်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာ့သမိုင်း၊ မြန်မာ့စိတ်ထားတို့ကို နိုင်ငံတကာ သိအောင် ဖော်ပြနိုင်သည့် ဆက်သွယ်ရေး ကြားခံတစ်ခုလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။ မြန်မာ စာပေလောကသည် ရှည်လျားသည့် မြန်မာ့သမိုင်းကြောင်း အဆက်ဆက်တွင် ထွန်းပြောင်ခိုင်မြဲခဲ့ပြီး နိုင်ငံနှင့် ပြည်သူကို အစဉ်ထာဝရအကျိုးပြုလျက်ရှိပါကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၄ သို့ ☆

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် စာအုပ်စာစောင်များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။



နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အမျိုးသား စာပေတစ်သက်တာဆုရရှိသည့် စာပေပညာရှင် ဆရာကြီး ဒေါက်တာသန်းဦး (ပြည်စိုးမင်း)ကိုယ်စား သန်းဦးဖောင်ဒေးရှင်း အတွင်းရေးမှူးဦးအေးကြိုင်အား ဆုတံဆိပ်၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရ ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် စာအုပ်စာစောင်များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

★ စာမျက်နှာ ၃ မှ စာဆိုတော်တို့၏ ကလောင်သွားများသည် မြန်မာနိုင်ငံသမိုင်းတွင် တိုင်းပြည်၏ စစ်မှန်သည့် ခွန်အားများဖြစ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ စာဆိုတော်များသည် တိုင်းချစ်ပြည်ချစ်စိတ်ရှိစေရန်၊ ဇာတိသွေးဇာတိမာန် တက်ကြွလာစေရန်၊ မြန်မာစာပေကို ချစ်မြတ်နိုးစေရန်၊ လောကဓံကို ကြီးကြပ်နိုင်ရန် စာပေဖြင့် တွန်းအားပေးလှုံ့ဆော်ခဲ့ကြပါကြောင်း။

အမြဲအဖိုးတန်အကျိုးရှိနေသည့် အမွေအနှစ်များပင်ဖြစ်

ရဟန်းစာဆို ရှင်မဟာရဋ္ဌသာရ၏ အဆုံးအမပျို့ကဗျာတွင် “စာပေဝတ္ထု ရတုကဗျာ ပျို့လင်္ကာနှင့် သာသည့်သီချင်း အစောင်းငြင်းကို၊ မကင်းမပြတ် ဖတ်ရွတ်လေ့ကျက် တီးမှုတ်လျက်သာ နေကောင်းစွာ၏” ဆိုသကဲ့သို့

ခေတ်အဆက်ဆက် စာဆိုတော်ကြီးများ၏ စာပေလက်ရာများသည် ဖတ်ရှုလေ့လာသူတို့အတွက် အမြဲအဖိုးတန် အကျိုးရှိနေသည့် အမွေအနှစ်များပင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေး ဗိသုကာကြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် တည်ထောင်ခဲ့သည့် စာပေဗိမာန်သည် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ နိုင်ငံတကာ ဗဟုသုတ တိုးပွားရန်အတွက် ဘာသာပြန်စာပေများ ထုတ်ဝေခဲ့သကဲ့သို့ မြန်မာစာပေဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ၁၉၄၈ ခုနှစ်တွင် “စာပေဗိမာန် ကာလပေါ်ဝတ္ထုဆု” ကို စတင်ချီးမြှင့်ခဲ့ပါကြောင်း။

“စာပေဗိမာန် ကာလပေါ်ဝတ္ထုဆု” ကို ‘စာပေဗိမာန်ဆု’၊ ‘အနုပညာဆိုင်ရာစာပေဆု’၊ ‘အမျိုးသားစာပေဆု’ စသည်ဖြင့် ဆုအမည်ကို ပုံသဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုး ပြောင်းလဲခဲ့ပြီး ဆုချီးမြှင့်မည့် ဘာသာရပ်များ၊ ဆုငွေများကိုလည်း တိုးတက်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်မှာ ယခုနှစ်အထိ ဆိုပါက နှစ်ပေါင်း (၇၅) နှစ် စိန်ရတုကာလတိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဘာသာရပ်များကိုလည်း တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပြီး ချီးမြှင့်လာခဲ့သည်မှာ အမျိုးသားစာပေဆုတွင် ဆုချီးမြှင့်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆု ဆုနှင်းသဘင်အခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

မည့်ဘာသာရပ်(၁၉)မျိုးနှင့် ‘စာပေဗိမာန်စာမူဆု’တွင် ဘာသာရပ် (၁၃) မျိုးအထိ ဆုချီးမြှင့်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်း။

တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုတိုးတက်ချီးမြှင့်နိုင်ခဲ့

ထို့ပြင်နိုင်ငံတော်တွင် မြန်မာစာပေအကျိုးကို ထူးချွန်ပြောင်မြောက်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် တစ်သက်တာလုံးစာပေကို တစိုက်မတ်မတ် အားထုတ်ရေးသားပြုစုခဲ့သည့် စာပေပညာရှင်ကြီးများကိုလည်း အသိအမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့် “အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု” ကို ၂၀၀၁ ခုနှစ်မှစပြီး နှစ်စဉ်ချီးမြှင့်ပေးအပ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ စာပေပညာရှင်များအား ချီးမြှင့်သည့်ဆုငွေများကိုလည်း တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုတိုးတက်ချီးမြှင့်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အမှန်တကယ် ထိုက်တန်သော စာအုပ်၊ စာမူများကို ရွေးချယ်ချီးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက် ပဏာမရွေးချယ်မှုအဆင့်၊ ဆန်ခါတင်ရွေးချယ်မှုအဆင့်၊ အတည်ပြုရွေးချယ်မှုအဆင့်ဟူ၍ အဆင့်သုံးဆင့်ဖြင့် ပညာရှင်များက စိစစ်ရွေးချယ်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း။ စာမျက်နှာ ၅ သို့ ★



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် စာအုပ်စာစောင်များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

- ❖ နိုင်ငံတော်တွင် မြန်မာစာပေအကျိုးကို ထူးချွန်ပြောင်မြောက်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် တစ်သက်တာလုံးစာပေကို တစိုက်မတ်မတ် အားထုတ်ရေးသားပြုစုခဲ့သည့် စာပေပညာရှင်ကြီးများကိုလည်း အသိအမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့် “အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု” ကို ၂၀၀၁ ခုနှစ်မှစပြီး နှစ်စဉ်ချီးမြှင့်ပေးအပ်လျက်ရှိ
- ❖ စာပေပညာရှင်များအား ချီးမြှင့်သည့်ဆုငွေများကိုလည်း တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုတိုးတက်ချီးမြှင့်နိုင်ခဲ့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦး အမျိုးသားစာပေဆု ရရှိသူ တစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦး အမျိုးသားစာပေဆု ရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။





နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာ ဆုရရှိကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

☆ စာမျက်နှာ ၄ မှ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း ပထမအကြိမ် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခဲ့သည့် စာအုပ်ပေါင်း ၇၅၄ အုပ်ထဲမှ အမျိုးသားစာပေဆုအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် ဘာသာရပ် ၁၉ မျိုးအနက် ဘာသာရပ် ၁၁ မျိုးကို စိစစ်ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့ပြီး စာပေဗိမာန်စာမူဆုတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်စာမူ ၂၇၇ ခုထဲမှ ဘာသာရပ် ၁၃ မျိုးစလုံးအတွက် ဆုချီးမြှင့်ရန် ထိုက်တန်သည့် စာမူပေါင်း ၂၉ ခုကို ရွေးချယ်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သဖြင့် ယနေ့အခမ်းအနားတွင် ဆုများချီးမြှင့်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

စာပေအဆင့်အတန်းစိစွာ ရေးသားထားကြသည်ဟု ဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့ကသုံးသပ်ထားအမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိခဲ့သည့် စာရေးသူများနှင့် စာအုပ်များကို ကြည့်မည်ဆိုပါကလည်း ကလောင်နု၊ ကလောင်လတ်၊ ကလောင်ရင့်တို့ ပါဝင်ပြီး ခေတ်အတွေး၊ ခေတ်အမြင်များကို ထင်ဟပ်ဖော်ကျူးပြီး စေတနာစိတ်ဖြင့် စာနာစိတ်ထားများ ပွားများစေနိုင်သည့် ရသစာပေများ၊ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် လုံခြုံရေးအတွက် ဖြည့်ဆည်းသင့်သည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပဆိုင်ရာ ခေတ်မီနည်းပညာများ၊ သိပ္ပံပညာရပ်များကို လူအများ နားလည်လွယ်အောင် ရေးသားထားသည့် သုတစာပေများကို စာပေအဆင့်အတန်းစိစွာ ရေးသားထားကြသည်ဟု ဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က သုံးသပ်ထားပါကြောင်း၊ ဆုရရှိကြသူများထဲတွင် နိုင်ငံသိစာရေးဆရာကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ဆရာဝန်များ၊ တပ်မတော်သားများ၊ အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ ပါဝင်ကြသကဲ့သို့ ဝါသနာကိုအရင်းတည်ပြီး မွေ့လျော်ရာစာပေနယ်ကို တိုးဝင်ရန် ကြိုးပမ်းလာကြသည့် စာပေဝါသနာရှင်များ ပါဝင်ကြသည်ကို တွေ့ရသည့်အတွက် လွန်စွာ ကျေနပ်အားရမိပါ

ကြောင်း။ အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုကို ချီးမြှင့်ရာတွင်လည်း စာပေပညာရှင်ကြီးများကို အလေးအမြတ်ထားသည့် အနေဖြင့် စာမျက်နှာ ၆ သို့ ☆

❖ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်း ပထမအကြိမ် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခဲ့သည့် စာအုပ်ပေါင်း ၇၅၄ အုပ်ထဲမှ အမျိုးသားစာပေဆုအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် ဘာသာရပ် ၁၉ မျိုးအနက် ဘာသာရပ် ၁၁ မျိုးကို စိစစ်ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့ပြီး စာပေဗိမာန်စာမူဆုတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်စာမူ ၂၇၇ ခုထဲမှ ဘာသာရပ် ၁၃ မျိုးစလုံးအတွက် ဆုချီးမြှင့်ရန် ထိုက်တန်သည့် စာမူပေါင်း ၂၉ ခုကို ရွေးချယ်ခဲ့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အောင်စန်း စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး စာပေဗိမာန်စာမူဆု ရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ညိုစော စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေဆု ရရှိကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် စာပေဗိမာန်စာမူဆု ရရှိကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

✦ စာမျက်နှာ ၅ မှ

တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် အရေအတွက်တိုး၍ ချီးမြှင့်လာခဲ့ပါကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင်လည်း စာပေပညာရှင်ကြီး လေးဦးအထိ ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု ချီးမြှင့်ခံရသည့် ဆရာ ဆရာမကြီးတို့အားလုံးသည် ပညာဂုဏ်ရည်၊ စာပေဂုဏ်ရည်များ ပြည့်ဝကြသည့် ပညာရှင်ကြီးများ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာကြီး ဒေါက်တာသန်းဦးဆိုပါက မြန်မာနိုင်ငံပညာရေးလောက၏ ဦးဆောင်ပုဂ္ဂိုလ်ကြီးတစ်ဦးဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံပညာရေးလောက ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ယခုအသက်ဇွန်နှစ်တိုင် ဘဝတစ်လျှောက်လုံး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေဆဲ ပညာရှင်ကြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာကြီး ဒေါက်တာချစ်စံ ဆိုပါကလည်း မြန်မာစာပေဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် စာပေသုတေသနလုပ်ငန်းများကို အစဉ်တစိုက်ရေးသားပြုစု ဟောပြော



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ပေးခဲ့သည့် စာပေပညာရှင်ကြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြူကြူသင်း ဆိုပါကလည်း ရသစာပေကို တစိုက်မတ်မတ်ရေးသားပြုစုခဲ့ပြီး မြန်မာစာပေဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် အားကြီး

မာန်တက် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် စာရေးဆရာမကြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာကြီး ဒေါက်တာထွန်းတင့် ဆိုပါကလည်း မြန်မာစာ၊ မြန်မာဘာသာစကားနယ်ပယ် ဖွံ့ဖြိုးတည်တံ့အောင် အစဉ်အဆက်ရေး

သားပြုစု ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည့် ပညာရှင်ကြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အဆိုပါ ပညာရှင်ကြီးများအားလုံးကို အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု ရှင်များအဖြစ် နိုင်ငံတော်က ထိုက်တန်စွာ ချီးမြှောက်ခွင့်ရသည့်

အတွက် အတိုင်းမသိ ဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်သည်ကို ပြောကြားလိုပါကြောင်း။ တည်ဆောက်လျက်ရှိ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အစိုးရအနေဖြင့်

နိုင်ငံတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများအားလုံး၏ ငြိမ်းချမ်းသာယာဝပြောသည့် အနာဂတ်၊ ကောင်းမွန်သည့် ပစ္စုပ္ပန်ကို တည်ဆောက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ စာမျက်နှာ ၇ သို့ ✦



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှ၊ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားဝန်ထမ်းများက စာပေဂုဏ်ပြုတေးသီချင်းဖြင့် သီဆိုကပြဖျော်ဖြေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးကြစဉ်။

★ စာမျက်နှာ ၆ မှ
ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံတည်ဆောက်ရေးတွင် နိုင်ငံသူနိုင်ငံသားများ၏ ပညာနှင့် တွေးခေါ်မြော်မြင်နိုင်စွမ်းမြင့်မားရန်အထူးအရေးကြီးလှပါကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ လူဦးရေအများဆုံး နေထိုင်သည့် ကျေးလက်ဒေသများတွင် ပညာရေးအားနည်းခဲ့ပါကြောင်း၊ ပညာရေးအားနည်းချက်နှင့်အတူ တွေးခေါ်မြော်မြင်မှုတွင် လိုအပ်ချက်များရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါလိုအပ်ချက်များကို ပြုပြင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်နှင့် စာမတတ်သူပျောက်ရေး လုပ်ငန်းများကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း၊ ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ တွေးခေါ်မြော်မြင်မှုများ တိုးတက်အောင် လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံဒေသအနှံ့အပြားတွင် စာအုပ်စာပေများကို လက်လှမ်းမီစွာရရှိရန်၊ စာပေကို ဖတ်ရှုလေ့လာကြရန် တက်ရောက်လာကြသည့် စာပေပညာရှင်များနှင့် မြန်မာစာပေနယ်မှ စာပေရေးသားပြုစုသူများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ ဖြန့်ချိ

သူများ၊ စာကြည့်တိုက်များနှင့် စေတနာရှင်များက ဝိုင်းဝန်းကူညီကြရန် အထူးပင်မေတ္တာရပ်ခံလိုပါကြောင်း။
စာပေသည် နိုင်ငံ၏ယဉ်ကျေးမှုအဆင့်အတန်းနှင့် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကို မြှင့်တင်ပေးစေသည်။ လူမျိုး၏ ယဉ်ကျေးမှုမဏ္ဍိုင် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာအုပ်မျိုးစုံသည် လူသားများ၏ ခေတ်ကြေးမုံ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာအုပ်စာပေများသည် လူ့မိတ်ဆွေများဖြစ်ပြီး စာပေမြင့်မူလူမျိုးတင့်မည်ပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာပေသည် နိုင်ငံ၏ယဉ်ကျေးမှု အဆင့်အတန်းနှင့် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကို မြှင့်တင်ပေးပါကြောင်း၊ “ယဉ်ကျေးမှုပျောက်လျှင် လူမျိုးပျောက်မည်” ဆိုသည့် သတိပေးဆိုရိုးစကားအတိုင်း လိုက်နာပြီး သည်ယဉ်ကျေးမှု မပျောက်ပျက်အောင်၊ ခိုင်မြဲတည်တံ့အောင် ဆက်လက်တည်ဆောက်ရန်မှာ နိုင်ငံသားအားလုံး၏ တာဝန်ဖြစ်သည်ကို အသိပေးပြောကြားလိုပါကြောင်း။
ယနေ့အခမ်းအနားကို တက်

ရောက်လာကြသည့် စာပေပညာရှင်ကြီးများ၊ စာပေဆရာရှိသူများ၊ စာပေဆုများ အောင်မြင်စွာချီးမြှင့်နိုင်အောင် စာပေစေတနာ အပြည့်အဝနှင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည့် အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆု စိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပညာရှင်များအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင် ရှိပါကြောင်းနှင့် အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာကောင်းကျိုးကို သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ကြပြီး နိုင်ငံ၏ပုံရိပ်ကို မြှင့်တင်ပေးနိုင်သည့် စာကောင်းပေမ္မန်များ ဆက်လက်ရေးသားဖွဲ့ဆိုနိုင်ကြပါရန် တိုက်တွန်းမေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။
ဆုတံဆိပ်များ၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့က ၂၀၂၂ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု ရရှိကြသည့်



စာပေပညာရှင် ဆရာကြီး ဒေါက်တာထွန်းတင့် (ဒေါက်တာထွန်းတင့်-မြန်မာစာ)၊ စာပေပညာရှင်ဆရာကြီး ဒေါက်တာချစ်စံ(ချစ်စံဝင်း)၊ စာပေပညာရှင်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း (ကြူကြူသင်း)၊ စာပေပညာရှင်ဆရာကြီး ဒေါက်တာသန်းဦး (ပြည်စိုးမင်း)ကိုယ်စား သန်းဦးဖောင်ဒေးရှင်း အတွင်းရေးမှူး ဦးအေးကြိုင်တို့ကို ဆုတံဆိပ်များ၊ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် အမှတ်တရ

ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။
ထို့နောက် ကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦး၊ ကောင်စီဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမြထွန်းဦး၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အောင်စန်း၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမောင်မောင်အေး၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ညိုစော၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် ဦးမောင်မောင်အုန်းတို့က အမျိုးသားစာပေဆုရရှိသူများနှင့် စာပေဗိမာန် စာမူဆုရရှိသူများကို ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။
ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြား
ဆက်လက်၍ အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရင် ဆရာကြီး ဒေါက်တာထွန်းတင့် (မြန်မာစာ)က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားပြီး အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရင် ဆရာကြီး ဒေါက်တာသန်းဦး (ပြည်စိုးမင်း)က ပေးပို့သည့်ကျေးဇူးတင်လွှာကို အခမ်းအနားမှူးက ဖတ်ကြားတင်ပြသည်။
ယင်းနောက် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားဝန်ထမ်းများက စာပေဂုဏ်ပြုတေးသီချင်းဖြင့် သီဆိုကပြဖျော်ဖြေကြသည်။
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ

အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးနှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိကြသူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။
အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးနှင့် အဖွဲ့သည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိခဲ့ကြသူများ၊ အနုပညာရှင်များ၊ စာပေပညာရှင်များနှင့် အတူ ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာကို အတူတကွ သုံးဆောင်ကြသည်။
ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်နေ့လယ်စာသုံးဆောင်အပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့သည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆုနှင့် စာပေဗိမာန်စာမူဆုရရှိခဲ့ကြသူများ၊ အနုပညာရှင်များ၊ စာပေပညာရှင်များကို ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

- ❖ ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့် နိုင်ငံတည်ဆောက်ရေးတွင် နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများ၏ ပညာနှင့် တွေးခေါ်မြော်မြင်နိုင်စွမ်းမြင့်မားရန် အထူးအရေးကြီး၊ အထူးသဖြင့် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ လူဦးရေအများဆုံး နေထိုင်သည့် ကျေးလက်ဒေသများတွင် ပညာရေးအားနည်းခဲ့
- ❖ ပညာရေးအားနည်းချက်နှင့်အတူ တွေးခေါ်မြော်မြင်မှုတွင် လိုအပ်ချက်များရှိခဲ့၊ အဆိုပါ လိုအပ်ချက်များကို ပြုပြင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်နှင့် စာမတတ်သူပျောက်ရေး လုပ်ငန်းများကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ
- ❖ ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ တွေးခေါ်မြော်မြင်မှုများတိုးတက်အောင် လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံဒေသအနှံ့အပြားတွင် စာအုပ်စာပေများကို လက်လှမ်းမီစွာရရှိရန်၊ စာပေကို ဖတ်ရှုလေ့လာကြရန် တက်ရောက်လာကြသည့် စာပေပညာရှင်များနှင့် မြန်မာစာပေနယ်မှ စာပေရေးသားပြုစုသူများ၊ ထုတ်ဝေသူများ၊ ဖြန့်ချိသူများ၊ စာကြည့်တိုက်များနှင့် စေတနာရှင်များက ဝိုင်းဝန်းကူညီကြရန် အထူးပင်မေတ္တာရပ်ခံလို

သတင်းစဉ်

ဟိုဆေးရာမိုဗ်ဟော်တာဆိုသူ တီမောလက်စတေသမ္မတကြီးအား သိစေချင်ပါသည်

စွမ်းပြည်

အရှေ့တောင်အာရှက ဧရိယာအသေးငယ်ဆုံး အရှေ့တီမော၊ တရားဝင်အမည် တီမောလက်စတေ ဆိုတဲ့ ကျွန်းနိုင်ငံငယ်ဟာ စတုရန်းမိုင်အားဖြင့် ၅၇၄၃ စတုရန်းမိုင်ပဲရှိပြီး လူဦးရေက ၁ သန်း ၁ သိန်းပဲရှိပါတယ်။ ပေါ်တူဂီကိုလိုနီလက်အောက်ခံ နိုင်ငံဖြစ်ခဲ့ဖူးတဲ့ တီမောဟာ အင်ဒိုနီးရှားလက်အောက် ကနေ ၂၀၀၂ ခုနှစ်ကမှ လွတ်လပ်ရေးရခဲ့တဲ့ နိုင်ငံ ပါ။ ၁၁ နိုင်ငံမြောက် အာဆီယံနိုင်ငံအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ၂၀၀၂ ခုနှစ်ကမှ မူအားဖြင့် သဘောတူထားပြီးဖြစ်တဲ့ အရှေ့တီမောဟာ သမိုင်းကြောင်းမထင်မရှားနဲ့ သမိုင်းမှတ်တမ်းမှတ်ရာ များများစားစား မတွေ့ ရတဲ့နိုင်ငံပါ။ အင်ဒိုနီးရှားတို့ သိမ်းပိုက်ထားစဉ် ကာလမှာ အကြမ်းဖက်မှု အတော်များများဖြစ်ခဲ့ပြီး ယခု လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက်မှာလည်း ဆင်းရဲတဲ့ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ခဲ့ပါပဲ။

မြန်မာနိုင်ငံထဲကို တရားမဝင်ခိုးဝင်
သမ္မတက ဟိုဆေးရာမိုဗ်ဟော်တာဆိုတဲ့သူ။ ၂၀၀၈ ခုနှစ်က လုပ်ကြံခံရလို့ ပြင်းထန်စွာ ဒဏ်ရာ ရဖူးတယ်။ နိုင်ငံအခြေအနေမကောင်းတိုင်း UN နဲ့ ဩစတြေးလျလို နိုင်ငံခြားတပ်တွေ ခဏခဏ ဝင်ထိန်းနေရတဲ့နိုင်ငံရဲ့ သမ္မတဖြစ်ပါတယ်။ ၁၉၉၄ ခုနှစ်တုန်းက မြန်မာနိုင်ငံထဲကို တရားမဝင်ခိုးဝင် ဝင်ရောက်ခဲ့ဖူးပြီး ကရင်ပြည်နယ် မာနယ်ပလော မှာ ၁၀ ရက်ကြာနေထိုင်ခဲ့ကာ လူ့အခွင့်အရေးနဲ့ ဒီမိုကရေစီအရေးခေါင်းစဉ်နဲ့ သင်တန်းတွေကို ပို့ချခဲ့ ဖူးသည်အထိ ဧရိခံခဲ့သူပါ။

ဒီလိုသောင်းကျန်းသူနယ်စပ်ကို ဟီးရီးဆန်ဆန် ဝင်ရောက်ဖူးရုံနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအရေးနဲ့ မြန်မာသမိုင်း ကြောင်းကို ကောင်းကောင်းသိရှိသူတစ်ဦးအဖြစ် သူ့ကိုယ်သူ အထင်ကြီးနေပုံပါပဲ။ ရေနံကြွယ်ဝပြီး စီးပွားရေးက မကောင်း၊ အလုပ်လက်မဲ့များ၊ ဆင်းရဲမွဲတေပြီး စာမတတ်တဲ့နိုင်ငံရဲ့ လူဦးရေ ထက်ဝက်လောက်ကို အုပ်ချုပ်နေရတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး နိုဘယ်လ်ဆုရင် သမ္မတဟိုဆေးရာမိုဗ်ဟော်တာ ဆိုတဲ့လူက သမိုင်းအစဉ်အလာကြီးမားတဲ့ မြန်မာ နိုင်ငံ၊ မြန်မာလူမျိုးနဲ့ မြန်မာ့တပ်မတော်ကို စော်ကား မော်ကား ပြောခဲ့ခြင်းဟာ အလွန်စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ် ကောင်းလှပါတယ်။

ဒီသမ္မတဟာ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ မြန်မာအရေးအပေါ် မကြာခဏ ဝင်ရောက်စွက်ဖက် ပြောဆိုလေ့ရှိသူပါ။ ယခုနှစ် ဇူလိုင်လဆန်းတုန်းကလည်း အာဆီယံထဲ ဝင်ရောက်ဖို့ စတင်လှုပ်ရှားစဉ်မှာ သူ့အနေနဲ့ မဆီ မဆိုင် မြန်မာနိုင်ငံအရေးကို အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးက မဖြေရှင်းနိုင်သေးတဲ့အပေါ်မှာ သူ့အနေနဲ့ ကသိ ကအောက်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဒါကြောင့် အာဆီယံ အနေနဲ့ မြန်မာအရေးကို မဖြေရှင်းနိုင်သေးရင် သူ့အနေနဲ့ အာဆီယံထဲ ဝင်ရောက်မှာ မဟုတ်သေး ကြောင်း မဆီမဆိုင် ဂလိုင်းခေါက်၊ အခြားအာဆီယံ နိုင်ငံတွေကို ပိသောလေးနဲ့ ဘေးပိတ်ပေါက်သလို ပညာမဲ့စကား မဖွယ်မရာဆိုခဲ့သူပါ။ ငါ့စကားနွားရ သူများခိုင်းစားတာ ခံနေရတဲ့ပုံပါပဲ။

သူနဲ့ ပုလင်းတူဘူးဆိုဖက်ဝန်ကြီးချုပ်ဇာနာနာ ဂက်စမိုဆိုတဲ့လူကလည်း မြန်မာခေါင်းဆောင်တွေ ကို စစ်အာဏာရှင်များအဖြစ် သမုတ်သွားခဲ့ပြီး အာဆီယံက မြန်မာကို ဖိအားပေးဖို့ တောင်းဆိုခဲ့သူ



မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်နေသော တီမောလက်စတေနိုင်ငံနှင့် ပြည်ပ နိုင်ငံများအား ဆန့်ကျင်ရှုတ်ချပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ မြို့တော်ခန်းမရှေ့ မဟာပဇ္ဇာလ ပန်းခြံဘေးယာဉ်ရပ်နားကွင်း၌ ကျင်းပစဉ်။

ဖြစ်ပါတယ်။ ဇူလိုင်လဆန်းက နိုင်ငံရဲ့သမ္မတ ကျမ်းသစ္စာကျိန်ဆိုပွဲမှာ ဘုန်းကြီးရှူးနဲ့ လှေလှေ ဆိုသလို အကြမ်းဖက်အဖျက်သမားတွေနဲ့ တစ်သား တည်းရပ်တည်ကြောင်းပြသခဲ့ပြီး သူ့ရထားတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဆုကြီးနဲ့ ပြဒါးတစ်လမ်း၊ သံတစ်လမ်း လျှောက်ခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။

သူကပြောပါတယ်။ မြန်မာဒီမိုကရေစီလှုပ်ရှား မှုအကြောင်း သူကောင်းကောင်း သိတယ်ဆိုပဲ။ သူ့ကိုယ်သူ မြန်မာနိုင်ငံအကြောင်း သူထက်ပိုသိသူ ဘယ်ခေါင်းဆောင်မှ မရှိဘူးဆိုပြီး ဘာဝင်မြင့်နေပုံ ပါပဲ။ ဒါပေမဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ လွတ်လပ်ရေးလှုပ်ရှား မှုသမိုင်းနဲ့ လွတ်လပ်ရေးနဲ့ အတူ ပေါက်ဖွားလာတဲ့ ပြည်တွင်းသောင်းကျန်းမှုနဲ့ ပဋိပက္ခသမိုင်းကိုတော့ လေ့လာထားဟန်မတူပါဘူး။ လူဦးရေ ၁ သန်းလောက် သာရှိတဲ့ ရန်ကုန်မြို့ထက် အနည်းငယ်သာကျယ်တဲ့ ရန်သူမရှိ၊ သူပုန်မရှိ၊ ကျွန်းနိုင်ငံသေးသေးလေးကို အုပ်ချုပ်နေတဲ့ သူ့ကိုယ်သူ ဒီမိုကရေစီဖခင်အမည်ခံ သမ္မတကြီးတစ်ဦးရဲ့ဂုဏ်ယူစွာပြောနေပုံက ကျွန်တော် တို့အတွက်တော့ ဘာမှအံ့ဩစရာမရှိပါဘူး။

ကျွန်တော်တို့လို နိုင်ငံဧရိယာ ၂ သိန်း ၆ သောင်းကျော်ရှိပြီး လူဦးရေ ၅၅ သန်း လူမျိုးစုပေါင်း ၁၃၅ မျိုးနဲ့ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ပေါင်း ဆယ်ဂဏန်း ရှိတဲ့နိုင်ငံကိုသာ အုပ်ချုပ်ရရင် သူ့ဘယ်လိုပြောမယ် မသိပါ။ ဒါကြောင့် သူ့ကို ပညာတတ်ပေမယ့် အကြမ်းဖက်ကိုသာ အားပေးထောက်ခံတတ်သူ ပညာမရှိသူတစ်ဦးအဖြစ်သာ သတ်မှတ်ထိုက်ပါ တယ်။

ဒီလူတွေရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်မှာ သုံးသပ်ချက် တွေဟာ တလွဲတွေဖြစ်နေတယ်ဆိုတာ သူတို့ ကိုယ်တိုင်မသိရှာကြပါဘူး။ ငြိမ်းချမ်းရေးဆုရ ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ယူကရိန်းလိုပဲ မြန်မာ သောင်းကျန်းသူတွေထံ လက်နက်တွေပေးဖို့၊ မြန်မာနိုင်ငံမှာ သွေးချောင်းစီးဖို့ အနောက်နိုင်ငံတွေ ထံ တောင်းဆိုခဲ့ဖူးတယ်။ မြန်မာအစိုးရ၊ မြန်မာ့ တပ်မတော်နဲ့ မြန်မာပြည်သူတွေကို သွေးခွဲစကား ပြောခဲ့တယ်။ နိုင်ငံတော်ကို တည်ဆောက်နေတဲ့

အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ ရက်ရက်စက်စက်လူသတ်၊ ဗုံးခွဲ၊ ပြည်သူကြားတိုက်ပွဲဖော်၊ ဆေးရုံ၊ ကျောင်း၊ လမ်း၊ တံတား အကုန်ဖျက်ဆီးပြီး တိုင်းပြည်ကို အလုံးစုံပျက်သုဉ်းအောင်လုပ်နေတဲ့ အကြမ်းဖက် အကြားမှာ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာ မဆန်းစစ်နိုင်လောက် အောင် အသိခေါက်ခက် အဝင်နက်သူတွေ ဖြစ်နေရ ရှာပါတယ်။

ဒီလူတွေရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်မှာ သုံးသပ်ချက်တွေဟာ တလွဲတွေဖြစ်နေတယ်ဆိုတာ သူတို့ကိုယ်တိုင်မသိရှာကြပါဘူး။ ငြိမ်းချမ်းရေးဆုရ ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ယူကရိန်းလိုပဲ မြန်မာသောင်းကျန်းသူတွေထံ လက်နက်တွေပေးဖို့၊ မြန်မာနိုင်ငံမှာ သွေးချောင်းစီးဖို့ အနောက် နိုင်ငံတွေထံ တောင်းဆိုခဲ့ဖူးတယ်။ မြန်မာအစိုးရ၊ မြန်မာ့တပ်မတော်နဲ့ မြန်မာပြည်သူတွေကို သွေးခွဲစကားပြောခဲ့တယ်။ နိုင်ငံတော်ကို တည်ဆောက်နေတဲ့အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ ရက်ရက် စက်စက်လူသတ်၊ ဗုံးခွဲ၊ ပြည်သူကြားတိုက်ပွဲဖော်၊ ဆေးရုံ၊ ကျောင်း၊ လမ်း၊ တံတား အကုန်ဖျက်ဆီးပြီး တိုင်းပြည်ကို အလုံးစုံပျက်သုဉ်းအောင်လုပ်နေတဲ့ အကြမ်းဖက်အကြားမှာ ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာ မဆန်းစစ်နိုင်လောက်အောင် အသိခေါက်ခက် အဝင်နက်သူတွေဖြစ်နေရရှာ ပါတယ်။

တပ်မတော်ကို ဖြိုခွဲဖို့ကြိုးစားရာရောက် ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့က NUG က ထုတ်ပြန်တဲ့ ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းတစ်ခုမှာ ဟိုဆေးရာမိုဗ်ဟော်တာရဲ့ ပြောကြားချက်မှာ မြန်မာတပ်မတော်မှာ တာဝန် ထမ်းဆောင်နေကြတဲ့ အရာရှိ၊ စစ်သည်တွေအားလုံး လက်နက်ချပြီး ပြည်သူ့ဘက်မှာ ရပ်တည်ဖို့ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ပြောနေပုံဟာ တပ်မတော်ကို ဖြိုခွဲဖို့ကြိုးစားရာရောက်လို့ အလွန်စော်ကားရာ၊ မတရားရာကျပါတယ်။ သမ္မတတစ်ယောက်အနေနဲ့ အလွန်မိုက်မဲလွန်းတယ်လို့တောင် ပြောလို့ရပါတယ်။ သူ့ကိုကြည့်ရတာ မြန်မာနိုင်ငံမှာ တပ်မတော်ပြိုကွဲ နိုင်ငံအစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာကွဲပြီး စစ်မီးပွားမှာ အလွန် မြင်ချင်နေပုံပါပဲ။

သူ့ရဲ့ ဗီဒီယိုမိန့်ခွန်းက ပြောင်ပြောင်တင်းတင်း ပြောကြားချက်တွေဟာ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအပေါ် အလွန်စွက်ဖက်ရာကျပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်လည်း မဲ့လွန်းပါတယ်။ ပြည်သူဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ကို မဖော် တတ်၊ မြန်မာ့တပ်မတော်ကိုထောက်ခံပြီး တည်ငြိမ် အေးချမ်းမှုကို လိုလားသူပြည်သူစစ်စစ် ဘယ်လောက် ရှိသလဲ၊ တည်ဆောက်နေသူက ဘယ်သူလဲ၊ အဖျက် သမားက ဘယ်သူလဲ၊ ခွဲခြားမသိ၊ ဆိုးရွားလွန်းတဲ့ မှတ်ချက်ပါ။ သူ့ရဲ့ ပြောကြားနေပုံဒီဇိုင်းကို ကြည့်ရ တာမှာ သူ့ရဲ့ မျက်နှာအသွင်အပြင်ကအစ မူမမှန်တာ တွေ့ရပါတယ်။ ဒီလို ပညာမဲ့လွန်းတဲ့စကားမျိုးကို တစ်နိုင်ငံက အခြားတစ်နိုင်ငံအပေါ် ပြောခြင်းဟာ ကမ္ဘာ့ဘယ်နိုင်ငံဘယ်ခေါင်းဆောင်မျိုးမှာမှ မရှိပါ ဘူး။ သူ့မျက်နှာမှာ မြန်မာ့တပ်မတော်နဲ့ မြန်မာ ခေါင်းဆောင်တွေကို မုန်းနေတဲ့ အာဇာတအမုန်းတွေ၊ မနာလိုဝန်တို့မူလကွဏာတွေ တွေ့မြင်နေရတာဟာ နှစ်နိုင်ငံအရေး၊ ဒေသအရေး၊ ကမ္ဘာ့အရေးအတွက် တော့ အလွန်စိတ်မအေးစရာဖြစ်ပါတယ်။

ရာမိုဗ်ဟော်တာအနေနဲ့ သူ့ကိုယ်တိုင်တော်လှန် ရေးသမားဖြစ်ခဲ့တယ်ဆိုသော်ငြား ဒီမိုကရေစီ တော်လှန်ရေးအဓိပ္ပာယ်နဲ့ အကြမ်းဖက်လမ်းစဉ်ပုံစံ ကို ကွဲကွဲပြားပြား ခွဲခြားသိပုံလည်းမပေါ်ပါဘူး။ သမ္မတသာဖြစ်လာတယ် သူ့ရဲ့မိန့်ခွန်းမှာပါတဲ့ ဒီမိုကရေစီနဲ့ တော်လှန်ရေးအကြောင်း ပြောဆိုချက် တွေမှာ ဒီမိုကရေစီကိုရေလဲသုံးပြီး လူပြိုနိုးကြိုက် လှုံ့ဆော်တက်ကြွသူပုံစံသက်သက်သာ တွေ့ရခြင်း

သူ့ရဲ့ ဗီဒီယိုမိန့်ခွန်းက ပြောင်ပြောင်တင်းတင်း ပြောကြားချက်တွေဟာ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအပေါ် အလွန်စွက်ဖက်ရာကျပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်လည်း မဲ့လွန်းပါတယ်။ ပြည်သူဆိုတဲ့အဓိပ္ပာယ်ကို မဖော်တတ်၊ မြန်မာ့တပ်မတော်ကိုထောက်ခံပြီး တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို လိုလားသူပြည်သူစစ်စစ် ဘယ်လောက်ရှိသလဲ၊ တည်ဆောက်နေသူက ဘယ်သူလဲ၊ အဖျက်သမားက ဘယ်သူလဲ၊ ခွဲခြားမသိ၊ ဆိုးရွားလွန်းတဲ့ မှတ်ချက်ပါ။ သူ့ရဲ့ ပြောကြား နေပုံဒီဇိုင်းကို ကြည့်ရတာမှာ သူ့ရဲ့ မျက်နှာအသွင်အပြင်ကအစ မူမမှန်တာ တွေ့ရပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၉ သို့ ၀

ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ ကုလသမဂ္ဂလူဦးရေရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (UNFPA) ၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ် Mr. Ramanathan Balakrishnan အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေသည် မြန်မာနိုင်ငံ၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု ပြီးဆုံး၍ ပြန်လည်ထွက်ခွာတော့မည့် ကုလသမဂ္ဂ လူဦးရေရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (UNFPA)၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ် Mr. Ramanathan Balakrishnan ကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် ၎င်းတာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် ကာလအတွင်း နှစ်ဖက်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ကိစ္စများအပေါ် အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ သတင်းစဉ်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့် အမှတ်(၂) သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်) ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့်သည် ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့ အေးသာယာရှိ တောင်ကြီးခရိုင် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေး ဦးစီးဌာနသို့ ရောက်ရှိပြီး ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများအား တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် ဒုတိယဝန်ကြီးက ပြည်နယ်အတွင်း ရှိ စက်မှုလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ပြည်သူ များ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ် ကာကွယ်ရေးနှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် စစ်ဆေး ကြီးကြပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ နှင့်အညီ စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ အသေးစား၊ အငယ်စားနှင့် အလတ်စား စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက် ရာတွင် အကျိုးရှိ ထိရောက်စေရေးအတွက် တစ်ဦးချင်းစီ၏ စွမ်းဆောင်ရည်များကိုလည်း မြှင့်တင်ပေး ရ မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ အနေဖြင့်လည်း ခေတ်မီနည်းပညာများ ရရှိစေရေးအတွက် လေ့လာ သင်ယူမှုများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်သွားကြ ရန်လိုကြောင်း မှာကြားပြီး ဝန်ထမ်းများအတွက် ထောက်ပံ့ငွေနှင့် ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် အမှတ်(၂) သံမဏိစက်ရုံ(ပင်းပက်)သို့ ရောက်ရှိပြီး အစည်း အဝေးခန်းမ၌ စက်ရုံမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများအား တွေ့ဆုံ၍ ပြည်ပပညာရှင်အဖွဲ့၏ စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက် အစီရင်ခံစာပါ ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်း ၄၅ခု ချက် အနက် စက်ရုံရှိ ဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်တွင်းပညာရှင်



များပူးပေါင်း၍ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့သည့် လုပ်ငန်း ၃၂၀ ကို ပြည်ပကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ ပြန်လည် စစ်ဆေးခဲ့မှုနှင့် စစ်ဆေးတွေ့ရှိမှု အခြေအနေများကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပြီး ပြည်ပကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏ စစ်ဆေးခဲ့မှုနှင့် စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်များကို တိတိ ကျကျ မှတ်တမ်းထားရှိရန်၊ ထပ်မံပြီးစီးသည့် လုပ်ငန်း ၂၁ ချက် နှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်ပကျွမ်းကျင် ပညာရှင်များ စစ်ဆေးနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ ငွေလုံးငွေရင်း အသုံးစရိတ်များ တင်ပြတောင်းခံရာ တွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းနယ်ပယ်၊ ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်၊ အသေးစိတ် သတ်မှတ်ချက်တို့ကို ပြည့်စုံစွာဖော်ပြရန် မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် စက်ရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ(၁)၌ ကျင်းပသည့် စက်ရုံမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်းမှတာဝန်

ရှိသူများနှင့် TPE နှင့် AGS မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၏ နေ့စဉ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး အမှတ် (၂)သံမဏိစက်ရုံ (ပင်းပက်) စီမံကိန်းမှ ထွက်ရှိလာ မည့် သံမဏိ (Pig Iron) ကို အမှတ်(၁) သံမဏိစက်ရုံ (မြင်းခြံ) ရှိ EAF ဖြင့် သံမဏိအရည်ကျိုရာတွင် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း သုံးစွဲသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးရရှိပြီးနောက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံ ကိန်းများတွင် အမှတ်(၂) သံမဏိစက်ရုံ (ပင်းပက်) စီမံကိန်း ပါဝင်ခဲ့ကြောင်း၊ ထိုစဉ်က Blast Furnace ဖြင့် သံမဏိထုတ်လုပ်ရန် ရည်ရွယ်ခဲ့ကြောင်း၊ သို့ရာတွင် Blast Furnace ဖြင့် ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် သံသတ္တုရိုင်းပမာဏနည်းပါးခြင်းနှင့် အသုံးပြုမည့် ကျောက်မီးသွေးကုန်ကြမ်းများ၏ အရည်အသွေး နိမ့်ခြင်းကြောင့် Romelt Process ကို ရွေးချယ်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ စက်ရုံအမြန်ဆုံး လည်ပတ်နိုင်ရေး

အတွက် TPE အနေဖြင့် ယခုထက် ပိုမိုပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ပြန်လည် ပြုပြင်ရေးအလုပ်ရုံတွင် စက်များတပ်ဆင်မည့် အခြေအနေအောက်ဆီဂျင်ထုတ်လုပ်ရေးအလုပ်ရုံနှင့် Romelt Shop တို့တွင် ပြည်ပကျွမ်းကျင်ပညာရှင် အဖွဲ့မှ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်နေမှု၊ စွန့်ပစ်အပူစွမ်းအင် သုံးဘို့လ်လာအား အမိုးတပ်ဆင်ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဆာလဖာလျှော့ချရေး အလုပ်ရုံတွင် Load Cell များ တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၏ ဝန်ထမ်းများ အသိပညာများတိုးတက်စေရန်နှင့် လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်များ တိုးတက်စေရန်တို့ အတွက် အသိပညာမျှဝေသည့် အခမ်းအနားကို စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့် တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် MPRL E & P Group of Companies မှ Senior HR Manager များက လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ် စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို လည်းကောင်း၊ ကော်ပိုရိတ်ရှေ့ညှိဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်က လူမှုတာဝန်သိလုပ်ငန်းများ၊ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက် များနှင့် စီမံကိန်းစီမံခန့်ခွဲမှုများကိုလည်းကောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး တက်ရောက်လာသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားကြသည်။

ယင်းနောက် အသိပညာများ ပြန်လည်မျှဝေ ဆွေးနွေးခဲ့သည့် MPRL E & P Group of Companies မှ Senior HR Manager နှင့်အဖွဲ့ကို အမှတ်တရ လက်ဆောင်များပေးအပ်ခဲ့သည်။ သတင်းစဉ်

○ စာမျက်နှာ ၈ မှ

နိုင်ငံတစ်ခုက အင်အားနည်းတဲ့နိုင်ငံတွေအပေါ် ကျူးကျော်ဖြတ်ချာ တိုင်းပြည်ဖြစ်၊ ထိုနိုင်ငံက ပြည်သူ တွေ ယနေ့လက်ရှိခံစားနေရတဲ့ ဒုက္ခတွေအတွက် တရားမျှတမှုကို ဘယ်လိုရှာဖွေပေးနိုင်ပါ့မလဲ၊ ဒီမေးခွန်းကို မေးခဲ့ရင် လူ့အခွင့်အရေးနဲ့ တရားမျှတ မှုကို အလွန်လေးစားတဲ့သမ္မတကြီးအနေနဲ့ ဘယ်လို ဖြေမလဲ သိချင်ပါတယ်။

သမ္မတကြီးမှာအဖြေရှိပါသလား

မြန်မာနိုင်ငံမှာလည်း ထို့အတူပါ။ အကြမ်းဖက် လက်နက်ကိုင်တွေ ရက်ရက်စက်စက် သတ်ဖြတ်လို့ သေသွားကြရတဲ့ ဒုက္ခတွေဖြစ်သွားကြရတဲ့ သံဃာတော် တွေ၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးဝန်ထမ်းတွေ အပါ အဝင် အပြစ်မဲ့ဝန်ထမ်းနဲ့ ပြည်သူတွေအတွက်ကော မြန်မာပြည်သူတွေအတွက် လုပ်ပေးချင်ပါတယ် ဆိုတဲ့ သမ္မတကြီးမှာ အဖြေရှိပါသလား၊ မြန်မာ ပြည်သူတွေအတွက် ဝေမျှပေးစေချင်ပါတယ်။

သမ္မတဟိုဆေးရာမို့ဟော်တာ သိစေချင်ပါ တယ်။ မြန်မာနိုင်ငံအရေးဟာ ထိုနိုင်ငံ၊ ထိုနိုင်ငံသား တွေရဲ့ ပြည်တွင်းရေးသာဖြစ်တယ်။ ဒေသအရေး

လည်းမဟုတ်။ နိုင်ငံတကာအရေးလည်းမဟုတ်။ နိုင်ငံတကာငြိမ်းချမ်းရေးကို ခြိမ်းခြောက်နေခြင်း လည်းမရှိပါ။ အရှေ့တီမော့ဆိုအဝေးကြီး ဆိုင်လည်း မဆိုပါ။ တစ်နိုင်ငံပြည်တွင်းရေး ဝင်စွက်ကြေး အာဆီယံမူနဲ့လည်းမညီပါ။ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာ မယ့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေနဲ့ ယခုကတည်းက ဆင်ခြင်ထားသင့်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံရဲ့အခြေအနေဟာ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနဲ့အတူ ဖြစ်ပေါ်လာတဲ့ မဲမသမာမှုတွေကြောင့် အရေးပေါ်အခြေအနေ ကြေညာခဲ့ရပြီး ယခုကာလ ဆောင်ရွက်ချက်တွေဟာ အရေးပေါ်ကာလပြဋ္ဌာန်းချက်များနဲ့အညီ ဆောင်ရွက် နေခြင်း ဖြစ်တယ်ဆိုတာ ဒီမိုကရေစီကိုလေးစားသူ သမ္မတကြီးသိဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ပွဲစည်း ပုံအခြေခံဥပဒေပါအချက်များအတိုင်း ရှေ့လုပ်ငန်း စဉ် ၅ ရပ်ချမှတ်ပြီး ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ရှေ့လုပ် ငန်းစဉ်ပါအတိုင်းလည်း လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတတဲ့ ပါတီစုံ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပပေးသွား မယ်၊ ပြီးရင် အနိုင်ရပါတီကို နိုင်ငံတော်တာဝန်ကို လွှဲသွားပေးမယ် စတဲ့ အချက်တွေဟာ ဒီမိုကရေစီ

ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လက်တွေ့ကျတဲ့ အချက် တွေဆိုတာ ဟိုဆေးရာမို့ဟော်တာသမ္မတကြီး သိနေဖို့လိုပါမယ်။ အာဆီယံတူညီဆန္ဒ ၅ ချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရာမှာလည်း မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ရေး၊ အချုပ် အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးကို လေးစားပြီး အာဆီယံ ပဋိညာဉ်စာတမ်းပါအချက်တွေအပေါ် အခြေခံပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမယ်ဆိုတာ လည်း အကြိမ်ကြိမ် ကတိကဝတ်ပြုပြီးသား ဖြစ်ပါတယ်။

အချုပ်အားဖြင့်တော့ မြန်မာနိုင်ငံအရေး ဘယ်လောက်နက်နဲ ကျယ်ပြန့်တယ်ဆိုတာ သမ္မတ ကြီးထက် မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူတွေ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များနဲ့ မြန်မာ့တပ်မတော်ကသာ အသိ ဆုံးဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတကာက ဘယ်ခေါင်းဆောင် ကမှ အသိဆုံး ဖြစ်တယ်ဆိုတာလည်း မမှန်ပါဘူး။ မြန်မာ့အရေးစဉ်းစားရာမှာ သမိုင်းကြောင်းနဲ့အမျိုး သားရေးစရိုက်လက္ခဏာများ၊ ကိုလိုနီစနစ်ကြောင့် ဖြစ်ရတဲ့ စိတ်ဝမ်းကွဲပြားမှုများကို ကြိုတင်သိနား လည်ထားဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံ၊ သူ့နိုင်ငံ

သမိုင်းကြောင်းတွေဟာ တစ်ခုနဲ့တစ်ခု မတူညီကြ တဲ့အတွက် ယခုလို ဝင်ရောက်စွက်ဖက် ပြောကြား ချက်တွေဟာ ဖိအားပေးသက်သက်သာ ဖြစ်တာ ကြောင့် အောင်မြင်မှုရနိုင်မှာ မဟုတ်ဆိုတဲ့အချက်ကို တီမောလက်စတေခေါင်းဆောင်တွေ သိနဲ့ထား သင့်ပါတယ်။

အဆင့်တစ်ရပ်မှာရှိနေသူတွေ

ယခုလိုကာလမှာ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရနဲ့ပြည်သူ တွေရဲ့ကြိုးစားမှုတွေကို နားလည်အောင် ကြိုးစား ပြီး အပြုသဘောအားပေးမှုနဲ့ အပေါင်းလက္ခဏာ ဆောင်တဲ့အချက်တွေကသာ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် ကူညီ ရာရောက်ပါမယ်။ သို့သော်အရှေ့တီမော့သမ္မတနဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်တို့ဟာ မြန်မာနိုင်ငံအရေးအပေါ် ပြင်းပြင်းထန်ထန် စွဲစွဲပြောပြခဲ့ကြသူတွေမို့ ကျွန်တော် တို့ကလည်း မြန်မာနိုင်ငံတော်နဲ့ မြန်မာပြည်သူတွေ ကိုယ်စား သူတို့အပေါ်မှာ ယခုလို ပြင်းပြင်းထန်ထန် ပြန်လည်တုံ့ပြန်လိုက်ရခြင်းသာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဆင့်တစ်ရပ်မှာ ရှိနေသူတွေကို ယခုလို တုံ့ပြန် ခြင်းဟာ မိမိနိုင်ငံ၊ မိမိလူမျိုး၊ မိမိတပ်မတော် အတွက် မှန်ကန်တယ်လို့ ခံယူမိပါတယ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင် ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) အတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်သည် ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ဇော်အေး၊ အရှေ့အလယ်ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် မျိုးမင်းထွန်း၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်မြိုးသန်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး စိန်ဝင်း၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် လင်းခေးမြို့နယ် ဝမ်ဟတ်ကျေးရွာ အုပ်စု နားကုန်းကျေးရွာ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ဦးစွာ ရှမ်းသက္ကရာဇ် ၂၁၁၈ ခု နှစ်သစ် ကူးပွဲတော်ကြိုဆိုပွဲကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဟိုမိန်း ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမဟာဂျာတို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။



ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေး

ဆက်လက်၍ စိတ္တသုခသုံးထပ်ကျောင်းဆောင် သစ်ကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ကမ္ဘည်း ကျောက်စာကို အမွှေးနံ့သာများပက်ဖျန်း၍ ဒေသခံ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများအား ရင်းနှီးခင်မင်စွာ တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက်စိတ္တသုခသုံးထပ်ကျောင်းဆောင်သစ် ဖွင့်ပွဲ၊ ရှမ်းသက္ကရာဇ် ၂၁၁၈ ခု နှစ်သစ်ကူးပွဲတော် ကြိုဆိုပွဲ၊ (၂၃) ကြိမ်မြောက် ဓမ္မစကားလှည့်တန်း ဆင်းပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားများကို ဆက်လက် ကျင်းပရာ လင်းခေးမြို့ မြို့နယ်သံဃာ့နာယကဥက္ကဋ္ဌ ကမ္ဘည်းကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိစိတ္တ သာရက ဩဝါဒစကားမိန့်ကြားပြီး ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က အမှာစကား များ ပြောကြားကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် သာသနာ့လက်ကံရတနာ အရှင် ကုသလာလင်္ကာရအား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ဘွဲ့ တံဆိပ်တော်နှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုငွေများ ဆက်ကပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က သင်တန်းများတွင် ဆုရရှိသူများ

အား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် ချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ် ခဲ့ကာ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များအား နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ယင်းနောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် လင်းခေးမြို့နယ် ဝမ်ဟတ်ကျေးရွာ နမ့်တိန်းချောင်း ဆိုလာစနစ်ဖြင့် ချောင်းရေတင်စိုက်ပျိုးရေး Pilot Project လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည့်နေရာကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး ဆောင်းရာသီအမိသီးနှံများ စိုက်ပျိုးနိုင် ရေး မှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ သည် လင်းခေးမြို့နယ် ဝမ်ဟတ်တိုက်နယ် နမ့်တွန်း ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းထိုင်ဆရာတော်အား ဖူးမြော်ကြည်ညို၍ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကာ ကျောင်းဝင်းအတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထို့နောက် လင်းခေးမြို့အနီး တည်ဆောက်ဆဲ နမ့်တိန်းချောင်းကူး ပေ ၂၅၀ ဘေလီတံတားကို

လည်းကောင်း၊ နမ့်တိန်းချောင်း အရှေ့ဘက်ကမ်းရှိ ဟိုတင်- နမ့်အွန် ကျေးရွာချင်းဆက် ၂/၄ မိုင် မြေလမ်း ဖောက်လုပ်နိုင်ရေးလုပ်ငန်းကို လည်းကောင်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပြည်ထောင်စု/ပြည်နယ်ပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး လိုအပ်သည်များ မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် လင်းခေးမြို့နယ် နောင်လုံအုပ်စု ဒါးဆိပ်- နောင်လုံ- ပန်ကျင်- ဝမ်စစ်- ဟိုက်ကျွေ လမ်းမကြီးမှ ပန်ကျင်- ဟတ်မိုင်- နောင်ခေါက် ကျေးရွာသွားလမ်း ၁/၃ မိုင် အပြီးသတ် ကျောက်ခင်း ခြင်းနှင့် Box Culvert နှစ်စင်း တည်ဆောက်ခြင်း လုပ်ငန်းခွင်သို့ ရောက်ရှိပြီး ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ပြည်သူများ၏ တောင်းဆိုချက်များအရ ရှေ့ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သင့်သည့် လုပ်ငန်းများ တင်ပြမှုအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် လင်းခေးခရိုင် ဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ် ရေးရုံးသို့ ရောက်ရှိပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြား၍ ဝန်ထမ်းများအတွက် ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ကာ

ရုံးဝင်းအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးတို့သည် နမ့်စန်ခရိုင် နမ့်စန်မြို့နယ် ပန်လင်းဆိုင်- ဝမ်ပိန်း ၃/၃ မိုင် ကတ္တရာလမ်းပိုင်းကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးပြီး လမ်းတစ်လျှောက် လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေး၍ လွိုင်လင်မြို့သို့ ဆက်လက်ဖောက်လုပ်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းနောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ပင်လုံမြို့ရှိ နယ်စပ်ဒေသ တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံ အမှာစကားပြောကြား၍ ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ် ကာ ကျောင်းဝင်းအတွင်း လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေး သည်။

ဆက်လက်၍ ပင်လုံမြို့ကျက်သရေဆောင် မဟာရဋ္ဌာဘိသမဂ္ဂိ ရွှေတိဂုံပုံတူစေတီတော်ရင်ပြင် ကျောက်ပြားအသစ်လဲလှယ်ခြင်း၊ စေတီတော်လိုက်ဂူ အတွင်း အမိုးမျက်နှာကြက် ဆေးသုတ်ခြင်း၊ မီးတပ် ဆင်ခြင်း၊ ရက္ခိတမိဗန်တော် လျှောက်လမ်းမျက်နှာ ကြက်တပ်ဆင်ခြင်းနှင့် မီးတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် လွိုင်လင်မြို့နယ် လွိုင်လင် - ပင်လုံ - လဲချား- ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးမှ သဘာဝတရားရိပ်သာ ပရဟိတသီလရှင်ကျောင်းတိုက် အဝင်လမ်း ကွန်ကရစ် ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ထပ်မံ ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည်များ မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် မိုင်းပွန်မြို့အနီး ဆိုလာစနစ်ဖြင့် ချောင်းရေတင် စိုက်ပျိုးရေး Pilot Project လုပ်ငန်း နှစ်ခု ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် မိုးသီးနှံ၊ ဆောင်းသီးနှံ သီးထပ်စိုက်ပျိုးခြင်းကြောင့် ဝင်ငွေတိုးပွားလာသည့် အတွက် တောင်သူများက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေး ရန် တောင်းဆိုလာသည့် ချောင်းရေတင်စိုက်ပျိုးရေး Pilot Project လုပ်ငန်းနှစ်ခုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးတို့သည် တောင်သူများအား အားပေး စကားပြောကြားကာ သီးထပ်စိုက်ပျိုးရန် စပါးမျိုးစေ့၊ ဂျုံမျိုးစေ့၊ ပုပ်ပုပ်မျိုးစေ့များကို ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်မြို့ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားကျေးရွာ၌ ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် ထားဝယ်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ထားဝယ်လူမျိုးစုစည်းမှုကော်မတီ (ရန်ကုန်) က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် ထားဝယ် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သာကေတမြို့ နယ် ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားကျေးရွာရှိ ပြည်ထောင်စုခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အလံနှင့် ထားဝယ်အမျိုးသားအလံတို့ကို ထားဝယ် လူမျိုးစုစည်းမှုကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများက အလေးပြုကြသည်။

ထို့နောက် ထားဝယ်လူမျိုးစုစည်းမှုကော်မတီ (ဗဟို)နာယက ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဣန္ဒောဘာသ (ရတနာထားဝယ်) က ဩဝါဒစကား မြွက်ကြားသည်။

ယင်းနောက် ထားဝယ်အမျိုးသားနေ့ အခမ်း အနား ဖြစ်ပေါ်လာပုံနှင့် ကျင်းပရခြင်းအကြောင်းကို ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားလူငယ် နေ့ခန်းရှင်းလင်း အောင်က ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် ထားဝယ် အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဦးကြည် စိန်လေးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြသည်။

ထို့နောက် ထားဝယ်သူ ထားဝယ်သားများက ထားဝယ်ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအကများဖြင့် ကပြဖျော် ဖြေကြပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် ထားဝယ်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားကို ထားဝယ်လူမျိုးများ အမျိုးသားရေး စိတ်ဓာတ်နှိုးကြားလာစေရန်၊ ထားဝယ်လူမျိုးများ ပိုမိုစုစည်းမိလာစေရန်နှင့် စုစည်းရရှိလာသော



အင်အားစုဖြင့် ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားအရေးနှင့် ပတ်သက်သောကိစ္စများကို စုစည်းညီညွတ်စွာ လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်၊ ပုဂ္ဂိုလ်အရေး၊ လူတန်းစားအရေး၊ ဘာသာရေး၊ နိုင်ငံရေးနှင့် စီးပွားရေးအရအမြတ်ထုတ် ခြင်းအလျဉ်းမပြုဘဲ ထားဝယ်အမျိုးသားနေ့ကို

ထားဝယ်အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ကျင်းပရန်၊ ထားဝယ်တိုင်းရင်းသား၊ ထားဝယ်လူမျိုးများအချင်း ချင်း ရိုင်းပင်းကူညီလိုသောစိတ်ဓာတ်များ မြင့်မား လာစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ကလေးသူငယ်များ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအသိပညာပေး သရုပ်ပြ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စမ်းချောင်းမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း အမှတ်(၂) ၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကလေးသူငယ် များ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အသိပညာပေး (KaeruCaravan) သရုပ်ပြအခမ်းအနား ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဘဝင်းက အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားပြီး ခရိုင်မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးရှိုင်းဝေမိုးက အခမ်းအနား

ကျင်းပရခြင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်စန္ဒာဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။

အခမ်းအနား၌ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဆရာ ဆရာမများအပါအဝင် ကျောင်းသူ ၁၀၀ ကျော်တို့အား သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ချနိုင်ရေး နှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ဂိမ်းကစားနည်း ကိုးမျိုးဖြင့် သရုပ်ပြသကြသည်။

တောင်ဝင်းတင်

အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုနှင့် အမျိုးသားစာပေဆုရစာပေညာရှင်များ၏ စေတနာစကားသံများ

တွေ့ဆုံမေးမြန်းနှင့် စာတို
အလင်းသစ်၊ နေမျိုး

ခေတ်အဆက်ဆက် စာပေညာရှင်တို့သည် နိုင်ငံအတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများအတွက်သော်လည်းကောင်း၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်လူငယ်တို့အတွက်လည်းကောင်း ယဉ်ကျေးသော၊ နိုင်ငံတော်နှင့် အမျိုးဘာသာ သာသနာကို ချစ်မြတ်နိုးတတ်သော တွေးခေါ်နိုင်စွမ်း၊ စွမ်းဆောင်နိုင်စွမ်း မြင့်မားသောနိုင်ငံ့သားကောင်း ရတနာများ ဖြစ်ပေါ်လာစေရန် စေတနာဖြင့် မိမိတို့၏အတွေ့အကြုံများမှတစ်ဆင့် မြားမြောင်လှသော သုတရသစာပေကဗျာများ ရေးဖွဲ့ခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့သော စာပေညာရှင်များ၏ စာပေအမျိုးအစားများထဲမှ ထူးကဲပြောင်မြောက်သော ရေးသားမှုများအတွက် အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆု၊ အမျိုးသားစာပေဆု၊ စာပေဗိမာန်စာမူဆု စသည်ဖြင့် နိုင်ငံတော်က ချီးမြှင့်ဂုဏ်ပြုလျက်ရှိရာ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွက် ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော အမျိုးသားစာပေတစ်သက်တာဆုနှင့် အမျိုးသားစာပေဆုရစာပေညာရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်း၍ စာပေညာရှင်တို့၏ စေတနာစကားသံများကို တင်ပြလိုက်ရပါသည်-

ဒေါက်တာထွန်းတင့် အမျိုးသားစာပေ တစ်သက်တာဆုရှင်

ကျွန်တော့်အသက်က ၈၉ နှစ် ရှိပါပြီ။ နောက်သုံးလဆိုရင် ၉၀ ပြည့်တော့မှာပါ။ စာအုပ်ထမ်းတာ ကတော့ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ ၁၉၅၈ ခုနှစ်ကတည်းက အလုပ် ဝင်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ဒီကနေ့အထိ တစ်ရက်မှ မနားရသေးပါဘူး။ အခုထိ စာပေလုပ်ငန်းတွေကို လုပ်နေဆဲဖြစ်ပါတယ်။ ရေးခဲ့တဲ့ စာပေတွေကတော့ အများအားဖြင့် မြန်မာစာအဖွဲ့မှာ လုပ်တာ ဖြစ်လို့ မြန်မာစာလုံးပေါင်းသတ်ပုံ၊ သဒ္ဒါနဲ့ အဘိဓာန်တွေကို ထဲထဲ ဝင်ဝင်လုပ်ခဲ့ရတယ်။ ဒီကနေ့ အထိလည်း လုပ်နေရတုန်းပါဖြစ်ပါတယ်။ သတ်ပုံသတ်ညွှန်းဆိုရင် ၁၉၈၆ ခုနှစ်က မြန်မာတစ်ပြည် လုံးအသုံးပြုနိုင်ဖို့အတွက် ပြဋ္ဌာန်း ထားတဲ့ သတ်ပုံဖြစ်တာကြောင့် ၃၇ နှစ်တောင်ရှိနေပါပြီ။ စာရေး သူတွေ အကုန်လုံးကလည်း သတ်ပုံကိုပဲ အားကိုးနေရတယ်။ ဒါပေမယ့် စည်းကမ်းဖောက်တဲ့ လူတွေကတော့ အများကြီးပါပဲ။ ခွဲထား ရကန်ဆိုတာကတော့ စာချိုးလေးနဲ့ ကျွန်တော်ကိုယ် တိုင်ရေးခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အပြည့်အစုံ ပြောရမယ်ဆိုရင် ၁၀၀ ပုဒ်ရှိပါတယ်။ ဆောင်းပါး တွေရေးပြီး စည်းနဲ့ကမ်းနဲ့မြန်မာ စာဆိုပြီးလည်း စာအုပ်ထုတ်ခဲ့ ပါသေးတယ်။ နောက်ဆုံးကတော့ ကကြီး ခခွေးမဖတ်သေး လူပျင်း ညံ့တော့သည်ဆိုတဲ့ စာအုပ်လေး ထုတ်ထားပါတယ်။ မြန်မာစာ အဖွဲ့ကပဲ ထုတ်ထားတာ ဖြစ် ပါတယ်။ တတ်နိုင်သမျှ မြန်မာ စာပေအကြောင်း သိကြအောင်ဆို တဲ့စိတ်လေးနဲ့ အထောက်အကူ ပြုအောင် ထုတ်ထားပါတယ်။ မြန်မာစာပေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး လူငယ်တွေအနေနဲ့ မြန်မာစာပေ ကို ချစ်မြတ်နိုးပါ။ မြန်မာဆိုတာ ကိုယ့်စာကို မြတ်နိုးမှဖြစ်မှာပါ။ စည်းကမ်းတကျ ဖြစ်အောင် လုပ်ပါ။ မြန်မာစာရဲ့ အခြေအမြစ် က စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံမှန်မှန် ကန်ကန်ဖြစ်ဖို့နဲ့ မြန်မာတွေ ဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် မြန်မာစာ ကို အခြေခံကစပြီးလေ့လာ စေချင်ပါတယ်။ မြန်မာစာမှာ ဗျည်းဘယ်နှလုံးရှိသလဲ၊ သရ ဘယ်နှလုံးရှိလဲ မေးရင်တောင် မသိတဲ့လူတွေရှိကြတယ်။ အဲဒီလို အခြေခံတွေကအစ လေ့လာပြီးမှ နိုင်ငံတော်က ပြဋ္ဌာန်းတဲ့အတိုင်း၊



ဒေါက်တာထွန်းတင့်



သက်နိုင်ဦး(ကျည်ကာ)



မြေလတ်မောင်မြင့်သူ



မောင်စိမ်းနောင်(လယ်ဝေး)



ဝတ်ရည်ခင်(ပဲခူး)

သတ်မှတ်တဲ့အတိုင်း လိုက်နာ မယ်ဆိုတဲ့စိတ်ကိုတော့ မွေးမြူ ဖို့လိုပါတယ်။ ပြဋ္ဌာန်းတာက ပြဋ္ဌာန်းတာပဲ။ ငါတို့လိုက်နာချင်မှ လိုက်နာမယ်ဆိုတဲ့ စိတ်တော့ မထားစေချင်ပါဘူး။ အထူးသဖြင့် ပြောချင်တာက စာစပ်တဲ့လူတွေ က စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံကို လိုက်နာပါတယ်။ တတ်တဲ့လူ တွေက ဘာမှပြောစရာမလိုပေ မယ့် မတတ်သလို တတ်သလို လူတွေက လိုက်ဖျက်ဆီးနေသလို ဖြစ်နေတယ်လို့ ပြောချင်ပါတယ်။ အခုလို စာပေဆုတွေ ချီးမြှင့် ပေးတာကိုလည်း တာဝန်ရှိသူ တွေကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

သက်နိုင်ဦး(ကျည်ကာ) နိုင်ငံရေးစာပေဆုရှင် တိုင်းပြည် ငြိမ်းချမ်းစေချင်တဲ့ စေတနာနဲ့ တိုင်းပြည်မှာဖြစ်နေ တဲ့ အခြေအနေတွေအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး မျှမျှတတနဲ့ ဘယ်သူ ဘက်မှ လိုက်ခြင်းမရှိဘဲ တိုင်းပြည်အတွက် အကောင်းဆုံး ဖြစ်အောင် ရေးသားထားတာ ဖြစ်ပါတယ်။ သူကလည်း သူမှန် တယ်။ ကိုယ်ကလည်း ကိုယ်မှန် တယ်ဆိုတာတွေတွေ့ရှိတာပေါ့။ နိုင်ငံရေးက မှိုင်းတွေတိုက်တော့ လူငယ်တွေဆိုတာက အပြော ကောင်းတဲ့ဘက်ကို ပါတာပေါ့။ အဲဒီလိုအရောင်တွေ ပါသွားတော့ ပြဿနာတွေက ပိုရှုပ်လာတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခု ကျွန်တော် ရေးထားတဲ့စာအုပ်ကို ဖတ်လိုက် ရင် ရှင်းသွားမယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ အဓိကကတော့ တိုင်းပြည်က အားလုံးညီညွတ်ညွတ်နဲ့ ဝိဝါဒ ကွဲတာတွေကို ပေါင်းစပ်ဆောင် ရွက်ဖို့ လိုပါလိမ့်မယ်။ အပြု သဘောဆောင်တဲ့ အမြင်နဲ့ လုပ် ဆောင် ချက် တွေလည်း လုပ်စေချင်ပါတယ်။ တိုင်းပြည်ကို ငြိမ်းချမ်းစေချင်တယ်။ ကျွန်တော် တို့တိုင်းပြည်က ငြိမ်းချမ်းမှ တိုင်းတက်မယ်။ မငြိမ်းချမ်းရင်

ဘာမှလုပ်လို့မရဘူး။ မငြိမ်းချမ်း ရင် တိုင်းတက်ပြီးတာတွေတောင်မှ ပျက်စီးသွားမှာဖြစ်တယ်။ တိုင်း ပြည်တစ်ခုမှ အဓိကလိုအပ်ချက် က ငြိမ်းချမ်းရေးပဲဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းပြည်က သဘာဝကပေးထားတဲ့ သယံ ဇာတတွေလည်း အများကြီးရှိ တယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံ မတိုးတက်ဘူး ဆိုတာကလည်း တိုင်းပြည်အတွက် အလုပ်လုပ်ပြီး တိုင်းပြည်အတွက် ကြိုးစားရမယ့် အချိန်မှာ စစ်ပွဲတွေရှိနေလို့ပါပဲ။ အဲဒီလိုတွေ ဖြစ်နေလို့လည်း ဒီကနေ့အထိ တိုင်းပြည်က မတိုးတက်တာဖြစ်လို့ ငြိမ်းငြိမ်း ချမ်းချမ်းနဲ့ ဖြစ်စေချင်ပါတယ်။

မြေလတ်မောင်မြင့်သူ ရသစာတမ်း(အက်ဆေး) စာပေဆုရှင် ရသစာပေကတော့ ရှားနေတဲ့ ကာလလို့ ပြောရင်ရပါတယ်။ ဒီစာပေအမျိုးအစားက ဝတ္ထု မဟုတ်ဘူး။ ဒါပေမယ့်ဝတ္ထုအရသာ ပါတယ်။ ကဗျာမဟုတ်ဘူးဆိုပေ မယ့် ကဗျာနဲ့တူတဲ့ ခံစားမှုရသ တွေပါတယ်။ သုတဖြစ်စေတဲ့ ဖတ်စရာ မှတ်စရာတွေလည်း ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီစာစုဟာ ဝတ္ထုလည်းမဟုတ်၊ ကဗျာလည်း မဟုတ်၊ ဆောင်းပါးလည်းမဟုတ် ဘူး။ ဒါကြောင့် ရသစာတမ်းလို့ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ချင်ပါတယ်။ ဆရာ ကြီးတွေကတော့ ဖွင့်တာပေါ့။ ရသပါသောအတွေးကို ခံစားမှု နှလုံးသားနဲ့ ပေါင်းစပ်ပြီး ဉာဏ်ပညာနဲ့ ပေါင်းစပ်ရေးချယ် တဲ့ မတိုမရည်စာလို့လည်း ဆိုကြပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲ အခုချိန်က စာဖတ်အား ကျနေတယ်။ လုံးချင်းခေတ်လည်း မရှိတော့ဘူး။ လုံးချင်းထုတ်ဖို့ လည်း မလွယ်သလို စိတ်ရှည် လက်ရှည်နဲ့ ဖတ်ဖို့မလွယ်တဲ့ ကာလ ဖြစ်တာကြောင့် ဖတ်စရာ မှတ်စရာပါပဲ ရင်ဖွင့်သံလေးလို့

မောင်စိမ်းနောင်(လယ်ဝေး) ကဗျာ(ဂန္ထဝင်)ဆုရှင် မြန်မာဂန္ထဝင် ကဗျာဆုရရှိခဲ့ တာဖြစ်ပါတယ်။ အခုလောလော ဆယ်ကတော့ ကဗျာရွတ်ဆိုပွဲ တွေပြန်လုပ်သင့်ပါတယ်။ နောက် တစ်ခုကတော့ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း ကျောင်းသား အရွယ်နဲ့ တက္ကသိုလ်အဆင့်တွေ အနေနဲ့ ကဗျာနဲ့ ရှေးနိုးကျမ်းဝင် လာမယ်ဆိုရင် နောက်နှစ် ၂၀ ဆိုရင် ပြင်ပလောကမှာ ကဗျာနဲ့ ပတ်သက်ပြီး လူတော်လူတတ် တွေဖြစ်လာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခု လူငယ်တွေကတော့ ကဗျာထက် လွယ်ကူတဲ့ ဝတ္ထုတို့ အက်ဆေး တို့ ဆောင်းပါးတို့တောင် သိပ်ရှည်ရင် မဖတ်ချင်ကြတော့ ဘူး။ မဖတ်ချင်တဲ့အခါကျတော့ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာကဗျာတွေ ကလည်း ရှည်ရှည်လျားလျား တွေသိပ်မရှိပါဘူး။ မဂ္ဂဇင်းတွေ မှာဆိုရင် တစ်မျက်နှာစာတို့ နှစ်ပိုဒ်စာလောက်တို့နဲ့ တိုတို ထိထိလေး ရေးတာရှိပါတယ်။ ကဗျာဆိုတာကလည်းအကြောင်း အရာနဲ့ ထိထိမိမိဖွဲ့နွဲ့ကြတာ များပါတယ်။ မြန်မာကဗျာ ကတော့ အားနည်းသွားတယ် ဆိုပေမယ့် လူတိုင်းပါးစပ်ဖျားမှာ ကာရန်တွေနဲ့ပြောကြတာတွေက အခုထိရှိနေဆဲပါပဲ။ မြန်မာ ကဗျာဟာ မွေးကင်းစကနေ သေဆုံးတဲ့အထိ ကဗျာနဲ့ မလွတ် ပါဘူး။ အခုဒီနေ့ရတဲ့ဆုကတော့ မြန်မာကဗျာဖွဲ့နည်း တော်တော် လေး စုံစုံလင်လင်ပါပါတယ်။ ကျွန်တော်နဲ့အတူတူ ထွက်ရှိခဲ့တဲ့ ကဗျာစာအုပ်တွေ အကောင်းတွေ အများကြီးရှိပါတယ်။ ရမယ်လို့ မထင်ထားခဲ့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော့်ကို ထိုက်ထိုက် တန်တန်နဲ့ ရွေးချယ်လိုက်တဲ့ အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ ကျေးဇူးလည်း တင်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၁၂ သို့ ❖

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံ ရောဂါတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အားကစားကွင်း / ရုံများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃
အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံသည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ်အားကစားကွင်းသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အားကစားဝါသနာရှင်များနှင့် အများပြည်သူများအားကစားလေ့ကျင့်ခန်းများ ပျော်ရွှင်စွာ လာရောက်ပြုလုပ်နိုင်စေရေး၊ သန့်ရှင်းသပ်ရပ်မှုရှိစေရေး၊ ဘောလုံးကွင်း စိမ်းလန်းစိုပြည်စေရေး၊ လူငယ်များစိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ကစားနိုင်စေရေးတို့အတွက် ပုံမှန် မြက်ဖြတ်ခြင်းနှင့် သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြားပြီး ပွဲကြည့်စင်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ဖျာပုံမြို့နယ်ခရိုင်အားကစားခန်းမနှင့် တိုက်လေးမြို့နယ် ပြည်သူ့အားကစားကွင်းတို့ကို



သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး အားကစားကွင်း၊ သန့်ရှင်းရေးနှင့် စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးလုပ်ငန်းများ ပုံမှန်ဆောင်ရွက်သွားရန်နှင့် အားကစားရုံ ရေရှည် တည်တံ့စေရေး ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြား၍ အားကစားပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကာ ဝန်ထမ်းများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံ၍ လိုအပ်

သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် မော်ရွှေဝါအားကစားခန်းမ၊ စားပွဲတင်တင်းနစ်လေ့ကျင့်ရေးစခန်း (မော်ကျွန်းကလပ်)၊ မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် အားကစားကွင်း၊ အားကစားပြိုင်ပွဲရုံသစ်၊ ဗိုလ်ဗလအားကစားကွင်းနှင့် ဝါးခယ်မမြို့နယ်ရှိ ရွှေခယ်သီရိအားကစားကွင်းတို့သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြားကာ ဝန်ထမ်းများ၏တင်ပြချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး၍ အားကစားပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ရောဂါတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပုသိမ်မြို့၌ ပေ ၃၈၀xပေ ၁၄၀ အဆင့်မြင့် ရေကူးကန် ပွဲကြည့်စင်ပါ မိုးလုံလေလုံ Indoor Stadium တည်ဆောက်နေမှုနှင့် ပုသိမ်မြို့နယ် ကျောက်တိုင် အားကစားပြိုင်ကွင်းတို့ကို သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်နေသော တီမောလက်စတေနိုင်ငံနှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများအား ဆန့်ကျင်ရှုတ်ချပွဲကျင်းပ



ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃
အမျိုးသားရေးတပ်ကြွလှုပ်ရှားသူများအဖွဲ့က ဦးဆောင်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်နေသော တီမောလက်စတေနိုင်ငံနှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများအား ဆန့်ကျင်ရှုတ်ချပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့တော်ခန်းမရှေ့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံဘေး ယာဉ်ရပ်နားကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်အလံအား အလေးပြု၍ နိုင်ငံတော်သီချင်း သီဆိုကာ အခမ်းအနားကိုဖွင့်လှစ်ပြီး အမျိုးသားရေးဆရာတော် ဥူးပညာဝံသ

က ဟောပြောဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများက နိုင်ငံတော်အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး (ဒို့အရေး)၊ သာသနာဖျက်အားပေး တီမော (အလိုမရှိ)၊ အကြမ်းဖက်အားပေး တီမော (အလိုမရှိ)၊ အကြမ်းဖက် NUGi PDF(အလိုမရှိ)၊ မြန်မာ့ပြည်တွင်းရေး (ဝင်မစွက်နဲ့)၊ ပြည်တွင်းရေးစွက်ဖက်သူ (ဒို့ရန်သူ)၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် ပြည်တွင်းရေးကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်နေသော တီမောလက်စတေနိုင်ငံနှင့် ပြည်ပနိုင်ငံများအား (ဆန့်ကျင်ကြ) ကြွေးကြော်သံများကို သံပြိုင်

ကြွေးကြော်ကြသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားရေးတပ်ကြွလှုပ်ရှားသူများက ဟောပြောဆွေးနွေးကြပြီး ကြွေးကြော်သံများ ကြွေးကြော်ခြင်း၊ ဇာတိမာန်သီချင်း သံပြိုင်သီဆိုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အဆိုပါ ဆန့်ကျင်ရှုတ်ချပွဲကို အမျိုးသားရေးတပ်ကြွလှုပ်ရှားသူများအဖွဲ့က ဦးဆောင်ပြီး နိုင်ငံရေးပါတီဝင်များ၊ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များအား ဆန့်ကျင်ကြသည့်ပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင်ပြုလုပ်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

<p>❖ စာမျက်နှာ ၁၁ မှ ဝတ်ရည်ခင်(ပဲခူး) ကလေးစာပေဆုရှင်</p> <p>ကလေးစာပေဆု လူငယ်စာပေ က ပြုစုပေးပါသည်။ လူငယ်တွေ ကျတော့ မူးယစ်ဆေးဝါးတွေ၊ အပေါင်းအသင်း မှားတာတွေ၊ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှိအောင် ပညာ တစ်ခုကို ပြီးဆုံးအောင်သင်ယူမှု ရှိအောင်၊ မိဘရဲ့ဂုဏ်၊ လူမျိုးရဲ့</p>	<p>ဂုဏ်၊ တိုင်းပြည်ရဲ့ဂုဏ်ကို စောင့် ထိန်းရမယ်လို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချရ မယ့်အရွယ်တွေ အတွက်ကတော့ လူငယ်စာပေလို ဆိုချင်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ စာရေးသူတွေအနေနဲ့ ဒါမှားတယ်၊ ဒါမှန်တယ်ဆိုတာ တွေသိလာအောင် လမ်းပြပေး ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကလေးတွေမှာ ရှိတဲ့ ကိုယ်ချင်းစာနာတတ်တာ တွေ၊ သူများကိုမနာလိုရင် ကိုယ့်</p>	<p>အတွက် အကျိုးယုတ်တာတွေရှိ တာကြောင့် ကလေးတွေအတွက် အများကြီး ရေးပေးရပါတယ်။ လူငယ်ကျတော့ လမ်းမှား မရောက်အောင် မီးမောင်းထိုးပြ ရတာဖြစ်တဲ့အတွက် ကလေး စာပေနဲ့ လူငယ်စာပေမှာ ရေးပုံ ရေးနည်းကအစ အတော်လေး ကွာပါတယ်။ ပညာကို ထူးချွန်စွာ နဲ့ ဆုံးခန်းတိုင်အောင်ဖြစ်ဖို့</p>	<p>လူငယ်စာပေတွေထဲမှာ အဲဒီ အကြောင်းအရာတွေကို ရေးပေး ရပါတယ်။ ကလေးစာပေကို ရေးရတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ ကလေးတွေကို မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ရှိစေချင်တယ်။ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ကို ထိန်းသိမ်းတတ်စေချင်တယ် ဆိုတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေနဲ့ ရေးသားဖြစ်ခဲ့တာပါ။ ကလေး စာပေကို ရေးသားခြင်းအားဖြင့်</p>	<p>ကလေးတွေ ပြောတာ၊ ဆိုတာ၊ ဆက်ဆံတာကအစ လိမ္မာယဉ် ကျေးလာမယ်။ သစ်ပင်၊ သစ်တော တွေကို ချစ်ခင်မြတ်နိုးလာမယ်။ သတ္တဝါတွေကို သတ်ဖြတ်တာ တွေမလုပ်ဘဲ စာနာတတ်လာ မယ်ဆိုတဲ့ အသိဗဟုသုတတွေ ရစေလိမ့်မယ်လို့ ယူဆပါတယ်။ ကလေးတွေကို ဖုန်းတွေပေးကြည့် တာက ပထမဆုံး မျက်စိပျက်စီး</p>	<p>မယ်။ အသိအာရုံကြောတွေ ပျက်စီးမယ်။ ဖုန်းပေးထားရင် နေတယ်ဆိုပြီး မိဘတွေက ပေးထားတယ်။ ဒါကြောင့်ကလေး တွေနဲ့ဖုန်းနဲ့က လုံးဝမသင့်တော် ပါဘူး။ ကလေးတွေ စိတ်ချမ်းသာ အောင်၊ ကျန်းမာရေးနဲ့ ညီညွတ် အောင် အခြားနည်းလမ်းတွေနဲ့ လုပ်ပေးကြပါလို့ ကလေးစာပေ မှာ ရေးသားပေးထားပါတယ်။</p>
--	--	--	---	--	--

ပန်းတောင်းမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်း စာဆိုတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပ

ပန်းတောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၃
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပန်းတောင်းမြို့နယ်စာရေးဆရာ အသင်း၏ စာဆိုတော်နေ့အထိမ်းအမှတ်နှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဥသျှစ်ပင်မြို့ စာရေး ဆရာအသင်းရုံး အလင်္ကာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဥသျှစ်ပင်မြို့ ရတနာပုံရုပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဦးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်စာရေးဆရာအသင်း

ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှကျော်(မောင်လှကျော် - ပန်းတောင်း)က အသင်း၏ ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်း(ဗဟို)မှ ပေးပို့သော သဝဏ်လွှာအား အတွင်းရေးမှူး ဦးနေဇူး (ခွန်နေဇူး - သနီမြေ)က လည်းကောင်း၊ ရှေးစာဆိုတော်ကြီးများ၏ ထေရုပ္ပတ္တိများကို ဦးတင်လှိုင် (ရွှေအိုး-ဖောင်းကန်) ကလည်းကောင်း၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲ အမှတ်ပေးရွေး ဆုချီးမြှင့်ခြင်းကို ဦးအောင်မျိုးသူ (ကိုအောင်ရွှေဦး-ဆင်တဲ) ကလည်း

ကောင်း ဖတ်ကြားရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အခြေခံပညာအထက်တန်း/လယ်တန်းကျောင်းများ မှ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ကဗျာပြိုင်ပွဲမှ ပထမဆု မဆုမြတ်လွင် (အထကခွဲ - ဆင်တဲ)၊ ဒုတိယဆု မောင်ကောင်းမြတ်ဖြိုး (အထကခွဲ-ဆင်တဲ)၊ တတိယဆု မောင်ယော အလင်္ကာဝင်း (အထကခွဲ-ပေကုန်း)နှင့် နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသူ လေးဦး၊ စုစုပေါင်းဆုရရှိသူတို့အား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းနှင့်ဆုငွေများကို အခမ်း အနားတက်ရောက်လာကြသူများက ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ အောင်မြင်(ပန်းတောင်း)

KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများက မြဝတီမြို့နယ် သင်္ကန်းညီနောင်ရှိ 230 KV ဓာတ်အားခွဲရုံအား Drop Bomb များဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ဖျက်ဆီးခြင်းနှင့် ကျောက်တံခါးမြို့နယ်အတွင်း မန္တလေး-ရန်ကုန် လူစီးရထားအား ရိုမုမိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲ တိုက်ခိုက်ဖျက်ဆီးခြင်းစသည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များအား ပြည်သူ့လူထုလူမှုစီးပွားဘဝ ထိခိုက်စေရန်နှင့် ဒေသတွင်းတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ လုပ်ဆောင်ခဲ့မှု၊ ၁၃-၁၂-၂၀၂၃ ရက်နေ့ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နမ့်ဆန်မြို့၊ နမ့်ခမ်းမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်နယ်မြေ မြောက်ဦးမြို့နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဖြူးမြို့နယ် ညောင်ပင်သာရဲစခန်းတို့တွင် ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဗိုလ်ချုပ် ဇော်မင်းထွန်း၏ ပြောကြားချက်

ဒီနေ့မနက် ၆ နာရီ ၁၅ မိနစ်အချိန်လောက်မှာ KNLA ၊ PDF အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းသူတွေက မြဝတီမြို့နယ် သင်္ကန်းညီနောင် မှာရှိတဲ့ 230 KV ဓာတ်အားခွဲရုံကို Drop Bomb နဲ့ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက် ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဓာတ်အားခွဲရုံမှာရှိတဲ့ ဓာတ်အားခွဲရုံသုံး ပစ္စည်း တွေ၊ အဆောက်အအုံတွေ ပျက်စီးခဲ့တာရှိပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် သင်္ကန်းညီနောင်-မြဝတီဘက်မှာတော့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးပို့မှု ပြတ်တောက်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒီကိစ္စနဲ့ ပတ်သက်ပြီးစဉ်းစားကြည့်ရင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဆိုတာက အဲဒီဒေသမှာရှိတဲ့ ပြည်သူ့လူထုကသုံးစွဲ တာဖြစ်ပါတယ်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုဒဏ်ကို ပြည်သူ လူထုပဲ ခံရတာဖြစ်ပါတယ်။ သောင်းကျန်းသူတွေအနေနဲ့ကတော့ ဒါတွေကိုထည့်တွက်မှာမဟုတ်ပါဘူး။ သူတို့ရဲ့လိုလားချက်က သူတို့ရဲ့ ဘဏ္ဍာငွေရရှိရေး၊ အကြောက်တရားနဲ့ခြိမ်းခြောက်ရေး၊ ပြည်သူ လူထုရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝပျက်စီးစေရေး ဒါတွေကိုပဲ သူတို့ဆောင်ရွက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဆိုတာက ဘယ်အစိုးရပဲတက်တက် ပြည်သူတွေသုံးစွဲတာပဲ ဖြစ်တယ်။ ပြည်သူတွေအတွက် အစိုးရ အဆက်ဆက်က လုပ်ဆောင်ပေးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင်ပြောရ မယ်ဆိုရင် အဲဒီဒေသတွေမှာ KNLA ၊ KNU အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူ တွေရဲ့ အမျိုးအဆွေတွေပါ အဲဒီမြို့နယ်တွေမှာ နေတာပဲဖြစ်ပါ တယ်။ သူတို့ပဲသုံးစွဲနေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့လည်းသုံးစွဲနေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုမျိုးဖျက်ဆီးခွဲတိုက်ခတ်ပစ်ခတ်ခြင်း မြောက်မြားစွာရှိပါပြီ။ လျှပ်စစ်တာဝါတိုင်တွေကို မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲတာတွေ၊ ဓာတ်အား ခွဲရုံတွေကို ဖျက်ဆီးတာတွေ၊ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား နဲ့ပတ်သက်ပြီး လိုအပ်ချက်ရှိနေတဲ့ကြားမှာ ဒီလိုဆောင်ရွက်တဲ့ကိစ္စ တွေက ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးက ဝိုင်းဝန်းဆန့်ကျင်ရမယ့် လုပ်ငန်း တွေဖြစ်ကြောင်း ပြောလိုပါတယ်။ ဒီလိုပဲပဲ ဒီအဖွဲ့ပါပဲ KNLA ၊ KNU ၊ PDF အကြမ်းဖက်အဖွဲ့တွေအနေနဲ့ ဒီနေ့မနက် ၃ နာရီခွဲလောက်မှာ ကျောက်တံခါးဘူတာကနေထွက်လာတဲ့ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမှတ်(၆) အစုခွဲ လူစီးအမြန်ရထားကို မိုင်းတိုင်အမှတ်(၁၀၄)နဲ့(၁၀၃)နေရာမှာ ရထားလမ်းကို မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရထားစက် ခေါင်းနဲ့အတူလူစီးတဲ့သုံးတွဲ လမ်းချော်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ပါတယ်။ လမ်းခရီး မှာ ခရီးသည်စုစုပေါင်း ၉၀၀ လောက် လမ်းခရီးကြန့်ကြာမှု အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပါတယ်။ ပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနနဲ့ မြန်မာ့မီးရထားအနေနဲ့ အချိန်နဲ့ တစ်ပြေးညီ ပြုပြင်မွမ်းမံမှု များဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ ခရီးသည်တွေအတွက် အဆင် ပြေအောင် ထမင်းဘူးတွေဝေငှပေးတာတွေ၊ သောက်သုံးရေ အဆင်ပြေ အောင် ဆောင်ရွက်ပေးတာတွေ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပါတယ်။ ရထားလမ်း ဆိုတာက တိုင်းပြည်ရဲ့ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး၊ တိုင်းပြည်ရဲ့အခြေခံ



လူတန်းစားတွေ အများဆုံးအသုံးပြုတဲ့ ပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေး လမ်းကြောင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဟာတွေကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ကနေစပြီး ဒီနေ့အထိ ရထားလမ်းတွေ၊ ရထားဘူတာတွေကို မိုင်း ထောင်၊ မိုင်းခွဲဖျက်ဆီးတာ (၁၂၉)ကြိမ်ရှိပါပြီ။ တံတားတွေကို မိုင်းထောင်၊ မိုင်းခွဲဖျက်ဆီးတာ(၄၆)ကြိမ် ရှိပါပြီ။ ပြည်သူ့လူထုရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝ၊ နိုင်ငံတော်ရဲ့အခြေခံအဆောက်အအုံတွေကို အခြေခံ ကျကျဖျက်ဆီးပစ်နေတာပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် မနေ့ကလည်း ကျွန်တော်ပြောခဲ့ပြီးပါပြီ။ ကျန်းမာရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ဆေးရုံ၊ ဆေးခန်းပေါင်း ၅၅ ခုကို မီးရှို့ဖျက်ဆီးတာ၊ မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲ တာတွေလုပ်ခဲ့တယ်။ ပြည်သူ့လူထုပညာရေးဖြစ်တဲ့ စာသင်ကျောင်း တွေနဲ့ ပညာရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့အဆောက်အအုံ ၇၇၃ လုံးကို ဖျက်ဆီးခဲ့တယ်။ မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲခဲ့တယ်။ ဒါ့အပြင် တချို့ နေရာတွေမှာဆိုရင် စာသင်ကျောင်းတွေကို သူတို့ရဲ့စစ်ရေးအရအသုံးပြု ပြီး သင်တန်းကျောင်းတွေလုပ်တာတွေ၊ စစ်ရေးအရအသုံးပြုပြီး စာသင်ကျောင်းထဲမှာဘန်ကာတွေဆောက်၊ ဆက်သွယ်ရေးမြောင်းတွေ တူးပြီး စစ်စခန်းအဖြစ်အသုံးပြုခဲ့တာတွေ အကြိမ်ကြိမ်ရှိပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတွေက တိုင်းပြည်ရဲ့ယခုလက်ရှိ ပစ္စုပ္ပန်ကာလကိုရော၊ အနာဂတ် ကာလကိုရော ဖျက်ဆီးပစ်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတွေကို ကျွန်တော်တို့

ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးက ဝိုင်းဝန်းဆန့်ကျင်ကြဖို့လိုပါတယ်။ ဒီလိုမှ မဟုတ်ဘဲနဲ့ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူတွေကို အားပေးနေမယ် ဆိုရင် မိမိကိုယ်တိုင်နေတဲ့နေအိမ်၊ မိမိကိုယ်တိုင်နေတဲ့အသိုက်အမြို့ ကို မိမိကိုယ်တိုင်ဖျက်ဆီးပစ်နေတာနဲ့တူတယ်လို့ ကျွန်တော်ပြော ချင်ပါတယ်။
ဖြစ်စဉ်တွေအနေနဲ့ကတော့ ဒီနေ့မှာတော့ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း)မှာတော့ နမ့်ဆန်မှာ ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားမှုရှိခဲ့ပါ တယ်။ နမ့်ခမ်းဘက်မှာလည်း ထိတွေ့တိုက်ပွဲ ဖြစ်ပွားမှုရှိခဲ့ပါတယ်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ဘက်မှာတော့ မြောက်ဦးဘက်မှာတပ်ကို မြောက်ဦး မှာရှိတဲ့ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဘုရားတွေကြားထဲမှာပဲ၊ ဘုရားစေတီ တွေကြားထဲမှာပဲ AA အနေနဲ့ခံကတုတ်တွေ၊ ယာယီနေရာတွေပြုလုပ်ပြီး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့တာရှိပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)မှာဆို လည်း အဓိကဖြစ်စဉ်က TNLA အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူတွေနဲ့ ဖြစ်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဘက်မှာတော့ ဖြူးမြို့နယ် ညောင်ပင်သာရဲစခန်းကို ဒီနေ့မနက်ပိုင်းမှာ အလစ်အငိုက်ဝင်ရောက် တိုက်ခိုက်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီမှာရှိတဲ့ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်တွေရဲ့ ရွပ်ရွပ်ချွံချွံခံမှုကြောင့် ရန်သူစခန်းထဲကို အနည်းငယ်ဝင်ရောက်ပြီး နောက်ပိုင်းမှာ အကျအဆုံးများစွာနဲ့ ပြန်လည်ဆုတ်ခွာသွားခဲ့ကြောင်း ကျွန်တော်တို့တွေ့ရပါတယ်။
ဒီနေ့မှာတော့ ထူးခြားမှုအနေနဲ့ TNLA ၊ AA ရဲ့ သူတို့ပြုလုပ်နေတဲ့ သတင်း မီဒီယာတွေထဲမှာ ဘာတွေတွေ့ရတုန်းဆိုတော့ သူတို့ကို တပ်မတော်ကပဲ စတိုက်သယောင် လေသံပြောင်းလာတာကို တွေ့ရပါ တယ်။ ဘာကြောင့်ဒီလိုလေသံပြောင်း ဒီလိုလေသံပြောင်းတယ် ဆိုတာကတော့ အားလုံးယခင်ကတည်းက ကျွန်တော်ပြောခဲ့တဲ့ စကားတွေနဲ့ ဆက်စပ်ပြီးရင် သုံးသပ်ကြည့်မိမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ တိုင်းရင်းသားဒေသတွေ၊ သူတို့လှုပ်ရှားနေတဲ့ ဒေသတွေမှာ စတင်တိုက်ခိုက်မှုမရှိခဲ့ပါဘူး။ ၎င်းတို့ကသာ စတင် တိုက်ခိုက်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ယခင်တုန်းက သူတို့တိုက်ခိုက်ခဲ့တဲ့ ဟာတွေကို ဂုဏ်ယူဝင့်ကြွားစွာနဲ့တင်နေတဲ့အဖွဲ့တွေက ဒီနေ့ကျမှ လေသံပြောင်းပြီး တပ်မတော်ကစတင်တိုက်ခိုက်တယ်ဆိုတဲ့ပုံစံမျိုး လေသံပြောင်းပြီး တိုက်ခိုက်နေတာမျိုးတွေရှိပါတယ်။ လေသံပြောင်း ပြီးဆောင်ရွက်နေတာမျိုးတွေ ရှိပါတယ်။ ဒီလိုအခြေအနေမျိုးတွေဟာ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဆောင်ရွက်နေတဲ့ အဖွဲ့များအားလုံး ငြိမ်းချမ်းရေးကို အကျိုးဆောင်နေတဲ့ ပြည်တွင်း ပြည်ပအဖွဲ့များအားလုံးက သတိပြုမိဖို့လိုပါတယ်။ ဂရုစိုက်ဖို့လိုပါ တယ်။ သူတို့ဘာကြောင့် ဒီလိုလုပ်တယ်ဆိုတာကို အားလုံးရိပ်မိကြ မယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

မိုင်းကိုင်မြို့နယ် နမ့်မော်မွန်ကျေးရွာ၌ ကျေးလက်ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ ရှာနှုန်းပြည့်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု စစ်ဆေး

မိုင်းကိုင် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) မိုင်းကိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစီမံကိန်း (VDP) ဖြင့် စုံလောကျေးရွာအုပ်စု နမ့်မော်မွန် ကျေးရွာ၌ ကျေးလက်ရေရရှိရေး လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများကို ယနေ့ နံနက် ပိုင်းတွင် တာဝန်ရှိသူများက အဆိုပါကျေးရွာသို့ ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ တွင် မိုင်းကိုင်မြို့နယ် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးခွန်ကျော်စိမ်း နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် နမ့်မော် မွန်ကျေးရွာတွင် ကျေးလက်ရေ ရရှိရေးအတွက် အရှည်နှစ်မိုင်ရှိ ရေပိုက်လိုင်းသွယ်တန်းခြင်းနှင့် ဆိုလာစနစ်ဖြင့် ရေသန့်စင်စက် တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်

ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးရေး ကော်မတီဝင်များ၊ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီး ရေးလုပ်ငန်းများကို ရေရှည် တည်တံ့အောင်ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်း ကြရန် ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့သည်။ နမ့်မော် မွန် ကျေး ရွာ တွင် အဆိုပါ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း စီမံကိန်းပံ့ပိုးရန်ပုံငွေကျပ် ၁၅ သန်း၊ ကျေးရွာပြည်သူ့လူထု ထည့်ဝင် ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၀၃ သန်းကို အသုံးပြုကာ မြို့နယ်ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အနီးကပ် ကြီးကြပ်မှုတို့ဖြင့် ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသား များကိုယ်တိုင် ယခုနှစ် ဩဂုတ်လ ပထမအပတ်မှ စတင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင် ရွက်ခဲ့ပြီး ယခုအခါလုပ်ငန်းများ အားလုံး ရှာနှုန်းပြည့်ဆောင်ရွက် ပြီးစီးပြီဖြစ်၍ အဆိုပါ ကျေးရွာရှိ ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ အတွက် သန့်ရှင်းသော သောက် ရေ/သုံးရေများ ရာသီမရွေး ရရှိနိုင် မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ကပ္ပလီ ပင်လယ်ပြင် မြောက်ပိုင်းနှင့် ဘင်္ဂလားပင် လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတို့တွင် တိမ်အနည်းငယ် ဖြစ်ထွန်းနေ ပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင် တောင်ပိုင်းနှင့် ကျန်ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ် အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေ သည်။

မိုး/ဇေ

ပြင်ဦးလွင်မြို့၌ ငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးရှားသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် ည ၁၀ နာရီခွဲတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ ရပ်ကွက်ကြီး(၁၁) လားရှိုး-မန္တလေးသွား ကားလမ်းတွင် ကျော်မင်းမင်းထွန်း(ခ)ဖိုးကျော် မောင်းနှင်လာသည့် TOYOTA MARK-II ယာဉ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ ယာဉ်ပေါ်မှ စိတ်ကြွေးရှားသွပ်ဆေးပြား ၁၅၀၀၀၀ ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ကျော်မင်းမင်းထွန်း(ခ)ဖိုးကျော်(၄၀)နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။



သတင်းစဉ်

ကာမဆိုင်ရာကိစ္စများ အဓမ္မခိုင်းစေခဲ့သူများကို လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် ချမှတ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ကာမဆိုင်ရာကိစ္စများအား အဓမ္မခိုင်းစေခဲ့သူများကို လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အလုပ်နှင့်ထောင်ဒဏ် ၁၁ နှစ်စီ ကျခံစေရန် အမိန့်ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်နေ မသင်းသင်းနိုင်၊ တစ်မြို့နယ်တည်းနေ မသဒ္ဒါမောင်မောင်နှင့် မဟာအောင်

မြေမြို့နယ်နေ ကိုဗညားထောလဝီ(ခ)ဗညားတို့က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူကွဲလွှာပရိယာဇ်နေ မ --- ၂၂ နှစ်အား မန္တလေးမြို့ရှိ စင်တင်တစ်ခုတွင် မော်ဒယ်ရှိုးလျှောက်ရမည်ဟု စည်းရုံးကာ ကြိုတင်ငွေများပေးပြီး ကာမဆိုင်ရာကိစ္စများ အဓမ္မခိုင်းစေခဲ့သဖြင့် ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်အောင်ပင်လယ် နယ်မြေရဲစခန်းက(ပ) ၁၂၂/၂၀၂၃၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေး

ဥပဒေပုဒ်မ ၃၅/၄၄ ဖြင့် အမှုရေးဖွင့်ခဲ့ပြီး မဟာအောင်မြေရိုင် တရားရုံးသို့ တရားစွဲတင်ပို့ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် တရားခံမသင်းသင်းနိုင်၊ ကိုဗညားထောလဝီ(ခ)ဗညားနှင့် မသဒ္ဒါမောင်မောင်တို့ သုံးဦးအား လူကုန်ကူးမှုတားဆီးနှိမ်နင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၅/၄၄ အရ အလုပ်နှင့် ထောင်ဒဏ် ၁၁ နှစ်စီ ကျခံစေရန် အမိန့်ချမှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ၊ ကျောက်စိမ်းများ၊ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီးအရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျအကောက်ခွန်အဖွဲ့များက စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ဝန်စည်များအတွင်းမှ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် ကျောက်စိမ်းဟု ယူဆရသော လက်စွပ် ၂၆ ကွင်း၊ ပုတီးဆွဲကြိုး ၁၆ ကိုး အပါအဝင် လက်ဝတ်ရတနာ ၁၇ မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၉၅၇၅၀၀၀) ကိုလည်းကောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် အေးရှားဝေါလ်ကုန်သေတ္တာ စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ ကုန်သေတ္တာ နှစ်လုံးအတွင်းမှ သွင်းကုန် ကြေညာလွှာတွင်



မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ဖမ်းဆီးရမိမှု။

ကြေညာထားသည်နှင့် ကွဲလွဲစွာ ပါရှိလာသည့် Gano Fresh သွားတိုက်ဆေးဘူး ၆၀၀၊ Gano Café ကော်ဖီမှုန့် ၂၀၆ ဘူး၊ ဖြည့်စွက်စာ Scotts Cool Liver Oil (၇၈) ကီလိုဂရမ်၊ Cuka Kayu Asli စိုက်ပျိုးရေးသုံးပိုးသတ်ဆေး ၁၂ ကီလိုဂရမ်၊ စားပွဲတင်ပန်ကာ အလုံး ၄၀၀ အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်း ၃၄ မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၉၀၅၀၀၀)ကိုလည်းကောင်း၊

ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၊ လေဆိပ်(သွင်းကုန်)၌ ဝန်စည်များအတွင်းမှ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာတွင် ကြေညာထားသည်နှင့် ကွဲလွဲစွာပါရှိလာသည့် CHNT 250V 6KA Breaker ၄၂၀၀ အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်း နှစ်မျိုး (ခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၆၀၀၀၀)ကို လည်းကောင်း၊ စုစုပေါင်း ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၅၂၂၈၅၀၀၀ ကို

သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထို့အပြင် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက်ရေးအဖွဲ့အဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျ ပူးပေါင်းအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တိုက်ကြီးမြို့နယ် ဥက္ကံမြောက်(၂) နယ်မြေ၌ တရားမဝင် အခြားသစ် ၆ ဒသမ ၈၂၂ တန် (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၂၃၈၇၇၀)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး သစ်တောဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်နှင့် ၁၂ ရက်တို့တွင် ဖမ်းဆီးရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲ ၁၁ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၂၂၃၇၇၀) ဖြစ်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပုသိမ်မြို့၌ စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုမရှိစေရေး အသိပညာပေး Campaign ပြုလုပ်



ပုသိမ်မြို့၌ စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုမရှိစေရေး အသိပညာပေး Campaign ပြုလုပ်ခြင်း။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့၌ စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုမရှိစေရေး အသိပညာပေး Campaign ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ပုသိမ်မြို့အဝင် ကိုးဆူတိုးဂိတ်နှင့် ချောင်းသာ-ငွေဆောင်လမ်းဆုံ တံတားအမှတ်(၁)အနီးတို့တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ပုသိမ်မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၏ စီစဉ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများစုပေါင်း၍ ပုသိမ်မြို့အဝင် ကိုးဆူတိုးဂိတ်နှင့် ချောင်းသာ-ငွေဆောင်လမ်းဆုံ တံတားအမှတ်(၁)အနီးတို့တွင် စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုမရှိစေရေး အသိပညာပေး Campaign ပြုလုပ်ခြင်း၊ လမ်းဘေးဈေးဆိုင်များတွင် အမှိုက်ပုံးများ စနစ်တကျထားရှိစွန့်ပစ်စေရေး ကြပ်မတ်ခြင်း၊ မော်တော်ယာဉ်များပေါ်မှ စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်စွန့်ပစ်မှုမရှိစေရေး အသိပညာပေးခြင်း၊ စုပေါင်းအမှိုက်ကောက်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင် (ပြန်/ဆက်)

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား

၁၄-၁၂-၂၀၂၃ ကြာသပတေးနေ့

၀၆:၀၀	ပင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ပရိတ်တရားတော် (စေတနာ့အဖွဲ့)	၁၆:၃၅	ကမ္ဘာ့သွေးလျှင်များနေ့
၀၇:၀၀	နံနက်ခင်းသတင်း	၁၇:၃၀	Soccer View
၀၈:၃၅	ပန်းဆယ်ဖွဲ့ထဲမှ ပြန်ပေါက်ပုဒ်ပုဒ်အလင်က	၁၈:၃၀	လူပုဂ္ဂိုလ်များသတင်းများ
၀၉:၃၅	NRC အစီအစဉ်	၁၉:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၁၀:၀၀	သတင်းထဲကသတင်း	၁၉:၃၀	ဘယ်သူမှန်လဲအပြိုင်ပြိုင်
၁၀:၃၀	စွန့်ပစ်ထွက်ပုဒ်ပုဒ်ကိုယ်ပိုင်အမှတ်တံဆိပ်ဆီ	၂၀:၀၀	ပေးမြန်းခြင်းဖြင့်ပြည်သူ့အတွက် သတင်းစကား
၁၂:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'ဘတ်စကတ်ဘတ်စကတ်' (အပိုင်း-၃၈)	၂၀:၃၀	ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း ပူးလေဝသအခြေအနေ
၁၃:၃၀	MRTV National News	၂၁:၀၀	ပြန်ပေါက်လမ်းတွဲ 'ရုရှီဂုတ်လကောင်' (အပိုင်း-၁၇)
၁၄:၀၀	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'စားသီးကျော်ဖြတ် စုံစမ်းစစ်ထုတ်' (အပိုင်း-၂၄)	၂၁:၃၀	သံစဉ်ချီမြို့မြို့မာတေးအလှ
၁၅:၀၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'ချစ်ပန်းရင့်လွင်ပျံအပန်း' (အပိုင်း-၀၀)	၂၂:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ 'စားသီးကျော်ဖြတ် စုံစမ်းစစ်ထုတ်' (အပိုင်း-၂၅)
		၂၂:၃၅	ပြန်ပေါက်လမ်းတွဲ 'ရုပ်ကွက်ထဲမှာဒီရုပ်' (အပိုင်း-၂)

mitv

07:01 Evergreen Classic: Mingalar Su Taung (Kyawt Kay Khaing)

07:10 Ancient Shwe-San-Taw Pagoda

07:27 Yay Pyan Taung Waterfall

07:51 Traditional Myanmar Theatrical Performance: Eain Mhat Pan Che (Symphony Orchestra)

08:01 News

08:28 Introductory Programme of Literary Award Winners: Maung Nai (Dathanika)

08:43 Dances of Myanmar: Muon Traditional Dance

08:47 A Happy Visit to Zoological Garden (Nay Pyi Taw)

09:01 Danu Food: Pounded Crab Apple Salad

09:07 Thilawa SEZ (Thriving Model Special Economic Zone)

09:48 Zadetgyi Island

10:01 News

MRTV

NRC

ရခိုင် (၀၆:၀၀ မှ ၀၈:၀၀) လပြန်ပို့ပေးရန်အတွက် (အပိုင်း-၂)

ရခိုင် (၀၈:၀၀ မှ ၁၀:၀၀) ကျန်းမာရေးနည်းပညာအောင်ကိုယ်အလေ့ချိန် လျှော့ချရန်

၀ (၁၀:၀၀ မှ ၁၂:၀၀) '၀' ဘာသာစကားပြောပြအောင် (လူမျိုးများဆိုင်ရာ အခေါ်အဝေါ်)

ကျော် (၁၂:၀၀ မှ ၁၃:၀၀) လေတစ်ဖက်လှည့်လှည့်နယ်ကအင်းတော်ကြီး

ကျော် (၁၃:၀၀ မှ ၁၄:၀၀) စားချင်စွယ်တိုင်းကုတ်

ကျော် (၁၄:၀၀ မှ ၁၅:၀၀) မေတ္တာစင်စင်

ကျော် (၁၅:၀၀ မှ ၁၆:၀၀) လူလက်သားဥတုရာသီများ

ကျော် (၁၆:၀၀ မှ ၁၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၇:၀၀ မှ ၁၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၈:၀၀ မှ ၁၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၉:၀၀ မှ ၂၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၀:၀၀ မှ ၂၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၁:၀၀ မှ ၂၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၂:၀၀ မှ ၂၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၃:၀၀ မှ ၂၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၄:၀၀ မှ ၂၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၅:၀၀ မှ ၂၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၆:၀၀ မှ ၂၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၇:၀၀ မှ ၂၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၈:၀၀ မှ ၂၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၉:၀၀ မှ ၃၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၀:၀၀ မှ ၃၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၁:၀၀ မှ ၃၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၂:၀၀ မှ ၃၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၃:၀၀ မှ ၃၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၄:၀၀ မှ ၃၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၅:၀၀ မှ ၃၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၆:၀၀ မှ ၃၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၇:၀၀ မှ ၃၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၈:၀၀ မှ ၃၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၉:၀၀ မှ ၄၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၀:၀၀ မှ ၄၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၁:၀၀ မှ ၄၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၂:၀၀ မှ ၄၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၃:၀၀ မှ ၄၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၄:၀၀ မှ ၄၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၅:၀၀ မှ ၄၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၆:၀၀ မှ ၄၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၇:၀၀ မှ ၄၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၈:၀၀ မှ ၄၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၉:၀၀ မှ ၅၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၀:၀၀ မှ ၅၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၁:၀၀ မှ ၅၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၂:၀၀ မှ ၅၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၃:၀၀ မှ ၅၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၄:၀၀ မှ ၅၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၅:၀၀ မှ ၅၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၆:၀၀ မှ ၅၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၇:၀၀ မှ ၅၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၈:၀၀ မှ ၅၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၉:၀၀ မှ ၆၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၀:၀၀ မှ ၆၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၁:၀၀ မှ ၆၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၂:၀၀ မှ ၆၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၃:၀၀ မှ ၆၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၄:၀၀ မှ ၆၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၅:၀၀ မှ ၆၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၆:၀၀ မှ ၆၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၇:၀၀ မှ ၆၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၈:၀၀ မှ ၆၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၉:၀၀ မှ ၇၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၀:၀၀ မှ ၇၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၁:၀၀ မှ ၇၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၂:၀၀ မှ ၇၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၃:၀၀ မှ ၇၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၄:၀၀ မှ ၇၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၅:၀၀ မှ ၇၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၆:၀၀ မှ ၇၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၇:၀၀ မှ ၇၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၈:၀၀ မှ ၇၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၉:၀၀ မှ ၈၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၀:၀၀ မှ ၈၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၁:၀၀ မှ ၈၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၂:၀၀ မှ ၈၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၃:၀၀ မှ ၈၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၄:၀၀ မှ ၈၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၅:၀၀ မှ ၈၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၆:၀၀ မှ ၈၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၇:၀၀ မှ ၈၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၈:၀၀ မှ ၈၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၉:၀၀ မှ ၉၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၀:၀၀ မှ ၉၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၁:၀၀ မှ ၉၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၂:၀၀ မှ ၉၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၃:၀၀ မှ ၉၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၄:၀၀ မှ ၉၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၅:၀၀ မှ ၉၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၆:၀၀ မှ ၉၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၇:၀၀ မှ ၉၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၈:၀၀ မှ ၉၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၉:၀၀ မှ ၁၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၀:၀၀ မှ ၁၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၁:၀၀ မှ ၁၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၂:၀၀ မှ ၁၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၃:၀၀ မှ ၁၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၄:၀၀ မှ ၁၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၅:၀၀ မှ ၁၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၆:၀၀ မှ ၁၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၇:၀၀ မှ ၁၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၈:၀၀ မှ ၁၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၁၉:၀၀ မှ ၂၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၀:၀၀ မှ ၂၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၁:၀၀ မှ ၂၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၂:၀၀ မှ ၂၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၃:၀၀ မှ ၂၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၄:၀၀ မှ ၂၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၅:၀၀ မှ ၂၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၆:၀၀ မှ ၂၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၇:၀၀ မှ ၂၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၈:၀၀ မှ ၂၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၂၉:၀၀ မှ ၃၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၀:၀၀ မှ ၃၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၁:၀၀ မှ ၃၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၂:၀၀ မှ ၃၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၃:၀၀ မှ ၃၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၄:၀၀ မှ ၃၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၅:၀၀ မှ ၃၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၆:၀၀ မှ ၃၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၇:၀၀ မှ ၃၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၈:၀၀ မှ ၃၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၃၉:၀၀ မှ ၄၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၀:၀၀ မှ ၄၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၁:၀၀ မှ ၄၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၂:၀၀ မှ ၄၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၃:၀၀ မှ ၄၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၄:၀၀ မှ ၄၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၅:၀၀ မှ ၄၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၆:၀၀ မှ ၄၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၇:၀၀ မှ ၄၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၈:၀၀ မှ ၄၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၄၉:၀၀ မှ ၅၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၀:၀၀ မှ ၅၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၁:၀၀ မှ ၅၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၂:၀၀ မှ ၅၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၃:၀၀ မှ ၅၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၄:၀၀ မှ ၅၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၅:၀၀ မှ ၅၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၆:၀၀ မှ ၅၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၇:၀၀ မှ ၅၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၈:၀၀ မှ ၅၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၅၉:၀၀ မှ ၆၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၀:၀၀ မှ ၆၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၁:၀၀ မှ ၆၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၂:၀၀ မှ ၆၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၃:၀၀ မှ ၆၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၄:၀၀ မှ ၆၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၅:၀၀ မှ ၆၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၆:၀၀ မှ ၆၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၇:၀၀ မှ ၆၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၈:၀၀ မှ ၆၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၆၉:၀၀ မှ ၇၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၀:၀၀ မှ ၇၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၁:၀၀ မှ ၇၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၂:၀၀ မှ ၇၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၃:၀၀ မှ ၇၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၄:၀၀ မှ ၇၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၅:၀၀ မှ ၇၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၆:၀၀ မှ ၇၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၇:၀၀ မှ ၇၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၈:၀၀ မှ ၇၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၇၉:၀၀ မှ ၈၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၀:၀၀ မှ ၈၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၁:၀၀ မှ ၈၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၂:၀၀ မှ ၈၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၃:၀၀ မှ ၈၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၄:၀၀ မှ ၈၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၅:၀၀ မှ ၈၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၆:၀၀ မှ ၈၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၇:၀၀ မှ ၈၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၈:၀၀ မှ ၈၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၈၉:၀၀ မှ ၉၀:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၀:၀၀ မှ ၉၁:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၁:၀၀ မှ ၉၂:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၂:၀၀ မှ ၉၃:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၃:၀၀ မှ ၉၄:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၄:၀၀ မှ ၉၅:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၅:၀၀ မှ ၉၆:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၆:၀၀ မှ ၉၇:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၇:၀၀ မှ ၉၈:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၈:၀၀ မှ ၉၉:၀၀) အဖွဲ့အစည်း

ကျော် (၉၉:

ကျောပုံးမှ

ရထားလမ်းချော်ကျမှုကြောင့် ကျောက်တံခါး-ပိန်းဇလုပ်အကြား ရထားလမ်းပိုင်းအား နံနက် ၄ နာရီတွင် ဆေးတပ်တံထားခဲ့ရသည့်အတွက် အခြားလူစီးရထားများဖြစ်သည့် အမှတ်(၁)အဆန် လူစီး/ကုန်တင်ရထား သည် ပိန်းဇလုပ်ဘူတာ၌ နံနက် ၃ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင်လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၂) အစုန် လူစီး/ကုန်တင်ရထားသည် ကျောက်တံခါးဘူတာ၌ နံနက် ၁ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၄)အစုန် လူစီး အမြန်ရထားသည် ဖြူးဘူတာ၌ နံနက် ၄ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင်လည်းကောင်း အသီးသီးရပ်တန့်ထားရှိခဲ့ရသည်။ လမ်းချော်ကျမှုဖြစ်ပွားသည့် အမှတ်(၆) အစုန် လူစီးအမြန်ရထားတွင် ခရီးသည် ၄၂၆ ဦး၊ အမှတ်(၄) အစုန် လူစီးအမြန်ရထားတွင် ခရီးသည် ၃၂၃ ဦး၊ အမှတ်(၁) အဆန်နှင့် အမှတ်(၂) အစုန် လူစီးကုန်ရထားများတွင် ခရီးသည် ၁၀၀ ခန့်ပါရှိ၍ ရထားစီးခရီးသည် စုစုပေါင်း ၉၀၀ ခန့် လမ်းခရီး၌ ကြန့်ကြာမှု အခက် အခဲများ ကြုံတွေ့ခဲ့ကြရသည်။

ဇလီဖားတုံးများအား အစားထိုးလဲလှယ်

မိုင်းပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ပွားရာနေရာတစ်ဝိုက်အား နယ်မြေခံ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ နယ်မြေလုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မြန်မာ့မီးရထားဝန်ထမ်းများက မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် ပြတ်တောက်ပျက်စီးသွားသော ရထားသံလမ်း ၁၅ ပေခန့်နှင့် ကွန်ကရစ် ဇလီဖားတုံးများအား အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်းနှင့် တံတား



တံတားအမှတ် (၁၄၆) မိုင်းပေါက်ကွဲမှုနေရာအား ပြုပြင် ပြီးစီးမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

အမှတ်(၁၄၆)၏ ကွန်ကရစ်ကြမ်းခင်း ရှစ်ပေခန့် ပေါက်ထွက်ပျက်စီးမှု များအား အမြန်ဆုံး အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပြန်လည်မွမ်းမံပြုပြင်လျက် ရှိပြီး ရထားခရီးစဉ်များ ပုံမှန်ပြေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။

ထို့အတူ မြန်မာ့မီးရထား တာဝန်ရှိသူများက ရထားလမ်းချော် ကျမှုဖြစ်ပွားသည့် အမှတ်(၆) အစုန်ရထားမှ ကျန်ရှိသည့် ခရီးသည် များနှင့် ဖြူးဘူတာတွင် ရောက်ရှိနေသော အမှတ်(၄) အစုန် လူစီးအမြန် ရထားမှ ခရီးသည်များအတွက် နေ့လယ်စာ ထမင်းဘူးများ ဝေငှ ဖြည့်ဆည်းပေးခြင်းနှင့် သောက်ရေ/သုံးရေများ အဆင်ပြေစေရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး အမှတ်(၄)အစုန် ရထားဖြင့် လိုက်ပါလာသည့် ခရီးသည်များအား ဖြူးဘူတာမှ ရန်ကုန်ဘက်သို့ မော်တော်ယာဉ်ကြီး သုံးစီးဖြင့် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင်လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၆) အစုန်နှင့် အမှတ်(၂)အစုန် ရထားများဖြင့် လိုက်ပါလာသည့် ခရီးသည် များအား ကျောက်တံခါးဘူတာမှ ရန်ကုန်ဘက်သို့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင်လည်းကောင်း မော်တော်ယာဉ်ကြီးနှစ်စီးဖြင့် ပို့ဆောင် ပေးခဲ့သည်။ ယင်းဖြစ်စဉ်ကြောင့် ရန်ကုန်နှင့် မန္တလေးဘူတာကြီးတို့မှ ယနေ့ထွက်ခွာမည့် လူစီးရထားခရီးစဉ်များကို ယာယီဖျက်သိမ်းထား ခဲ့ရသည်။

အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းမှုအဖွဲ့များအနေဖြင့် ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှစ၍ ယခုအချိန်အထိ မြန်မာ့မီးရထားလမ်း



ကျောက်တံခါး-ပိန်းဇလုပ်ဘူတာကြား မိုင်းပေါက်ကွဲ မှုကြောင့် ပိတ်မိနေသော ခရီးသည်များအား နေ့လယ်စာထမင်းဘူး များ လိုက်လံဝေငှနေမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

ကွန်ရက်တစ်ခုလုံးတွင် ရထားလမ်းနှင့် ရထားဘူတာနယ်မြေအတွင်း ဗုံးထောင်မိုင်းခွဲ/ဖျက်ဆီးခြင်း ၁၂၉ ကြိမ်၊ ရထားတံတားများကို မိုင်းခွဲဖျက်ဆီးခြင်း ၄၆ ကြိမ်၊ ဘူတာအဆောက်အအုံနှင့် ဝန်ထမ်းနေအိမ် များအား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်း ၁၂ ကြိမ် ကျူးလွန်ခဲ့ကြောင်း မှတ်တမ်း များအရ သိရသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် အများပြည်သူခရီးသွားလာမှုနှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှု အဆင်ပြေချောမွေ့ မြန်ဆန်စေရေးအတွက် ရထားလမ်းအခြေခံအဆောက်အအုံများ ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရေး၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးစနစ်ကို အဆင့်မြှင့်တင်နေသည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်း များကို ရည်မှန်းချက်ထားရှိ၍ စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသော်လည်း အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းမှုများသည် နိုင်ငံတော်ပိုင် ရထားစက်ခေါင်း များနှင့် ရထားတွဲများ၊ ကုန်စည်များ ထိခိုက်ပျက်စီးစေရေး၊ ခရီးသွား ပြည်သူများ အသက်အန္တရာယ်ထိခိုက်ပြီး စိတ်မချမ်းမြေ့စေရေး၊ ရထား ဖြင့် ခရီးသွားလာမှုမပြုရအောင် ခြိမ်းခြောက်ခြင်းတို့အပြင် ရန်ကုန်- မန္တလေး ရထားလမ်း အဆင့်မြှင့်တင်ရေး စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အချိန် ပိုမိုကြန့်ကြာစေရေးတို့အတွက် ယုတ်မာပက်စက်သော ရည်ရွယ်ချက် များဖြင့် အကြိမ်ကြိမ် ကျူးလွန်နေကြသောကြောင့် အဆိုပါ အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းမှုများ၏ ယုတ်မာပက်စက်မှုများအပေါ် ပြည်သူတစ်ရပ် လုံးက ပြင်းထန်စွာ ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်ရှုတ်ချလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။



ကျောက်တံခါး-ပိန်းဇလုပ်ဘူတာကြား မိုင်းပေါက်ကွဲမှု ကြောင့် ရန်ကုန်ဘက် ဆက်လက်လိုက်ပါမည့်ခရီးသည်များအား မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် ရွှေ့ပြောင်းပေးမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများက မြဝတီမြို့နယ် သင်္ကန်းညီနောင်ရှိ 230 KV ဓာတ်အားခွဲရုံအား Drop Bomb များဖြင့် ပစ်ချတိုက်ခိုက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃
အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများသည် ပြည်သူလူထု၏ လူမှုစီးပွား ဘဝ ထိခိုက်စေရန်နှင့် ဒေသတွင်းတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ပျက်ပြားစေရန် အတွက် စစ်ရေးပစ်မှတ်မဟုတ်သည့် နိုင်ငံတော်ပိုင်အဆောက်အအုံများ၊ အရပ်သားများနေထိုင်ရာ ရပ်ကွက်များ၊ မြို့ရွာများ၊ ပညာရေးကျောင်း များ၊ သာသနာ့ အဆောက်အအုံများကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြင့် တိုက်ခိုက် ဖျက်ဆီးခြင်းများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည့်အပြင် ဆက်သွယ်ရေးတာဝါ တိုင်များနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေး တာဝါတိုင်များ၊ စက်ရုံများကို ဖျက်ဆီးခြင်းများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။
Drop Bomb ပစ်ချတိုက်ခိုက်
ထိုသို့ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီ ၁၅ မိနစ်ခန့်တွင် KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများသည် မြဝတီမြို့နယ် သင်္ကန်းညီနောင်ရှိ 230 KV ဓာတ်အားခွဲရုံအား Drone ဖြင့် Drop Bomb ပစ်ချတိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့်

ဓာတ်အားခွဲရုံရှိ 50 MVA Main Transformer ၏ Generator Circuit Breaker အအေးခံကိရိယာနှင့် ကြွေသီးနှစ်လုံး၊ 20 MVA Main Transformer ၏ အအေးခံကိရိယာများ ဗုံးစထိမှန်ပျက်စီးခဲ့ပြီး မြို့နယ် အတွင်း ဒေသခံပြည်သူများထံသို့ လျှပ်စစ်ဓာတ် အားပေးပို့မှု ပြတ်တောက်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် အဆိုပါ ပျက်စီးခဲ့သည့် ဓာတ်အားခွဲရုံ အား သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ အမြန်ဆုံး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏ ယခုကဲ့သို့ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကြောင့် ဒေသခံပြည်သူထုတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝများစွာ ထိခိုက်နစ်နာမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်းနှင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ဒေသတည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးအတွက် အကြမ်း ဖက်မှုချေမှုန်းရေး စစ်ဆင်ရေးကို ပြည်သူလူထုနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်



50 MVA ကြွေသီး နှစ်လုံး ပျက်စီးမှုမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



50 MVA အအေးခံကိရိယာ ပေါက်ပြဲမှုမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



20 MVA အအေးခံကိရိယာပျက်စီးမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



50 MVA Generator Circuit Breaker ပျက်စီးမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



50 MVA Generator Circuit Breaker ပျက်စီးမှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

ဓားစာခံအဖြစ်အပမ်းခံထားရသည့် မိဘမဲ့ဂေဟာက ကလေး ၃၅ ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူ ၄ ဦးကို ဒေသကာကွယ်ရေး တပ်ဖွဲ့များ ပြန်ကယ်ထုတ်နိုင်ဟု လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာတွင် သတင်းတုသတင်းမှားများ ရေးသားဖြန့်ဝေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခမ်းပါတ်မြို့ရှိ မိဘမဲ့ဂေဟာမှ ကလေးငယ် ၃၅ ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူ လေးဦးကို တပ်မတော်မှ ဓားစာခံအဖြစ် ဖမ်းဆီးထားသဖြင့် ဒေသကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့များက ပြန်လည်ကယ်ထုတ်နိုင်ခဲ့သည်ဟု မဟုတ်မမှန် ကောလာဟလသတင်းများ ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေရှိ ဒေသခံတာဝန်ရှိသူများထံ ဆက်သွယ်မေးမြန်းရာ “သတင်းအမှားသာဖြစ်ကြောင်း၊ တပ်မတော်သည် ပြည်သူလူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ဥစ္စာကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လျက် ရှိရာ မည်သည့်အခါမျှ ပြည်သူလူထုကို အနိုင်ကျင့်ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခြင်းများ ပြုလုပ်မှုမရှိပါကြောင်း၊ ပြည်ဖျက်မိဒီယာများအနေဖြင့် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏လုပ်ရပ်များကို ဖုံးကွယ်ပေးရန်အတွက် မဟုတ်မမှန်သတင်းများကို ရေးသားဖြန့်ဝေနေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း” သိရသည်။ သတင်းစဉ်



အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေး ကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူလူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှတစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း၊ ၂၀၂၂ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မိဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေးသတင်း ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သော်လည်း ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် အသိပေးထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ကာ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်၌ လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် “Sai Tay Za” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ်ရှိ Grand Master အရက်ချက်စက်ရုံတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်နေသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တန့်ဆည်မြို့နယ် အက်ကြီးကျေးရွာနေ ရဲပြည်စုံအား မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် လည်းကောင်း၊ “Phyo thiri(Smile)” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ပုံမြို့နယ် ဗမာအေးရပ်ကွက်နေ သွယ်သွယ်ဖြိုးအား ည ၁၁ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်းအသီးသီး၌ တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့်ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်းပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

စစ်ကိုင်းမြို့နယ် အုန်းတောကျေးရွာအုပ်စု ပန်းချီကျေးရွာအား လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝင်ရောက်စီးနင်းစဉ် သုံးဦး ပစ်ခတ်ခံရပြီး နေအိမ်များအား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့သည်ဟု မဟုတ်မမှန်သတင်းအမှားဖြန့်ဝေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ် အုန်းတောကျေးရွာအုပ်စု ပန်းချီကျေးရွာကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝင်ရောက်စီးနင်းစဉ် သုံးဦး ပစ်ခတ်ခံရပြီး နေအိမ် ၃၀ ကျော်အား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့သည်ဟု တရားမဝင်ပြည်ဖျက်မိဒီယာများက မဟုတ်မမှန်သတင်းအမှားများကို လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။



အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ပန်းချီကျေးရွာအနီး၌ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့သော်လည်း လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ကျေးရွာအတွင်း ဝင်ရောက်စီးနင်းခြင်း၊ မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်းများ ပြုလုပ်ခြင်းမရှိကြောင်း သိရှိရသည်။ တပ်မတော်သည် နယ်မြေဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လုံခြုံရေးလုပ်ငန်းများကို ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပြည်သူလူထု၏ အသက်အိုးအိမ်

စည်းစိမ်ကို ထာဝစဉ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ပြည်သူလူထု ထိခိုက်နစ်နာစေမည့် လုပ်ရပ်များကို မည်သို့သောအခါမျှ လုပ်ဆောင်ခြင်းမရှိကြောင်း သိရသည်။

အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းသူများသည် ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို ပျက်ပြားစေရန်၊ ပြည်သူလူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်နှင့် လူမှုစီးပွားဘဝကို ပျက်စီးစေရန် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပြီး အကြမ်းဖက်အားပေး ပြည်ဖျက်မိဒီယာများက ဒေသပြည်သူများမှ တပ်မတော်အပေါ် အထင်အမြင်လွှဲမှားစေရန်၊ ပြည်သူနှင့် တပ်မတော်ပူးပေါင်း၍ အကြမ်းဖက်မှုချေမှုန်းရေးစစ်ဆင်ရေး ဆောင်ရွက်နေမှုကို ထိခိုက်စေရန်အတွက် မဟုတ်မမှန်လုပ်ကြံ၍ သတင်းမှားများကို ဖန်တီးရေးသားဖြန့်ဝေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့်

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၁၄-၁၂-၂၀၂၃ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးပျား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်တော်	ဟားခါး	ကချင်တုံ
92 Ron	၂၄၆၅	၂၅၁၅	၂၅၁၀	၂၄၇၅	၂၅၁၀	၂၅၃၅	၂၅၂၀	၂၅၀၀	၂၅၅၅	၂၆၁၀	၂၅၀၅	၂၅၁၅	၂၅၅၀	၂၅၅၀	၂၅၅၅	၂၅၆၅	၂၅၅၀
95 Ron	၂၅၇၅	၂၆၂၅	၂၆၂၀	၂၅၈၅	၂၆၂၀	၂၆၄၅	၂၆၃၀	၂၆၀၅	၂၆၅၅	၂၇၂၀	၂၆၁၅	၂၆၃၀	၂၆၆၀	၂၆၆၀	၂၆၆၅	၂၆၈၀	၂၆၅၀
HSD (500 ppm)	၂၂၁၅	၂၂၆၀	၂၂၆၀	၂၂၂၀	၂၂၆၀	၂၂၈၅	၂၂၈၀	၂၂၄၅	၂၃၆၅	၂၃၆၀	၂၂၅၅	၂၂၆၀	၂၃၀၀	၂၃၀၀	၂၃၀၀	၂၃၃၀	၂၃၅၀
HSD (50 ppm)	၂၂၇၀	၂၃၁၅	၂၃၁၅	၂၂၇၅	၂၃၁၅	၂၃၄၀	၂၃၃၅	၂၃၀၀	၂၃၂၀	၂၃၁၅	၂၃၀၀	၂၃၂၀	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၈၅	၂၃၅၀
HSD (10 ppm)	၂၂၇၀	၂၃၂၀	၂၃၁၅	၂၂၈၀	၂၃၂၀	၂၃၄၀	၂၃၄၀	၂၃၀၅	၂၃၂၅	၂၃၂၀	၂၃၀၀	၂၃၂၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၆၀	၂၃၅၅	၂၃၅၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၃၄၈	၂၄၂၈
95 Ron	၂၄၅၄	၂၅၃၆
HSD (500 ppm)	၂၁၀၄	၂၁၇၆
HSD (50 ppm)	၂၁၅၇	၂၂၃၀
HSD (10 ppm)	၂၁၆၀	၂၂၃၃

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇-၃၄၁၁၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇
 ၀၆၇-၄၁၁၂၈၊ ၀၉-၇၇၂၂၉၃၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

လေးမျက်နှာမြို့နယ်ရှိ လမ်းလုပ်ငန်းများ အချိန်မီပြီးစီးရေး ကွင်းဆင်းကြီးကြပ်

လေးမျက်နှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လေးမျက်နှာမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်း လုံခြုံချောမွေ့စေရေးအတွက် Amatory ကုမ္ပဏီက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေ ၂၅၅ ဒသမ ၃၂၂ သန်းဖြင့် ပဆေ-ခတ္တု-ထူပါရုံဘုရားလမ်း ကျောက်အမာခံခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဦးစီးအရာရှိ(မြို့ပြ)ဦးမြင့်လင်းက ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်က ကွင်းဆင်းကြီးကြပ်သည်။

အဆိုပါလမ်းသည် အရှည် တစ်မိုင်၊ အကျယ် ၁၆ ပေနှင့် ၃၁၄ လက်မရှိသော ကျောက်အမာခံလမ်းဖြစ်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းမှာ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် လမ်းပြီးစီးသွားပါက ကျေးရွာ ၁၇ ရွာ၊ အိမ်ခြေ ၂၀၉၄ အိမ်နှင့် လူဦးရေ ၉၂၆၈ ဦးတို့အား ရာသီမရွေး အကျိုးပြုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

တင်ရွှေ(ပြန်/ဆက်)

MSMEs လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးနှင့် ဈေးကွက်ခိုင်မာမှုရှိစေရေး ပဲခူးနှင့် ပြည်မြို့တို့တွင် ဒေသထွက်ကုန်အရောင်းစင်တာများ ဖွင့်လှစ်ပေးထားပြီးဖြစ်

ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်း ဦးဆောင်၍ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက အစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ တော်ဝင်ဟံသာ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဒေသတစ်ခု ထုတ်ကုန်တစ်မျိုး ပိုမိုထုတ်လုပ်တင်ပို့ရန် Action Plan ရေးဆွဲနိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အသေးစား၊ အငယ် စားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအေဂျင်စီနာယက၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းက မိမိတို့တိုင်းဒေသကြီး အတွင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ စုစုပေါင်း၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စားနှင့် အလတ်စား (MSMEs) စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများဖြစ်ကြောင်း၊ သဘာဝမြေဩဇာ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာသို့ပြောင်းလဲနိုင်ရေးအတွက် လူတန်းစား မရွေး သုံးစွဲနိုင်သည့် တန်ဖိုးနည်း လယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ တီထွင်ကြံဆထုတ်လုပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများကိုလည်း အားပေးမြှင့်တင်ပေးသွားရ မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် လုပ်ငန်းရှင် ၁၈၃ ဦးအား ၁ ဒသမ ၅ ဘီလီယံ



ထုတ်ချေးပေးထားပြီးဖြစ်သည့်အပြင် လိုအပ်သည့် နည်းပညာနှင့် ထုပ်ပိုးမှုစက်ပစ္စည်းများလည်း ပံ့ပိုး ပေးထားခဲ့ပြီးဖြစ်ကာ ပဲခူးမြို့နှင့် ပြည်မြို့တို့တွင် ဒေသထွက်ကုန် အရောင်းစင်တာများလည်း ဖွင့်လှစ် ပေးထားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာသည့် ပဲခူး၊ တောင်ငူ၊ ညောင်လေးပင်၊ သာယာဝတီ၊ ပြည်၊ နတ်တလင်းတို့မှ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌများက ဒေသအလိုက်

MSMEs လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး ဆောင်ရွက် နေမှု နှင့် ချေးငွေထုတ်ချေးပေးမှု အခြေအနေများကို လည်းကောင်း၊ MSMEs လုပ်ငန်းရှင်များက နိုင်ငံ စီးပွား မြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ဈေးကွက်ပိုမို တိုးတက်ရရှိမှုနှင့် ထုပ်ပိုးမှုစက်များ ပြောင်းလဲ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှု အခြေအနေများကို တင်ပြ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ စီးပွား ရေးရာဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးက MSMEs လုပ်ငန်းများ အရှိန်အဟုန်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးလုပ်ငန်း စဉ်များကိုလည်းကောင်း၊ တက်ရောက်လာသည့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများက သက်ဆိုင် ရာကဏ္ဍအလိုက် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေး သွားမည့်အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ရာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ဒေသတွင်း MSMEs လုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်း မှာကြားခဲ့ သည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှု ဖြင့် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ထောက်ပံ့ ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့မှုကြောင့် တောင်ငူခရိုင်မှ ထုတ်လုပ်ထွက်ရှိသည့် Life House Coffee ကို ပြည်ပဈေးကွက်အဖြစ် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ကော်ဖီတန် ၃၀ နှင့် ဥရောပနိုင်ငံသို့ ကော်ဖီတန် ၅၀ တင်ပို့ခွင့် အော်ဒါလက်ခံရရှိထားပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် တိုင်းဒေသ ကြီးအတွင်း ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် မြေခိုမိုကော်ဖီ ရိုဘက် စတာကို ၆၀၀၀ တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)



ဟုမ္မလင်းမြို့နယ် ချင်းတွင်းမြစ်ကူးတံတား (ထမံသီ) တည်ဆောက်နေမှုလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မုံရွာ ဒီဇင်ဘာ ၁၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်သည် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင် များ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် တာဝန်ရှိ သူများနှင့်အတူ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ် ချင်းတွင်းမြစ်ကူးတံတား(ထမံသီ) တည်ဆောက်ရေး ရှင်းလင်းဆောင်သို့ ရောက်ရှိကြ သည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ

ဦးစွာ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တံတား ဦးစီးဌာန တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့(၂)မှ ညွှန်ကြား ရေးမှူး(မြို့ပြ) ဦးညီညီဇော်က ချင်းတွင်းမြစ်ကူး တံတား(ထမံသီ) တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဘဏ္ဍာနှစ်အလိုက် ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် လုပ်ငန်းအခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်၍ Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဟုမ္မလင်းခရိုင်နှင့် နာဂ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ဒေသတို့အား ဆက်သွယ်ပေး မည့် ချင်းတွင်းမြစ်ကူးတံတား(ထမံသီ)တည်ဆောက် ပြီးစီးပါက လေရိုးမြို့နယ်နှင့် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်ရှိ ပြည်သူများအတွက် အန္တရာယ်ရှိနိုင် နယ်စပ်အထိ နှစ်နိုင်ငံ ကူးသန်းသွားလာမှုကို များစွာအထောက် အကူပြုသည့် လမ်းမကြီးပေါ်တွင် တည်ရှိသည့် တံတားကြီး တစ်စင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ဆွေမြူမြို့၊ ပန်ဆပ်ကျေးရွာနှင့် အနီးပတ်ဝန်းကျင်

ကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွား ဘဝနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် များစွာအကျိုးပြုစေ မည်ဖြစ်ပြီး ဒေသထွက်ကုန်များ ရောင်းဝယ်မှုအတွက် ပါ အကျိုးပြုစေမည်ဖြစ်ပါ၍ တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများကို သက်မှတ်ကာလတွင်ပြီးစီးအောင် တည်ဆောက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ တည်ဆောက်ရာတွင် သက်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းများ နှင့်အညီ အရည်အသွေးကောင်းမွန်အောင် တည်ဆောက်ပြီး လုပ်ငန်းခွင်အန္တရာယ်ကင်းရှင်း ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတို့ကိုလည်း သတိပြုဆောင်ရွက် ရန်လိုအပ်ပါကြောင်းတို့ကို အသေးစိတ်မှာကြားပြီး လိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖြည့်ဆည်း ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ချင်းတွင်းမြစ်ကူးတံတား(ထမံသီ) တံတားကြီး၏ ချဉ်းကပ်လမ်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် နေမှုနှင့် တံတားကြီး တည်ဆောက်နေမှုလုပ်ငန်း များကို လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ချင်းတွင်းမြစ်ကူးတံတား(ထမံသီ)သည် ဟုမ္မလင်း-လေရိုး-ပန်ဆပ်-ဆွေမြူလမ်းပေါ်တွင် ချင်းတွင်းမြစ်အားဖြတ်၍ တည်ဆောက်မည့် သံကူ ကွန်ကရစ်တံတား အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး တံတားအရှည် ၈၀၀ မီတာ၊ အကျယ် ၉ ဒသမ ၄ မီတာ၊ တံတား အခန်းပေါင်း ၁၅ ခန်း ၊ ရေလမ်းကင်းလွတ် အမြင့် ပေ ၄၀(HFL)ဖြင့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် အပြီး တည်ဆောက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များကို စွမ်းစွမ်းတမံ ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် စေတနာရှင်အလှူရှင် ပြည်သူများက ဒံပေါက်ထမင်းဘူးများ ပေးအပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များကို စွမ်းစွမ်း တမံ ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် စေတနာရှင်အလှူရှင် ပြည်သူ များက အလှူငွေများ ပေးအပ် လှူဒါန်းလျက် ရှိသည့်အပြင် စားသောက်ဖွယ်ရာများလည်း

ပေးပို့လှူဒါန်းလျက်ရှိသည်။ ယနေ့တွင်လည်း စေတနာရှင် အလှူရှင် ပြည်သူများက အရှေ့ မြောက်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်နယ်မြေ အတွင်း နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး နှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နေသည့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် ဒံပေါက် ထမင်းဘူးများကို ပေးအပ်လှူဒါန်း

ကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူပြီး လားရှိုးမြို့မှ တစ်ဆင့် တပ်မတော်မော်တော် ယာဉ်များ၊ ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လက်ဝယ်အရောက် လိုက်လံ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်



မွန်ပြည်နယ်ထွက် အဆင့်မြင့်ဆားကြမ်းကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့တင်ပို့နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ မွန်ပြည်နယ်မှထွက်ရှိသည့် အဆင့်မြင့် ဆားကြမ်းကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့တင်ပို့ရန် ပို့ကုန်လိုင်စင်ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သတ္တုတွင်း ဦးစီးဌာန မွန်ပြည်နယ်ဆားလုပ်ငန်းဌာနမှ ဦးစီးမှူး ဦးခင်ဝင်းက ပြောသည်။ “စက်တင်ဘာလ နောက်ဆုံးပတ်မှာ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ကုမ္ပဏီတစ်ခုနဲ့ နားလည် မှုစာချုပ်လွှာရေးထိုးခဲ့တယ်။ တောင်ကိုရီးယားကို ဆားတင်ပို့ဖို့အတွက် ပို့ကုန်လိုင်စင်ဆောင်ရွက်နေ တဲ့ကာလပါ”ဟု ၎င်းက ရှင်းပြသည်။ ထို့အပြင် ၂၀၂၃ ခုနှစ်အတွင်းကလည်း

မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်မှ ထွက်ရှိသည့် ဆားကြမ်းတန်ချိန် ၂၀ ကို ဂျပန်နိုင်ငံသို့တင်ပို့ခဲ့ ကြောင်း ဦးခင်ဝင်းကဆိုသည်။ မွန်ပြည်နယ်ရှိသံဖြူဇရပ်၊ ပေါင်၊ ရေးမြို့နယ် တို့တွင် နေလှန်းဆား အဓိကထုတ်လုပ်ကြပြီး တစ်နှစ်လျှင် နေလှန်းဆား တန်ချိန်လေးသောင်းခွဲ ငါးသောင်းခွဲခန့် ထွက်ရှိသည့်အနက် သံဖြူဇရပ် မြို့နယ်မှ အများဆုံးထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ မွန်ပြည်နယ်မှထွက်ရှိသော ဆားများကို မန္တလေး လေးအပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အချို့ ကို ဖြန့်ဖြူးရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

MT

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး၊ ဆန်ဈေးနှုန်းများနှင့် စီးထွက်မှုအခြေအနေ

စစ်ကိုင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၃
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၏ဆန်ပိုဒေသများ ဖြစ်သော ကလေး၊ ကသာ၊ ကန့်ဘလူ၊ ရွှေဘို နှင့် ရေဦးခရိုင်တို့အနက် မုံရွာခရိုင်တွင် စပါး၊ ဆန်ဈေးနှုန်းများ အနည်းငယ်တက်နေပြီး ကျန်ခရိုင်များတွင် ဈေးအေးနေကြောင်း သိရသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး၊ ဆန်ဈေးနှုန်းများမှာ ရွှေဘိုခရိုင် ရွှေဘိုမြို့နယ် မှ ရွှေဘိုပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၇၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၅၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၄၅၀၀၀၊ ရွှေဘိုဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၇၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၄၅၀၀၀၊ နွေစပါး (ရွှေဝါထွန်း) စပါးတင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၈၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ရွှေဝါထွန်း) (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၃၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

ရေဦးခရိုင် ရေဦးမြို့နယ်မှ ပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၇၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၅၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၄၅၀၀၀၊ ရွှေဘိုဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၇၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၄၅၀၀၀၊ နွေစပါး (ရွှေဝါထွန်း) စပါးတင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၈၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ရွှေဝါထွန်း) (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၃၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း၊ ကလေးခရိုင် ကလေးမြို့နယ်မှ ဧည့်မထ (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင်ကျပ် ၁၇၀၀၀၀၊ ဧည့်မထ (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည်

တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၆၅၀၀၀၊ ဧည့်မထ (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ၂၈၀၀၀၀၊ ဧည့်မထ (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၀၅၀၀၀၊ ငစိန် (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၈၀၀၀၀၊ ငစိန် (ဆန်) ၂၄ ပြည်တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၇၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၈၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၁၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ဒေသမျိုး) (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၁၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ဒေသမျိုး) (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၈၅၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ်မှ ဆင်းဧကရီ (၃) (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၂၀၀၀၀၊ ဆင်းဧကရီ-၃ ဆန် (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၆၀၀၀၀၊ ဆင်းဧကရီ (၃) (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၉၀၀၀၀၊ ဆင်းဧကရီ-၃ ဆန် (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၅၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၂၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ဆင်း-၃) (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၃၀၀၀၀၊ နွေစပါး (ဆင်း-၃) (ဆန်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၆၅၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

မုံရွာခရိုင် မုံရွာမြို့တွင် ဧရာမင်း(စပါး) (သစ်)တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၃၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်)(သစ်)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၅၀၀၀၊ ဧရာမင်း (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၃၅၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း (ဆန်) (ဟောင်း)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၃၅၀၀၀၊ ပေါဆန်း (စပါး) (သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၃၀၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (သစ်)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၂၅၀၀၀၊

ပေါဆန်း (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၄၀၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်) (ဟောင်း) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၆၀၀၀၀၊ မနောသုခ(စပါး)(သစ်) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၇၀၀၀၀၊ မနောသုခ (ဆန်) (သစ်) ၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀၊ မနောသုခ (စပါး) (ဟောင်း) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၀၀၀၀၀၊ မနောသုခ (ဆန်) (ဟောင်း)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၉၀၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း၊ ကန့်ဘလူ ခရိုင် ကန့်ဘလူမြို့တွင် ဧရာမင်း (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၂၉၀၀၀၀၊ ဧရာမင်း(ဆန်)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၂၇၀၀၀၀၊ ပေါဆန်း (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၃၅၅၀၀၀၊ ပေါဆန်း (ဆန်)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၁၂၅၀၀၀၊ နွေစပါး ရွှေဝါထွန်း (စပါး) တင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ၁၆၅၀၀၀၊ ရွှေဝါထွန်း (ဆန်)၂၄ ပြည် တစ်အိတ်လျှင် ကျပ် ၇၀၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း သိရသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ အခြား တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များသို့ ဆန်စီးထွက် မှုမှာ ဒီဇင်ဘာလ ပထမပတ်တွင် ရန်ကုန်သို့ အိတ်ရေ ၉၅၀၀၊ မန္တလေးသို့ အိတ်ရေ ၁၄၃၀၀၊ ကချင်သို့ အိတ်ရေ ၁၀၀၅၅ အိတ်၊ မကွေးသို့ အိတ်ရေ ၂၀၀၀၊ နေပြည်တော်သို့ အိတ်ရေ ၂၃၀၀၊ ရှမ်း (တောင်)သို့ အိတ်ရေ ၂၃၀၀၊ ချင်းသို့အိတ်ရေ ၁၆၂၇ အိတ်၊ မွန်သို့အိတ်ရေ ၂၆၁၀ စုစုပေါင်း အိတ်ရေ ၄၄၆၈၉ အိတ်၊ တန့် အားဖြင့် ၂၂၃၄ တန် စီးထွက်ခဲ့ပြီး ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်တွင် ရန်ကုန်သို့ အိတ်ရေ ၁၃၂၀၀၊ မန္တလေးသို့ အိတ်ရေ ၁၇၃၀၀၊ ကချင်သို့ အိတ်ရေ ၂၇၈၈ အိတ်၊ နေပြည်တော်သို့ အိတ်ရေ ၃၅၀၀၊ ရှမ်း (တောင်)သို့ အိတ်ရေ ၂၃၀၀၊ မွန်သို့ အိတ်ရေ ၂၇၈၀ စုစုပေါင်း အိတ်ရေ ၄၁၈၆၈ အိတ်၊ တန့်အားဖြင့် ၂၀၉၃ တန် စီးထွက်ခဲ့သည့် အတွက် ယခင်ပတ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် ယခုပတ်တွင် အိတ်ရေ ၂၈၂၁ အိတ်၊ တန့်အားဖြင့် ၁၄၁ တန် လျော့နည်း၍ စီးထွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



မုံရွာမြို့နယ်၌ ကွမ်းဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်လျက်ရှိ

မုံရွာ ဒီဇင်ဘာ ၁၃
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ်၌ ကွမ်းကို မိမိတို့အိမ်ခြံဝင်း အတွင်း တစ်နိုင်တစ်ပိုင်အနေဖြင့်လည်းကောင်း၊ အပိုင်ငွေရရှိရန် အတွက်လည်းကောင်း စိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ ကွမ်းကို ဆောင်းစိုက်နှင့် မိုးစိုက်ဟူ၍ နှစ်မျိုးခွဲ၍ စိုက်ပျိုးကြရာ မိုးစိုက်သည် ပိုးကျလွယ်သည့် အတွက် အနည်းငယ်သာ စိုက်ပျိုးကြပြီး ဆောင်းစိုက်ကိုသာ ပိုမို စိုက်ပျိုးမှုများကြသည်။

မုံရွာမြို့နယ်၌ ကွမ်းဈေးနှုန်းမှာ နိုဝင်ဘာလတွင် ကွမ်းတစ်ပိဿာ လျှင်ငွေကျပ်၅၀၀-၆၅၀၀ ဈေးနှုန်းဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိပြီး ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်တွင် အရည်အသွေးအပေါ်မူတည်၍ ကွမ်းတစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ်၉၀၀-၁၀၀၀ ဖြင့် ဈေးနှုန်းအနည်းငယ် မြင့်တက်၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဆောင်းရာသီတွင် ကွမ်းအထွက်နှုန်းလျော့နည်းပြီး ဈေးကွက်အတွင်း ကုန်ဝင်ရောက်မှု နည်းပါးကာ ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း ကွမ်းစိုက်တောင်သူ များထံမှ သိရသည်။

မြိတ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်း၏ ကုန်သွယ်မှုအခြေအနေ

မြိတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၃
 မြိတ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၁၂ ရက်အတွင်း ပို့ကုန်တင်ပို့မှုအနေဖြင့် ငါးမုန့်တစ်တန်လျှင် ၉၀၂ ဒေါ်လာနှုန်းဖြင့် တန် ၉၅၀ (တန်ဖိုး ဒေါ်လာ သုည ၃၁၁၈ ၈၅၇ သန်း) နှင့် ငါးကြိတ်သားတစ်တန်လျှင် ၁၈၂၂ ဒေါ်လာနှုန်းဖြင့် ၂၇ တန် (တန်ဖိုး ဒေါ်လာ သုည ၃၁၁၈ ၀၄၉ သန်း)တို့အား အကောက်ခွန်သက်သာခွင့် ဆိုင်ရာ ပင်ရင်းနှိုင်ငံသက်သေခံလက်မှတ် Form D အကျိုးခံစားခွင့် လျှောက်ထားရယူ၍ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။

သတင်းရင်းမြစ် - စီးပွား/ကူးသန်း

၁၃.၁၂.၂၀၂၃ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

စဉ်	မြို့အမည်	ဆန်(တစ်ပြည်)			ဆီ(တစ်ပိဿာ)		စားဖိုဆောင်သုံး (တစ်ပိဿာ)										အသား၊ ငါး(တစ်ပိဿာ)							
		ဧည့်မထ	ငစိန်	ပေါဆန်း	ပဲဆီ	စားအုန်းဆီ	ငရုတ်ခြောက်	ကြက်သွန်နီ	ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ)	ကြက်သွန်ဖြူ(ကျွတ်)	နုနုနု	ချင်း	ဆား	မြေပဲ	ကုလားပဲဝါ	မန်ကျည်းသီး	အာလူး	သကြား	ကြက်	ဝက်	အဲ	ဆိတ်	ငါးမြစ်ချင်း	
၁	မြစ်ကြီးနား	၂၇၀၀		၆၃၀၀	၁၆၀၀၀	၅၉၀၀	၂၀၀၀၀	၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၅၀၀၀	၈၅၀၀	၁၀၀၀	၈၅၀၀	၈၀၀၀	၅၀၀၀	၃၀၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၆၀၀၀	
၂	လားရှိုး	၃၅၀၀		၇၃၀၀	၁၆၅၀၀	၅၈၀၀	၁၇၀၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၆၀၀၀	၇၀၀၀	၁၀၀၀	၈၅၀၀	၇၇၀၀	၄၀၀၀	၄၀၀၀	၄၃၀၀	၁၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	
၃	ကျိုင်းတုံ	၃၇၅၀		၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	-	၁၈၀၀၀	၄၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၅၀၀	၄၀၀၀	၅၀၀၀	၁၀၀၀	၉၀၀၀	၇၀၀၀	၃၅၀၀	၃၅၀၀	၄၅၀၀	၁၄၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၄၀၀၀		၁၇၀၀၀	
၄	တောင်ကြီး	၃၂၀၀	၃၀၀၀	၆၅၀၀	၁၆၅၀၀	၅၄၀၀	၂၀၀၀၀	၄၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၄၀၀၀	၆၅၀၀	၅၅၀၀	၆၀၀	၁၀၀၀၀	၆၅၀၀	၄၀၀၀	၄၀၀၀	၄၅၀၀	၁၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၇၀၀၀	၁၅၀၀၀	
၅	လွိုင်ကော်	၃၆၀၀	၂၇၀၀	၆၅၀၀	၁၆၀၀၀	၅၃၀၀	၂၀၀၀၀	၃၈၀၀	၁၂၀၀၀	၈၅၀၀	၅၅၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀	၉၀၀	၆၄၀၀	၃၅၀၀	၃၀၀၀	၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၆	ဘားအံ	၂၉၀၀		၄၈၀၀	၁၆၀၀၀	၅၅၇၀	၁၄၀၀၀	၄၂၀၀	၁၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	၆၈၀၀	၆၀၀၀	၈၀၀	၁၀၀၀၀	၆၅၀၀	၃၀၀၀	၃၈၀၀	၄၂၀၀	၁၀၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၈၀၀၀	
၇	မော်လမြိုင်	၂၈၀၀		၅၁၀၀	၁၆၀၀၀	၅၂၃၀	၁၆၀၀၀	၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၄၀၀၀	၈၀၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀	၁၂၀၀၀	၇၀၀၀	၅၀၀၀	၄၀၀၀	၄၄၀၀	၁၂၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၇၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၈	ထားဝယ်	၄၀၅၀		၆၂၀၀	၁၇၀၀၀	၅၇၀၀	၁၄၅၀၀	၄၇၀၀	၁၆၀၀၀	၁၃၀၀၀		၆၀၀၀	၈၀၀	၇၉၀၀	၆၀၀၀	၄၀၀၀	၄၀၀၀	၄၅၀၀	၁၂၅၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀		
၉	မြိတ်	၃၃၀၀		၅၄၀၀	၁၆၀၀၀	၅၈၀၀	၁၃၀၀၀	၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၃၅၀၀	၉၀၀၀	၇၂၀၀	၁၀၀၀	၈၀၀၀	၆၇၀၀	၃၅၀၀	၄၅၀၀	၄၄၀၀	၁၂၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၃၀၀၀		
၁၀	ရန်ကုန်	၂၈၀၀		၄၅၀၀	၁၆၀၀၀	၅၀၀၀	၁၇၀၀၀	၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၆၀၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၆၅၀၀	၄၀၀၀	၄၀၀၀	၄၅၀၀	၁၀၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၁	ပုသိမ်	၃၂၅၀		၄၆၀၀	၁၆၀၀၀	၅၂၅၀	၁၃၀၀၀	၄၅၀၀	၁၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၅၀၀၀	၈၀၀၀	၃၀၀	၆၅၀၀	၆၁၀၀	၃၈၀၀	၃၄၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၅၀၀၀	၉၀၀၀	
၁၂	စစ်တွေ	၃၈၀၀	၂၇၅၀	၆၀၀၀	၁၉၀၀၀	၅၄၀၀	၂၅၀၀၀	၈၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၁၀၀၀	၆၀၀	၁၀၀၀၀	၈၀၀၀	၅၀၀၀	၈၀၀၀	၄၂၀၀	၁၁၀၀၀	၂၅၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၈၀၀၀		
၁၃	ဟားခါး	၆၄၀၀			၁၈၅၀၀	-	၄၅၀၀၀	၇၀၀၀	၂၅၀၀၀				၄၀၀၀	၁၂၀၀		၁၀၀၀၀		၅၀၀၀	၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၅၀၀၀	၂၀၀၀၀		၁၅၀၀၀
၁၄	မုံရွာ	၄၈၀၀		၆၃၀၀	၁၂၅၀၀	၅၄၇၀	၁၃၀၀၀	၃၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၄၀၀၀	၉၂၀၀	၅၀၀၀	၈၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀၀	၃၀၀၀	၃၅၀၀	၄၂၀၀	၁၂၀၀၀	၂၁၀၀၀	၁၉၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၅	မန္တလေး	၃၆၀၀		၆၀၀၀	၁၂၀၀၀	၅၅၀၀	၁၅၀၀၀	၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၆၀၀၀	၇၀၀၀	၆၅၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၆၄၀၀	၅၅၀၀	၃၈၀၀	၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၃၀၀၀	
၁၆	ပခုက္ကူ	၄၀၀၀		၆၀၀၀	၁၂၀၀၀	၅၄၀၀	၁၇၀၀၀	၃၄၀၀	၁၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၈၅၀၀	၅၀၀၀	၆၅၀	၆၅၀၀	၇၅၀၀	၂၅၀၀	၃၂၀၀	၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	၇၅၀၀	
၁၇	မကွေး	၃၁၀၀		၆၀၀၀	၁၂၅၀၀	၅၅၀၀	၁၅၀၀၀	၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၂၅၀၀	၈၀၀၀	၆၅၀၀	၈၀၀	၆၂၀၀	၆၅၀၀	၃၅၀၀	၃၈၀၀	၄၂၀၀	၁၂၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၄၀၀၀	
၁၈	ပြည်	၂၅၀၀		၅၄၀၀	၁၃၅၀၀	၅၄၀၀	၁၈၀၀၀	၄၉၀၀	၁၅၀၀၀	၁၄၀၀၀		၆၅၀၀	၆၀၀	၇၀၀၀	၆၅၀၀	၄၀၀၀	၄၂၀၀	၃၈၀၀	၁၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	
၁၉	ပဲခူး	၂၇၀၀		၅၂၀၀	၁၅၀၀၀	၅၃၀၀	၁၅၀၀၀	၄၂၀၀	၁၆၀၀၀	၁၅၀၀၀		၇၀၀၀	၄၅၀	၇၀၀၀	၆၃၀၀	၃၅၀၀	၃၅၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၃၀၀၀	၉၀၀၀	
၂၀	ပျဉ်းမနား	၃၀၀၀		၆၉၀၀	၁၅၀၀၀	၅၂၀၀	၁၄၀၀၀	၃၄၀၀	၁၃၅၀၀	၁၄၀၀၀	၆၀၀၀	၅၀၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၆၄၀၀	၄၀၀၀	၃၆၀၀	၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၁၀၀၀	
၂၁	နေပြည်တော်	၃၀၀၀		၆၉၀၀	၁၅၀၀၀	၅၂၀၀	၁၆၀၀၀	၃၆၀၀	၁၅၅၀၀	၁၅၀၀၀	၆၂၀၀	၅၆၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၆၆၀၀	၄၂၀၀	၃၈၀၀	၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၄၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၁၀၀၀	
၂၂	ကလေး	၄၆၀၀	၄၄၀၀		၁၅၀၀၀	၉၀၀၀	၂၃၅၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀	၉၅၀၀	၈၀၀၀	၄၀၀၀	၅၅၀၀	၅၀၀၀	၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀		၁၂၀၀၀	

မှတ်ချက်။

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဟင်္သာတခရိုင်အတွင်းရှိ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး



ပုသိမ် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်းသည် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့်အတူ ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ဟင်္သာတခရိုင်အတွင်းရှိ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး တောင်သူများ၏တင်ပြချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဟင်္သာတမြို့နယ် ကျောင်းကွင်းကျေးရွာရှိ တောင်သူ ဦးအုန်းလွင်၏လယ်ဧက၌ ဆောင်းသီးနှံ (နေကြာ) သုံးဧကနှင့် ပိုက်ဆံလျှော်တစ်ဧက စိုက်ပျိုးပွဲအခမ်းအနားကို တက်ရောက်ပြီး ဌာနဆိုင်ရာများ၊ တောင်သူများနှင့်အတူ နေကြာနှင့် ပိုက်ဆံလျှော်မျိုးစေ့များကို စုပေါင်းစိုက်ပျိုးပေးသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် နိုင်ငံ့စီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် မိုးစပါးများအား ဝယ်ယူကြိုက်ခွဲသူအစုအဖွဲ့အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် ဟင်္သာတမြို့ ကုန်းကြီးကျေးရွာရှိ စုစနွာဆန်စက်သို့ သွားရောက်၍ တောင်သူများမှ စပါးပြန်လည်ပေးသွင်းနေမှုများကို ကြည့်ရှု

အားပေးကာ ဝယ်ယူကြိုက်ခွဲသူများ၊ တောင်သူများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံ၍ မိုးစပါးရိတ်သိမ်းပြီးစီးမှု၊ အထွက်နှုန်း တိုးတက်ထွက်ရှိမှုနှင့် စပါးပြန်လည်ပေးသွင်းနေမှုအခြေအနေများကို ဆွေးနွေးမေးမြန်းပြီး သတ်မှတ်ကာလအတွင်း အပြေအကျော့ ပြန်လည်ပေးသွင်းစေရေး ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် ဟင်္သာတမြို့ မဟာအတုလသကျရုံသီဆယ်ထပ်ကြီး ရုပ်ရှင်တော်မြတ်ဘုရားကြီးပရိသတ်အတွင်း၌ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဟင်္သာတမြို့နယ် ဦးစီးမှူးရုံးမှ ပန်းခင်းစီမံချက်ဖြင့် သုံးပင်ကွင်းရပ်ကွက်၊ အေးမြသာယာရပ်ကွက်၊ လယ်တီကွင်းရပ်ကွက်များမှ ပြည်သူများအား အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဟင်္သာတမြို့နယ်နှင့် ဇေယျာတီမြို့နယ်အတွင်း စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ပဟန်းမြို့နယ်၌ ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေး အသိပညာပေး ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် ပဟန်းမြို့နယ် လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာနတွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေး အသိပညာပေး ဆင့်ပွားသင်တန်းကို ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်သည်။



အဆိုပါသင်တန်းတွင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်စိမ်းလှလွဲက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မေသန္တာက အမျိုးသားဆိုက်ဘာလုံခြုံရေးဗဟိုဌာနက ပို့ချပေးခဲ့သော ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေး သင်ခန်းစာမှတ်စုအား ပြန်လည်ဆင့်ပွားဆွေးနွေးခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းတွင် ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေး အခြေခံနှင့် အရေးပါပုံ၊ ဆိုက်ဘာလုံခြုံရေးကိုနားလည်ခြင်း၊ ဆိုက်ဘာခြိမ်းခြောက်မှု အခင်းအကျင်း၊ တစ်ဦးချင်းလိုက်နာရမည့် ဆိုက်ဘာအလေ့အကျင့်ကောင်းများ စသည်တို့ကို ဆွေးနွေးပို့ချသည်။

သင်တန်းတွင် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးများ၊ ဒုတိယဦးစီးမှူးများအပါအဝင် ဝန်ထမ်း ၂၈ ဦးတို့အား ပြန်လည်ပို့ချဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

“ဘယ်သူမှန်လဲ အပြိုင်ကြဲ” အစီအစဉ်ကို မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

လူငယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ “ဘယ်သူမှန်လဲ အပြိုင်ကြဲ” အစီအစဉ်ကို အပတ်စဉ် တနင်္ဂနွေနေ့ ညနေပိုင်းတွင် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV -HD Channel မှ ထုတ်လွှင့်ပြသလျက်ရှိရာ ယခုပတ်တွင် “၁၀ နှစ်အောက် ကလေးများကို စမတ်ဖုန်း ပေးကိုင်သင့်တယ်၊ ပေးမကိုင်သင့်ဘူး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် တင်ဆက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ အစီအစဉ်တွင် တင်ဆက်သူ လူငယ်သရုပ်ဆောင် ထူးပြည့်အောင်နှင့်အတူ စိုးရန်အောင်နှင့် အိအိလှိုင်တို့က တက်ရောက်လာကြသည့် လူငယ်များ၏ အားဖြည့်ဆွေးနွေးမှုများဖြင့် အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ရာ ယင်းအစီအစဉ်ကို MRTV - HD Channel မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆ နာရီ သတင်းအပြီးတွင် ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၆ နာရီသတင်းအပြီးတွင်လည်း (Replay) ထပ်မံထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

သက်ရှိကမ္ဘာရှင်သန်ဖို့ အိုဇုန်းလွှာကို ထိန်းသိမ်းစို့

“ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ တစ်ခန်းရုပ်အစီအစဉ် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့် တင်ဆက်လျက်ရှိရာ “ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ တစ်ခန်းရုပ်အစီအစဉ်ကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ထုတ်လွှင့်ပြသပေးလျက်ရှိရာ ယခုပတ်တွင် “အငှား” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် တင်ဆက်မည်ဖြစ်သည်။

အကယ်ဒမီ အောင်ခိုင်၊ စတားကောင်းထက်၊ ကောင်းမွန်၊ ဘာမီတွန်၊ ကောင်းဆက်၊ ဦးရာကျော်၊ ဦးတိမ်ညွန့်၊ ဦးရွှေခဲ၊ မတူး၊ ကြယ်စင်လင်းနှင့် ဟာသပညာရှင်များစွာတို့ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ကြမည်ဖြစ်ရာ ယင်းအစီအစဉ်ကို MRTV-HD Channel မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက် (စနေနေ့) ည ၈ နာရီ သတင်းအပြီးတွင် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၆ နာရီ သတင်းအပြီးတွင်လည်း (Replay) ထပ်မံထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

သမဝါယမအသင်းသားများသို့ စိုက်ပျိုးရေးသွင်းအားစုများ ဒုတိယအကြိမ် ပေးအပ်

တာချီလိတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ်တာလေးမြို့နယ်ခွဲ နားယောင်းကျေးရွာအုပ်စု တာကြန့်စံပြကျေးရွာရှိ တာကြန့်လယ်ယာနှင့် အထွေထွေစီးပွားရေးလုပ်ငန်းသမဝါယမအသင်းသားများသို့ စိုက်ပျိုးရေး

သွင်းအားစုများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနားကို မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အဆိုပါပေးအပ်ပွဲတွင် မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိနှင့် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုအုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာတို့က ပြည်နယ်

အစိုးရအဖွဲ့ ခွင့်ပြုဘတ်ဂျက်ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေမှ အသင်းသား ၃၀ သို့ စိုက်ပျိုးရေးသွင်းအားစုများ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၅၅၃၅၅၈၀ ကို ဒုတိယအကြိမ် ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မှော်ဘီမြို့နယ်၌ ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

မှော်ဘီ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ (၇၆)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ကို ကြိုဆိုရန်ပြုသောအားဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ဦးစီးဌာနမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် တိုင်းဒေသကြီး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် ဒွန်းတပဲ့တာလမ်းသစ်ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

ကော့ထူး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိုးဝင်း၊ မှော်ဘီခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်နိုင်၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဖြိုးအောင်ကြည့်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးခင်ဦးတို့က ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်ကို ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ကွန်ကရစ်လမ်းအား ဖြတ်သန်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ရှင်းလင်းပြောကြား ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် မှော်ဘီမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးခင်ဦးက ကွန်ကရစ်လမ်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးစောဂျက်

အဆိုပါ ကွန်ကရစ်လမ်းသည် လမ်းအရှည် ပေ ၄၉၀၊ အကျယ် ၁၈ ပေနှင့် ဒုတိယလက်မရှိကာ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ် တိုင်းဒေသကြီး ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၄၆ ဒသမ ၅၆၀ သန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းဇော်(မှော်ဘီ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၅၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၈)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀) ပေရှိ ဦးခင်အောင် (ISN - ၅၂၈၇၁၄) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးအား အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ပြီး လက်ဝယ်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတ်ပြုသူ ဒေါ်သက်ဦး (ဘ) ဦးဌေးဝင်းမြင့် [၁၄/မအပ(နိုင်)၂၉၆၄၄၇] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ပြည့်စုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဆက်သွယ်ပြီး လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဖော်ပြပါ အရောင်းအဝယ်ကိုပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဒေါ်နန်းမေကြည်အေးမောင် (LL.B, D.I.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၆၈၈)
အမှတ် (၁၁၀/က)၊ တက္ကသိုလ်ပတ်လမ်း (၁)၊ (၅၂) ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း-၀၉-၉၆၆၂၄၁၂၅

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃/မာန်ပြေ)၊ မြေကွက်အမှတ်- ၃၉၄/က၊ မာန်ပြေ(၉)လမ်း အနောက်၊ ၃/မာန်ပြေရပ်ကွက် ဟုခေါ်တွင်သော ဦးတင်ထွန်း အမည်ပေါက် အကျယ်အဝန်း (၂၀'x ၆၀')ရှိ နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့အားအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကိုကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အထက်ရည်ညွှန်းလိပ်စာပါ မြေနှင့်အိမ်ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးတင်ထွန်း [၂/သကတ(နိုင်) ၁၀၈၇၃၈]မှ ပိုင်ဆိုင်မှုအရပ်အရင်းကင်း၍ တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတ်ပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးကျော်လင်း [၂/ကမတ(နိုင်)၀၅၁၃၃၃] နှင့် ဒေါ်အေးတင်အေး [၂/ပပန(နိုင်)၀၄၄၄၄၃၂]တို့က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက တိုက်ရိုက်လုံသောအထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်လင်းနှင့် ဒေါ်အေးတင်အေးတို့၏
လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဝင်းဝင်းခိုင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၁၇)
အမှတ် (၂၃၈)၊ မာန်ပြေ(၆)လမ်းအရှေ့၊ ၃/ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၆၅၉၃၉

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ (၁၃)လမ်းရှိ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၃၆)၊ (၄၀x၆၀)ပေမြေကွက်၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧကရှိ မြေကွက်ကို ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးအုရဟဏ် [၁၀/မလ(နိုင်)၁၅၈၇၉၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ (၁၂)လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၆၇)နေ ဦးဟိန်းဇော်သက်[၃/ဘအန(နိုင်)၂၅၂၉၀၁]က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေများပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူများမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဦးခင်မောင်မြင့်(LL.B,H.G.P)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၈၂၄)
ဖုန်း-၀၉-၄၂၈၇၀၀၇၄၉
အမှတ်(၁၆)၊ ကျိုက္ခမိလမ်း၊ ကွင်းရပ်ရပ်ကွက်၊
မော်လမြိုင်မြို့။

COMPANY DIRECTOR အသစ်ခန့်အပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

၁။ CYGNUS MARINE COMPANY LIMITED သည် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်တွင် COMPANUS ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကုမ္ပဏီများ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ကုမ္ပဏီများ မှတ်ပုံတင်ဌာနတွင် မှတ်ပုံတင်ထားသော ကုမ္ပဏီဖြစ်ပါသည်။

၂။ ၂၀-၅-၂၀၂၃ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော B.O.D အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်အရ ဦးတင်ထွန်း [၁၄/ဟသတ(နိုင်)၂၂၉၂၁၆]အား ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ခန့်အပ်ရန်သဘောတူဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်။

၃။ အဆိုပါ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်အသစ်ခန့်အပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့်အတူ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

၄။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဒါရိုက်တာအသစ်ခန့်အပ်ခြင်းအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

CYGNUS MARINE CO.,LTD
No.87,SAN PYA(4)ST,YAMONNAR
(2) BLOCK,DAWBON TSP,YANGON

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အောင်လံခရိုင်၊ အောင်လံမြို့၊ ရွာထောင်ရပ်ကွက်၊ ကွင်း/ အကွက် အမှတ်နှင့်အမည်- (B-B/ ဆာပါရန်ကင်း-)၊ ဦးပိုင်အမှတ်-(က) ၇၃/၂၄၊ မြေဧရိယာ (၀.၀၈၀) ဧကရှိ မြေသည် သရက်ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ Serial No. 430/W/1998 (Thayet) အရ [၂၃-၇-၁၉၉၈] ရက်နေ့မှ [၂၂-၇-၂၀၂၈] ရက်နေ့အထိ ဒေါ်ခင်စန်း အမည်ဖြင့် နှစ်(၃၀)မြေငှား ဂရန် ထုတ်ပေးထားသောမြေဖြစ်ပြီး ဦးစော်ကိုကို + ဒေါ်စာစာဦးတို့မှ အောင်လံမြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ စာချုပ်အမှတ်-(၃၆/၂၀၂၀) ဖြင့် အိမ်ခြံမြေအား နှစ်ဦးသဘောတူအပြီးအပိုင် ရောင်းချဝယ်ယူသည့်စာချုပ် ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ဦးစော်ကိုကို + ဒေါ်စာစာဦးတို့က ၎င်းတို့အမည်ဖြင့် မြေငှားဂရန်အမည်ပြောင်းထုတ်ပေးပါရန် အောင်လံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လျှောက်ထားလာမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း ဤရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး(ကော်လံမြို့အရာရှိ)
အောင်လံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

မော်လမြိုင်မြို့၊ ဖက်တန်းရပ်၊ အကွက်အမှတ်(၃၉)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၉၆)၊ မြေချိန်ဧရိယာ(၀.၀၅၉)ဧကရှိသည့် ဘိုးဘဝိုင်မြေနှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့မှာ ဦးရန်စိမ်း(ခ)ဦးအေးသွင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ မိဘများဖြစ်ကြသော ဦးရန်စိမ်း(ခ)ဦးအေးသွင်နှင့် ဒေါ်မြမြစန်းအသီးသီးကွယ်လွန်ပြီး မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြွက်ဟစာချုပ်အမှတ်-၅၉/၂၀၁၃အရ ဦးမင်းဇော်၊ ဒေါ်တင်တင်လှနှင့် ဒေါ်ဝင်းဝင်းသက်တို့မှ အမွေဆက်ခံပြီး ဒေါ်တင်တင်လှမှ စွန့်လွှတ်စာချုပ်အမှတ်-၄၇/၂၀၁၃ အရ ဦးမင်းဇော်သို့လည်းကောင်း၊ ဒေါ်ဝင်းဝင်းသက်မှ စွန့်လွှတ်စာချုပ်အမှတ်-၃၄/၂၀၂၃ အရ ဦးမင်းဇော်သို့စွန့်လွှတ်ခြင်းအရ ဦးမင်းဇော်မှ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ အမွေဆိုင်များအသီးသီး စွန့်လွှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ဦးမင်းဇော် [၁၀/မလ(နိုင်)၁၀၉၆၁၂] ကိုင်ဆောင်သူ အမည်သို့ ပြောင်းလဲပေးရန် လျှောက်ထားမှုအပေါ် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်နေ့မှစ၍(၁၅)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများနှင့် တကွ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့်စာရင်းအင်းဦးစီးဌာနရုံးသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားခြင်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိရှိရန် ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့နယ်လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့်စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန
မော်လမြိုင်မြို့။



မနက်ဖြန်မှန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်
နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျဲကျဲနှင့် နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အထက်ပိုင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ် ထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။ ရွာရန်ရာနန်း ၆၀ ဖြစ်သည်။ ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

မိုး/ဇလ

မိဘမေတ္တာ
ဒဂုံမြို့သစ်ဆိပ်ကမ်း အငွေပိုင်၊
ထောင်ပိုင်၊ ငြောက်ပိုင်၊
ငွေပေါက်ပြုနယ်မှု ငြေတွက်ပျား
ဈေးကောင်းပေးဝယ်လျှည့်။
09 422 848 224

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
ဒလမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁)ဗညားဒလ၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၃၁၇)၊ ဧရိယာ(၂၄၀၀) စတုဂံပေ၊ မြေကွက်အမှတ်အမှတ်(၁၃၁၇)၊ ဗိုလ်ချုပ်ပန်းခြံလမ်း၊ ဗညားဒလရပ်ကွက်၊ ဒလမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်မာချို (AA-၁၀၄၄၉) အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား ဒေါ်ခင်မာချို (တရားပြိုင်) ထားကာ ဒေါ်ဂျွန်လာမ (တရားလို) ပြုလုပ်၍ "မိမိညာဉ်စာချုပ်ပါအတိုင်း မြေကွက်အား တရားဝင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု" စွဲဆိုရရှိသော တုံတေးခရိုင်တရားရုံး၏တရားမကြီးမှုအမှတ်(၁၇၄/၂၀၂၂)၏ ၂၅-၁၀-၂၀၂၂ ရက်စွဲပါစီရင်ချက်နှင့် ဒီကရီ၊ တရားမတော်စီမံအမှတ် (၄၄/၂၀၂၂)၏ (၆-၂-၂၀၂၃)နေ့အမိန့်တို့အရ ချုပ်ဆိုသော အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၁၃၁၇-၃-၁၀-၂၀၂၃)နှင့် ဝင်ငွေခွန်အထောက်အထား၊ ဂရန်စုရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ ကိုယ်တိုင်ဝန်ခံချက်၊ ကျမ်းကျိန်လွှာတို့တင်ပြ၍ ဒေါ်ဂျွန်လာမ (DLA-၀၀၈၁၃)မှ ဂရန်စီမံဌာနလျှောက်ထားလာရာတရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
(ကိုယ်စား)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အောင်လံခရိုင်၊ အောင်လံမြို့၊ ရွာထောင်ရပ်ကွက်၊ ကွင်း/ အကွက် အမှတ်နှင့် အမည်- (၂/ ရွာထောင်တိုးချဲ့)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၅)၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၉၁)ဧကရှိ မြေသည် သရက်ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ အမှတ်အမှတ်- Serial No.(46/96-97) အရ [၂၅-၆-၁၉၉၆] ရက်နေ့မှ [၂၄-၆-၂၀၂၆]ရက်နေ့အထိ ဦးဝင်းအောင် အမည်ဖြင့် နှစ်(၃၀)မြေငှားဂရန် ထုတ်ပေးထားသောမြေဖြစ်ပြီး ဒေါ်ငယ်ငယ်မြိမ်းမှ အောင်လံမြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ စာချုပ်အမှတ်- (၂/၂၀၂၃) ဖြင့် မြေချိန်ဧရိယာ(၀.၀၉၁)ဧကအနက်မှ (၀.၀၄၅)ဧကအား နှစ်ဦးသဘောတူ အပြီးအပိုင် ရောင်းချဝယ်ယူသည့် စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ဒေါ်ငယ်ငယ်မြိမ်းမှ ၎င်းအမည်ဖြင့် ခွဲစိတ်အမည်ပြောင်းထုတ်ပေးပါရန် အောင်လံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လျှောက်ထားလာမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း ဤရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး(ကော်လံမြို့အရာရှိ)
အောင်လံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

စဉ်	လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ						
	ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ(GP/SP)ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရက်	ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်	ပြိုင်နယ်	မြေတိုင်းရပ်ကွက်	မြေကွက်အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူအကြောင်းအရာ	
၁	ဦးလှလှ	၉/အမရ(နိုင်) ၀၂၂၂၉	မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၀၆၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၅၄/၂၀၁၄(၁၄.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၄၂/၂၀၁၄(၁၁.၂.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃) SPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃)	အောင်လံခရိုင်၊ အောင်လံမြို့၊ ရွာထောင်ရပ်ကွက်၊ ကွင်း/အကွက်အမှတ်(၃၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၅)၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၉၁)ဧကရှိ မြေသည် သရက်ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ အမှတ်အမှတ်- Serial No.(46/96-97) အရ [၂၅-၆-၁၉၉၆] ရက်နေ့မှ [၂၄-၆-၂၀၂၆]ရက်နေ့အထိ ဦးဝင်းအောင် အမည်ဖြင့် နှစ်(၃၀)မြေငှားဂရန် ထုတ်ပေးထားသောမြေဖြစ်ပြီး ဒေါ်ငယ်ငယ်မြိမ်းမှ အောင်လံမြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ စာချုပ်အမှတ်- (၂/၂၀၂၃) ဖြင့် မြေချိန်ဧရိယာ(၀.၀၉၁)ဧကအနက်မှ (၀.၀၄၅)ဧကအား နှစ်ဦးသဘောတူ အပြီးအပိုင် ရောင်းချဝယ်ယူသည့် စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ဒေါ်ငယ်ငယ်မြိမ်းမှ ၎င်းအမည်ဖြင့် ခွဲစိတ်အမည်ပြောင်းထုတ်ပေးပါရန် အောင်လံခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လျှောက်ထားလာမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း ဤရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်တင်ပြနိုင်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။	၉/အမရ(နိုင်) ၀၂၂၂၉	သာကေတ	၄/တောင်	၇၉၃	အောင်လံခရိုင်အောင်လံ	၇၉၃/ အောင်လံခရိုင်(၅)လမ်း၊ (၄/တောင်) ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း
၂	ဒေါ်ခင်စန်းမယ်	၁၄/ဟသတ(နိုင်) ၀၀၁၅၃၇	မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၅၄/၂၀၁၄(၁၄.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၄၂/၂၀၁၄(၁၁.၂.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃) SPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃)	ဦးလှလှ+၂	သာကေတ	၀	၄၄၀/၀	အောင်လံခရိုင်အောင်လံ	၄၄၀/၀ နဝရတ(၁)လမ်း၊ (၀)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း	
၃	ဦးသန်းကျော်	၁၃/နမရ(နိုင်) ၀၅၇၅၅၀	မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၅၄/၂၀၁၄(၁၄.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၄၂/၂၀၁၄(၁၁.၂.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃) SPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃)	အောင်လံခရိုင်	ဒဂုံအရှေ့	၁၅	၃၃၃	အောင်လံခရိုင်	၃၃၃၊ စံပယ်လမ်း၊ (၁၅)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း(အရောင်း)	
၄	ဦးစိုးထက်ဇော်	၁၂/အလရ(နိုင်) ၀၄၀၅၉၉	မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၅၄/၂၀၁၄(၁၄.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၄၂/၂၀၁၄(၁၁.၂.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃) SPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃)	အောင်လံခရိုင်	ဒဂုံမြောက်	၄၉	၁၃၄၃	အောင်လံခရိုင်	၁၃၄၃၊ ခိုင်လုံလမ်း၊ (၄၉)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း	
၅	ဒေါ်အေးအေးခိုင်	၁၂/ဟသတ(နိုင်) ၀၄၁၅၆၆	မန္တလေးမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၃၃၃၀/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၅၄/၂၀၁၄(၁၄.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၄၂/၂၀၁၄(၁၁.၂.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၁၉၆၅/၂၀၁၄(၁၁.၁၀.၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၂၄၆/၂၀၂၃(၁၅.၅.၂၀၂၃) ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး (GPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃) SPအမှတ် ၄၂၉/၂၀၂၃(၁၆.၂.၂၀၂၃)	ဦးကျော်မာရ်	ကာလရွတ်	၃၆၆	၂၃၃/အောင်လံ	ဦးကျော်မာရ်	၁၃၃၆၊ သံလွင်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း(အရောင်း)	

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူကျောက်ဆစ်ပုဒ္ဒရုပ်ပွားဆင်းတုတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ရေးနှိုးဆော်ခြင်း



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇)ရက်သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမတို့က “မာရဝိဇယ” ပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒပုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီး ခိုင်မာစွာထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိမှုအား ကမ္ဘာကိုပြသရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် ထေရဝါဒပုဒ္ဓသာသနာကို ကွယ်မူစီမံချက်ဖြစ်စေရန်၊ နိုင်ငံတော်ကြီးသာယာဝပြောမှုရှိစေရန်၊ ကမ္ဘာကြီးငြိမ်းချမ်းသာယာမှုဖြစ်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက် ၄ ရပ်ဖြင့်တည်ထားကိုးကွယ်ရန်ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေနေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်အတွင်း၌ သာသနာတော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများနှင့်အညီ တည်ဆောက်ပူဇော်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၁၃-၁၂-၂၀၂၃ ရက်နေ့အထိ မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးသို့ လာရောက်ကြည့်ရှုပေးမြော်စဉ် အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းသည့်အလှူရှင်များစာရင်း

စဉ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	နာမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)
၇၆၈၄	ဦးတင်ဝင်းအောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်သွယ်သွယ်နိုင်	၁၀၀၀၀၀	၇၇၀၄	ဗိုလ်မှူးချုပ်မှူးကြည်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးငြိမ်း	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၅	ဗိုလ်မှူးချုပ်လှိုင်ဦးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချိုဝင်း	၅၀၀၀၀
၇၆၈၅	ဒေါက်တာမိုးကျော်နှင့်ဇနီး ပါမောက္ခဒေါက်တာမိုးမိုးသန်း	၁၀၀၀၀၀	၇၇၀၅	နွယ်မက်သောမိဘများအားအမှုထမ်း၍ ဦးစည်သူထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အိမ်သက်သက်ဆွေ	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၆	ဗိုလ်မှူးကြီးမြင့်နိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စန္ဒာဦး	၅၀၀၀၀
၇၆၈၆	ဦးရွှေလှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မြရွှေမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀၀	၇၇၀၆	ဦးခင်မောင်စိုးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်လှိုင်ဦး	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၇	ဦးသက်နိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မိုးမိုးလွင်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၈၇	ဦးလှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်မေ	၅၀၀၀၀၀	၇၇၀၇	(သား)ကိုကျော်ကျော်၊ (သမီး)မအေးမိုးခိုင်	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၈	ဒေါ်သီတာအေးမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၈၈	ဒေါ်ခင်မာချိုမိသားစုကောင်းမှု	၃၀၀၀၀၀	၇၇၀၈	(မြေး)မခင်ပြည့်စုံမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၉	ဦးသူရမောင်မောင်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၈၉	ဦးဝင်းမောင်(သံအမတ်ငြိမ်း)နှင့်ဇနီး	၃၀၀၀၀၀	၇၇၀၉	ဒေါ်ခင်နှင်းဆွေမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၃၀	ဒေါ်ခင်မြိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၉၀	ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၃၀၀၀၀၀	၇၇၁၀	ဒေါ်တင်မာအေး၊ (သမီး)မစရာအောင်၊ မထားကေရီမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၃၁	ဦးအုန်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်နွယ်နွယ်စိုး	၅၀၀၀၀
၇၆၉၁	ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝါသဝ ဦးဆောင်သော ဖာပုံဘုရားဖူးအဖွဲ့ကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀	၇၇၁၁	ဒေါ်တင်ရီမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၃၂	ဦးထွန်းရွှေ (သား)မောင်ကျော်ဆန်းထွန်းနှင့် မောင်မျိုးလှိုင်ထွန်းအားရည်စူး၍ ဒေါ်ကြည်ကြည်အောင်	၅၀၀၀၀
၇၆၉၂	ဒေါ်နန္ဒာရီမိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀	၇၇၁၂	ဒေါ်သောင်းကြည်၊ (သား)မောင်စိုင်းဝေဖြိုး၊ (သမီး)မခင်ပယ်လှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၃၃	ဦးတင်သိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ညွန့်ရီမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၉၃	ဦးစံရင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မလေးမိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀	၇၇၁၃	မဆုမြတ်သွေးမိသားစုကောင်းမှု	၉၀၀၀၀	၇၇၃၄	ဦးစိုးနိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးရီမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၉၄	မိဘများအားအမှုထမ်း၍ ဒေါက်တာကောင်းကျော်ဆွေ	၁၅၀၀၀၀	၇၇၁၄	ဦးသက်နိုင်ထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါက်တာစန်းစန်းအေး၊ (သမီး) မအိမ်ဝတ်ထွန်း၊ မယုန်းဝတ်ထွန်း၊ မသိမ့်ဝတ်ထွန်းမိသားစုကောင်းမှု	၉၀၀၀၀	၇၇၃၅	ကွယ်လွန်သူ ဦးထွန်းရီအားရည်စူး၍ ဒေါ်ဝိုင်း	၅၀၀၀၀
၇၆၉၅	နွယ်မက်သော ဘိုး၊ ဘွား၊ မိဘများအားရည်စူး၍ (ဦးတင်လွင်)နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်တင်တင်၊ သား၊ သမီး၊ မြေးတစ်စုကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀	၇၇၁၅	ဦးဝင်းအောင်တင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စန်းရီမိသားစုကောင်းမှု	၆၀၀၀၀	၇၇၃၆	ဦးမျိုးမင်းအေးနှင့်ဇနီး မခင်သီတာခိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၉၆	ကိုအောင်ဌေးနှင့်ဇနီး မတင်တင်အေး	၁၁၀၀၀၀	၇၇၁၆	ကွယ်လွန်သူမခင် ဦးမြသောင်းနှင့် မခင် ဒေါ်သောင်းရွှေ	၅၀၀၀၀	၇၇၃၇	ဦးကျော်ကျော်သိန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးမြင့်	၅၀၀၀၀
၇၆၉၇	ဦးဘာလားကစွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်မကြည်	၁၁၀၀၀၀	၇၇၁၇	ဦးသံလှိုင်ထွန်းမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၃၈	ဦးမောင်မောင်သောင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း	၅၀၀၀၀
၇၆၉၈	ဦးမျိုးမင်းထွန်းအားရည်စူး၍ ဦးအောင်နိုင်ထွန်းနှင့်ဇနီး	၁၀၀၀၀၀	၇၇၁၈	အင်ကြင်းမြိုင်ကျောင်းဆရာတော်ကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၃၉	ဦးသန်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးမြင့်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၆၉၉	ဒေါ်အယ်နီမျိုး၊ (သား)မောင်ကျော်လင်းလင်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၁၉	ဦးရဲတင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ဝင်းမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၀	ဦးလွန်းမောင်(ခ)ဦးခင်မောင်လွင်နှင့်ဇနီး (ဒေါ်လှမြင့်)	၅၀၀၀၀
၇၇၀၀	ဦးလှငြိမ်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ရီရီမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၀	ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်တင်မေအေးမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၁	ဦးအောင်မြင့်သန်းနှင့် ဦးဇော်ထွန်းတို့အားရည်စူး၍ ဒေါ်စောဥမာမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၇၀၁	ဆရာတော် ဦးဝိစိတ္တသာရကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၁	ဦးအောင်မြင့်သန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ဌေးကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၂	ဦးကျော်ငြိမ်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ဌေးကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၇၀၂	ဒေါ်သီသီလှိုင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၂	ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မာမာအေးမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၃	ဦးဝင်းမြင့်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မာမာအေးမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၇၀၃	ဦးအောင်အောင်လွင်မိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၃	ဦးစိုးကိုကိုလတ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မိုးမိုးအေးမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၄	ဦးစိန်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်မြရီမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀
၇၇၀၄	ဒေါ်ခန်းဌေးမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၄	ဒေါ်ကျွန်းမြင့်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀	၇၇၄၅	မိဘနှစ်ပါးအားရည်စူး၍ ဒေါ်စိန်စိန်သန်းနှင့်	၅၀၀၀၀
၇၇၀၅	ဦးဝင်းမိသားစုကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀	၇၇၂၅	မိခင် ဒေါ်တင်လှအေးရည်စူး၍ (သမီး)မခင်ထိုက်ထိုက်ကို	၅၀၀၀၀	၇၇၄၆	ဒေါ်ခင်မြတ်ကျော်မိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀

မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ မဟာရံအတွင်း တည်ဆောက်လှူဒါန်းမည့် သာသနိကအဆောက်အအုံများအတွက် ကြိုတင်လျာထားစာရင်းပေးသွင်းလှူဒါန်းထားကြသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမများအနေဖြင့် မိမိတို့ရည်စူးလှူဒါန်းထားသည့် အလှူငွေများအားလည်းကောင်း၊ အထက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယကာမများသည်လည်းကောင်း၊ အင်းဝဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၁၀၀၀၀၀၀၀၀၃၃၅၆၇၈၉ မြှုပ်တင်ဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၁၀၀၀၀၀၀၀၀၇၆၆၆၆ ကမ္ဘောဇဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၀၃၄၄၀၂၀၁၇၀၀၂၈၇၀၀၀ တို့သို့ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ Account Transfer ဖြင့်ဖြစ်စေ ဦးစွာဆက်သွယ်ပေးသွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

- (က) ဦးအောင်စည်သူ(မာရဝိဇယပုဒ္ဒရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးဂေဟအဖွဲ့နဲ့) ၀၉-၆၆၄၀၀၀၀၄၁၊ ၀၉-၄၄၄၆၆၆၀၁၆
- (ခ) ဒေါ်အေးအေးကြည် ၀၉-၄၂၉၂၂၂၅၈၊ ၀၉-၂၅၇၈၂၂၂၀၆

<p>ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ</p> <p>သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-ကြီးပွားရေး/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၁၄/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၂၁၄/က)၊ မေတ္တာလမ်း၊ ကြီးပွားရေး/တောင်ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း(၉/မနမ(နိုင်)၀၄၉၁၀၇) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း(မိခင်) သည် (၁၆-၇-၂၀၂၁)ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ဦးစော်လွင်(မခင်)သည် (၂၃-၁၁-၁၉၉၃)ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း အသီးသီးကွယ်လွန်ကြသဖြင့် ဦးသီဟစော်(၁၂/ယုယုက (နိုင်)၁၉၀၇၄) ဦးအောင်ဗလစော်(၉/မနမ(နိုင်)၀၄၈၈၉၆)တို့က တရားဝင်အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသည့် သားများတော်စပ်ကြောင်း၊ ၎င်းတို့မှလွဲ၍ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူအမှတ်-၃၃၉/၂၀၂၃(၂-၆-၂၀၂၃) ဦးစော်လွင် သေဆုံးသည့်မှာမှန်ကန်ကြောင်း တိုင်းကျွန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံစာ၊ ရပ်ကွက်၊ မြို့နယ်ထောက်ခံချက်၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရုန့်မှရင်းတို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။</p> <p>ဌာနမှူး(တော်ယုယုကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြိုးမြမြစံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်တည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ</p>	<p>အမည်ပြောင်း</p> <p>မြောင်းမြမြို့၊ ရွှေဒါးကုန်း ရပ်ကွက်နေ ဦးစစ်အောင်နိုင်(၁၄/ မမန(နိုင်)၁၆၅၅၇၃)၏ သမီး၊ အ.ထ.က(၁)၊ Grade-5 နှင်းဆီ ခန်း ကျောင်းဝင်အမှတ်-၀၁၉၃၊ မစုမြတ်အောင်အား မထက် အိဝင်းဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။</p>	<p>အမည်မှန်</p> <p>မွန်ပြည်နယ်၊ ရေးမြို့၊ အစင် စံပြကျေးရွာ၊ မြို့ဟောင်းကုန်း (အ.လ.က)Grade(4)မှ (အဖ) ဦးကျော်နေဗလ(၁၄/ဖပန(နိုင်) ၁၄၇၅၃၇)၏သမီး မမေပိုင်ပိုင် ဆင့်၏ အမည်မှန်မှာ မမေပိုင်ပိုင်ပိုင်စစ် ဖြစ်ပါကြောင်း။</p> <p>မမေပိုင်ပိုင်စစ်</p>	<p>ပတ်စ်ပို့ပျောက်</p> <p>(ဘ) ဦးယုဗင်းထွန်း၏သမီး မဂျူးဂျူး (၁၂/ မဂဒ (နိုင်) ၁၈၆၅၈)၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ်(MH 699757)ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။</p> <p>ဖုန်း-၀၉-၇၂၅၇၄၃၃၆</p>
---	--	--	---

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မင်္ဂလာဒုံပရိသတ်ကျွန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄/ရွာမရပ်၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ မြေကွက်အမှတ်(၂-၄၇၀၈)၊ ဦးစိုးဝင်း၊ အဖအမည် ဦးစံလှ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်ကို ဒေါ်သီရိမေ၊ အဖအမည် ဦးသန်းညွန့်၊ [၇/ပတန(နိုင်)၀၀၃၃၇၅]မှ မြေပေးခံနဲ့မူရင်း၊ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မူရင်း၊ ရောင်းသူ/ဝယ်သူတရားရုံး ကျမ်းကျိန်မူရင်း၊ နှစ်ဦးသဘောတူကတိ ဝန်ခံချက်မူရင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံ ချက်မူရင်း၊ ဝယ်ယူသူမှ ဝန်ခံကတိပြုချက်မူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ၊ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန သို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ် နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုက(၁၂)လမ်း၊ အမှတ်(၃၁)၊ နှစ်ခန်းတွဲ RC(၆)ထပ်တိုက်မှ စတုတ္ထထပ်(၅-၅၁)၊ (တိုက်မျက်နှာ မူလကယာဘက်)၊ ဧရိယာ(၉၁၈)စတုရန်းပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ရေမီးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်နုနုအောင် [၁၂/ဥကတ (နိုင်)၁၄၉၂၃၁]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သက်လှိုင်နှင့်[၁၄/ဓနမ(နိုင်)၁၇၀ ၀၃၂]မှ အပြီးအပြတ်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း တိုက်ခိုက်လိုသော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်သက်လှိုင်နှင့်ဒေါ်အိမ်အောင်
ဦးစိုးဝင်းမင်းစိုး L.L.B, WIPO (Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၆၄၄)
အမှတ်(၂၀၁)၊ ဘရဟ္မီလမ်း(၁၂)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ Ph:09-450023651, 09-793568375

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မင်္ဂလာဒုံပရိသတ်ကျွန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄/ရွာမရပ်၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ မြေကွက်အမှတ်(၂-၄၇၀၈)၊ ဦးစိုးဝင်း၊ အဖအမည် ဦးကျော်စိန် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်ကို ဒေါ်လှိုင်မာဝင်း၊ အဖအမည် ဦးမြင့် လွင် [၁၂/မရက(နိုင်)၁၂၀၆၇၅]မှ မြေပေးခံနဲ့မူရင်း၊ မြေကွက်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်မူရင်း၊ ရောင်းသူ/ဝယ်သူတရားရုံးကျမ်းကျိန်မူရင်း၊ နှစ်ဦးသဘောတူကတိ ဝန်ခံချက်မူရင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ရဲစခန်းထောက်ခံ ချက်မူရင်း၊ ဝယ်ယူသူမှ ဝန်ခံကတိပြုချက်မူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ၊ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာ တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံ ခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၄/စီမံကိန်း-၁)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄/စီမံကိန်း-၁)၊ စံပါယ် လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၂)ဟုခေါ်တွင်သော ဧရိယာအကျယ်အဝန်း(၄၂၆၆၀) ပေ အနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသည့် မြေကွက်အား ဦးထွန်းထွန်း လင်း[၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၄၄၅၆၆] ပိုင်ဆိုင်သည့်(၁၀x၆၀)ပေ မြေပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်အိမ်တစ်လုံးနှင့်အတူ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ကိုထွန်းထွန်းလင်းမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် (၁၁-၁၂-၂၀၂၃)နေ့တွင် ဒေါ်သန်းသန်းခိုင် [၁၂/ပတန(နိုင်)၀၅၉၄၇၉]အား အပြီးအပိုင်ရောင်းချ ခဲ့ပါသည်။ ဝယ်ယူသူ ဒေါ်သန်းသန်းခိုင်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခဲ့ပါသည်။ ယခုအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ယနေ့ သတင်းစာတွင်ပါရှိသော အချိန်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း စာချုပ်စာတမ်းနှင့် အတူ ပိုင်ဆိုင်မှုများနှင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်သန်းသန်းခိုင်
ဖုန်း-၀၉-၇၇၆၂၅၈၀၃၊ ၀၉-၄၉၃၁၉၇၂၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၅/တပင်ရွှေထီး ရပ်၊ တပင်ရွှေထီးရပ်ကွက်ရှိ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ (ကိုယ်ပိုင်အမှတ်-၆၉၀၄၇၆)၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်[၈/မတန(နိုင်)၁၄၇၇၃၁] အဖအမည် ဦးကျော်လွင် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက် အမှတ်ပစ(၂)၅၄၉ အမည်ပေါက်(ကွယ်လွန်)၏ တရားဝင် အမွေခံ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးကျော်လွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၉/ပမန(နိုင်)၀၃၂၃၃]အဖအမည် ဦးထွန်းသောင်းမှ တရားဝင်အမွေခံဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကျမ်းကျိန်ဆိုချက် မူရင်း၊ မြေကွက်ဖိုးပေးသွင်းချလွန်မီဤ တပင်ရွှေထီးလမ်းသေဆုံးခြင်းလက်မှတ် မိတ္တူ၊ မြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံပုံစံပုံစံပြုပြီး ၎င်း၏အမည်ဖြင့်မြေငှား စာချုပ်ချထားပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက် အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံ ကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍(၁၅)ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက် မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ်လျှောက်ထား လာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၅၅)ရပ်ကွက်၊ အသာဝတီ(၁)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၄) ဟုခေါ်တွင်သော ဒေါ်သန်းရီ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်ကြီး၏အလယ်ခြမ်း (ရောင်းချသူနေအိမ်၏ ခေါင်းရင်းကပ်လျက်-ပါမစ်မိတ္တူအခြမ်း) အကျယ်အဝန်း အလျားxအနံ (၁၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်အစိတ်အပိုင်းနှင့် နေအိမ်အပါအဝင်အကျိုးခံစား ခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးသန်းနိုင်ဝင်း [၁၂/ဥကမ (နိုင်)၀၀၂၆၅၅၁]က (၁၉-၉-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ မြေနှင့်နေအိမ်အဆောက်အအုံ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းအရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဒေါ်စာခြည်ဝေ [၁၂/၃၈မ(နိုင်)၀၃၆၆၃၃၂]ထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်နေထိုင်လျက်ရှိသော မြေနှင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးသန်းညွန့်(LL.B, LL.M)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၉၅၁)
ရုံးခန်း-အမှတ် (၁၀/၉၇)၊ နွယ်သာကုန်းခြံရွှေ၊ ဓမ္မသာလိလမ်းမကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၀၂၅၆၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁၀တောင်/၁၄-ရပ်ကွက်၊ ၇-ဈေးလမ်းမ၊ အမှတ်(၁၄၇၉/က)တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၁) ခန်းတွဲ (၆) ထပ်တိုက်၏ ပထမထပ်၊ အကျယ်အဝန်း (၁၈ x ၅၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက် ခန်းတွဲ တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဦးလှမျိုးအောင် [၁၂/အစန(နိုင်)၁၅၀၉၉၂] မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်စပ်ဖြင့် တရားဝင် ဝယ်ယူလက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ် တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးပြည့်စိုးစိုး [၉/အမန(နိုင်)၀၂၀၇၆၅] က ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးပေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း တိုက်ခိုက်လိုသောပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်း၊ စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့် အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးပြည့်စိုးစိုး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်စိန်ဝင်း ဒေါ်ခင်ဖြိုးအောင်
(LL.B) WIPO (Switzerland) (LL.B) WIPO (Switzerland)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၃၈၈) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၄၅၅)
အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၉၈၀၉၃၃၀၊ ၀၉-၄၀၈၄၇၄၇၀၊ ၀၉-၇၉၈၄၅၈၆၂၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧမ္မာသီရိမြို့၊ အောင်ဧမ္မာရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၁၁/၃/အောင်ချမ်းသာ(အောင်ဧမ္မာ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၈၀)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၈)ဧကရှိ ဒေါ်သက်သက်ခိုင် အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) မြေငှားစာချုပ် မြေကွက်အား အမည်ပေါက်သူ၏ အထူးကိစ္စလေးလှသည့်အရရှိသူ ဦးဗညား အောင်(ဘ)ဦးအေးမြင့်ကြည်[၁၀/သထန(နိုင်)၁၅၉၉၆၀]မှ မြေငှားစာချုပ်၊ အထူးကိစ္စလေးလှသည့်အမှတ်(၁၈၅/၂၀၂၁) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းမူရင်းများတင်ပြပြီး ဒေါ်နုနုနှင့်ဝင်းဝင်း(ဘ) ဦးအေးလှိုင်[၉/ပမန(နိုင်)၁၅၀၂၃၂]နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ် ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ/မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်လျှောက်ထားလာမှု အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ

(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၁၇

CB Bank PCL (SME ဌာန) နှင့် ဦးညင်ထွန်း (ရုံးချုပ်) (ယခင်သမဝါယမာဏလီမိတက်) (၎င်း၏ကိုယ်စား-ဒုတိယမန်နေဂျာ ဦးကျော်မင်းအေး) (တရားလို) (တရားပြိုင်)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတောင်ကြား(၁) ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်ကြား (၁)လမ်း၊ အမှတ်-၉၁နေ တရားပြိုင် ဦးညင် ထွန်း(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက (၁၆-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ထိ ဘဏ်စာရင်း ရှင်းတမ်းအရ SME CGI ချေးငွေအရင်း၊ အတိုးနှင့် နောက်ကျကြေးငွေ စုစုပေါင်း(၂၀၇၈၃၃၉၉.၀၆) (ကျပ်နှစ်ရာနှစ်ဆန်းနှစ်သောင်းသုံးထောင် သုံးရာတိုးဆယ့်ကိုးကျပ်နှင့် ရှစ်ပြားတိတိ)ရလျှင် စွဲဆိုသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့် ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၀) ရက် (၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ နတ်တော် လဆန်း ၈ ရက်)နေ့ မွန်းမတည့်မီ (၁၀:၀၀)နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက် ရမည်။ ၎င်းပြင်အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ချက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် လိုအပ်သည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေ လက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလျှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၁ ရက်နေ့ ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(သင်းမြေမြို့)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၃)
ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံး

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ၄-ရပ်ကွက်၊ ၂၈-လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၇/၁၄၀) ရှိ အခန်းအမှတ်(၂)၊ မြေထည်တိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား (၁) ဦးနုဝါ(ခ)ဦးစော်ဝင်း (၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၁၀၆၀၅) (၂) ဦးမျိုးဝင်း (၁၀/ပလမ(နိုင်)၁၅၂၅၀၄)(အိမ်အိမ်အိမ်-၆၃၀၁၀၆) (၃)ဦးအန်နုဝါ (၁၀/ပလမ (နိုင်) ၁၅၁၆၀၅)တို့(၃)ဦးမှ (၃၁-၈-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါစာချုပ်အရ တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသောတိုက်ခန်းဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(၁၂-၁၂-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါကတိစာချုပ်ဖြင့်စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုအရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ပတ်သက်၍ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါကကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့်တကွကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်ပါကအရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ပတ်သည့်အပြင်မြေကွက်အားဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မျိုးသိန်း (LL.B, DBL, DIL, DA Psy)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၇၈၃၃)
အမှတ်-၅၀၊ ပ-ထပ်၊ အခန်း (D-2)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၈၅၅၅၀၂၅၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်း/တောင်ရပ်ကွက်၊ ပန်းတနော်လမ်း၊ အမှတ် (၃၁)၊ မြေထည် (မြေခင်းခန်း) (ထပ်ခိုးတစ်ဝက်ပါ) (၁၂ x ၅၀) ပေခန့်ရှိ တိုက်ခန်းအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးစိုးမြင့်သိန်း [၁၂/စခန(နိုင်)၀၅၅၀၇၁] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လူကိုယ်တိုင်ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိ ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွန့်အား ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်စိန်ဦး (ဥပဒေဘွဲ့) (စဉ်-၈၇၆၂) ဒေါ်ကျော့ကျော့စံ (ဥပဒေဘွဲ့)(စဉ်-၁၃၄၈၅)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
အမှတ် (၅၀)၊ ဒုတိယထပ်၊ အခန်း (၉) ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၉၆၅၉၉၉၂၅၊ ၀၉-၇၇၇၅၅၅၇၃၇

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၇)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ တိုက်အမှတ်-၈၂၊ ဒုတိယထပ်(၃-လွှာ)၊ အခန်းအမှတ်(၇)(တိုက်မျက်နှာမူလျှင် ယာဘက်ခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (ပေ၂၀x ပေ၆၀)ရှိ တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍-

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်
အထက်အမည်ပါ တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဒေါ်ရွှေစင်စိုး(ဘ)ဦးမောင်မောင်စိုး [၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၁၉၇၀၇] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းများနှင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ(၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ကိုစွန့်ပတ်သက်၍ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးသန်းညွန့်(LL.B) ဦးနိုင်ထွန်းလင်း(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၅၇၇) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၅၅၅၅)
အမှတ်(၃၆၅)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၈၀၉၃၃၇၊ ၀၉-၇၈၅၅၅၀၆၅၇

"ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ထူပါရုံ (၅)လမ်းအနောက်၊ အမှတ်(၁၀၃၄/၁)

(၁)ခန်းတည်း (၅)ထပ်တိုက်၏ အကျယ်အဝန်း (၁၈x၅၅)ပေရှိ တတိယထပ်(၄-လွှာ)၊ တိုက်ခန်းအား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း" အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို ဒေါ်အေးအေးခိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၆၄၆၀၇]မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ စီမံခန့်ခွဲ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးဟိန်းထက်ကျော် [၁၄/၀၁မ(နိုင်) ၂၂၅၅၈၄]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက တိုက်ခိုက်လိုသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါ သည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဟိန်းထက်ကျော်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဝင်းဝင်းခိုင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၈၁၇)
အမှတ် (၂၃၈)၊ မာန်ဖြေ(၆)လမ်းအရှေ့၊ ၃/ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၆၅၉၃၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ STAR CITY ကြယ်စင်မြို့တော်အိမ်ရာစီမံ ကိန်း၊ သံလွင်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(A-4)၊ Zone-A၊ TYPE-A၊ အခန်းအမှတ်(၁၂၀၈)၊ LEVEL(12)၊ RC(၁)ထပ် အဆောက်အအုံမှ ဧရိယာ(၁၁၈၅)စတုရန်းပေရှိ ကုန်ခိုတိုက်ခန်းနှင့် ၎င်းကုန်ခိုတိုက်ခန်းတွင်ပါရှိသော အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူဖြစ်သူ ဒေါ်အိမ်စင်အောင် [၁၄/ပမန(နိုင်) ၁၄၉၃၀၇] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သူ ဦးကျော်စိန်ဦးကျော်စိန် [၁၂/ပမန(နိုင်)၁၀၇၆၀၀] နှင့် ဒေါ်အေးမြသီတာ [၁၂/ မကတ(နိုင်)၀၉၉၀၆၈] တို့က အပြီးအပြတ်ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးကျော်စိန် နှင့် ဒေါ်အေးမြသီတာတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်သိန်း(LL.B) ဒေါ်မေစိန်လှိုင် (LL.B, LL.M)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၄၃၂) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၇၆၅)
ဖုန်း-၀၉-၄၉၀၂၅၃၃၀ အမှတ်(၁၆၅)၊ ပထမထပ်၊ (၃၈)လမ်း(အလယ်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၇/၇၊ ရွှေပင်လုံအိမ်ရာစီမံကိန်း (ROSE PARK II)၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၁)၊ တိုက်အမှတ်(၉၁-B) ဟုခေါ်တွင်သော မြေအလျားxအနံ(၈၀x၇၀)ပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေ ကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ချိုချိုသန်း [၁၀/သထန(နိုင်)၀၁၉၆၇၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးကျော်စွာလှိုင် [၉/မမန (နိုင်)၀၁၂၈၃၂]မှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါစွန့်ပတ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိက ကျွန်ုပ်ထံသို့ တိုက်ခိုက်လိုသော တရားဝင် စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ယင်းနေ့ကျော်လွန်က အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ဝါဝါခိုင် LL.B, D.B.L, D.I.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၄၆၅/၂၇-၄-၂၀၁၇)
အမှတ်(၁၁၃၀)၊ (၁၅)လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၇၁၃၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ စာဂ(၁၉)လမ်း၊ အမှတ်(၇၅၆)၊ (၂)ခန်းတွဲ(၆)ထပ်တိုက်၏ တတိယထပ် (၄)လွှာ၊ မြေရင်းခန်း၊ အကျယ်အဝန်း(၁၈x၅၄)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်၍ တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့် ရှိသူ ဦးခန့်ကို(၁၂/၃၀၈(နိုင်)၀၂၁၀၄၈)၊ ဒေါ်ဟန်နီနီလှိုင်(၁၂/၃၀၈(နိုင်) ၀၆၅၄၃၆)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးမင်းသက်ကျော်(၁၂/၃၀၈(နိုင်)၂၁၀၄၈၉)၊ ဒေါ်ဆုစောလှိုင်ထက်(၁၂/၃၀၈(နိုင်)၀၂၅၆၆၇)က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် တိုက်ခန်း တန်ဖိုး၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ခိုင်လုံသောတရားဝင်စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူတကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ယနေ့သတင်းစာကြေညာသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးညွှတ်မင်းထက်(LLB)	ဒေါ်ယုစန်ကို(LLB)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၂၃၂၁)	အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၂၇၄၆)
အမှတ်(၂၀၈/က)၊ ညီညွတ်ရေးလမ်း၊ (၃၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်။	ဖုန်း-၀၉-၉၇၄၇၂၈၁၀၈၊ ၀၉-၄၂၀၀၉၄၆၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂)၊ သုဗ္ဗလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၈၉)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း(၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ)၊ စတုရန်း(၂၄၀၀)ပေရှိ နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေနှင့် နေအိမ်အား အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဒေါ်မုတူးလှဝင်း(ခ)မကြည် (၁၂/၃၀၈(စဉ်)၀၀၀၀၀၅)ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေနှင့် နေအိမ်၏ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရှင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခန့်ပထမ(၁၂/၃၀၈(နိုင်)၂၄၄၂၂)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးအောင်ဇော်ဝင်း (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၇၈၂)

အမှတ်(၁၅)၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ မြင့်ယုညွှန်ကြားချက်အရ(၅) ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း-၀၉-၉၇၃၁၀၀၇၈၊ ၀၉-၂၅၀၄၆၅၈၄

“ဇနီးမယားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း”

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးစောမိုးဝင်း (၈ / နမရ(နိုင်)၁၄၆၁၂၆) အမှတ် (၂၄) မြို့သစ်(၁)လမ်း၊ ကျောက်မြောင်းရပ်ကွက်၊ တာမေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးတွင်နေထိုင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နီလာအောင် (၉/စကန(နိုင်)၁၁၅၅၄၃) ကိုင်ဆောင်သူနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့သည်(၁၃-၁-၂၀၁၉) ရက်နေ့၌ လက်ထပ် ပေါင်းသင်းခဲ့ကြပါသည်။ ယခုအခါ ဇနီးဖြစ်သူမှ ၎င်း၏သဘောဆန္ဒအလျောက် ငွေသားကျပ်(၆၀)သိန်းခန့်ကျင့်၊ ရွှေတစ်စင်စာနှင့်စိန်လက်စွမ်း၊ ယာဉ်အမှတ်-(MDY-17/25-1884,ChevroletSpark)ကားတစ်စီး၊ စုစုပေါင်းကာလတန်ဖိုးငွေ ကျပ်သိန်း(၈၀၀)ကျော်ခန့်ကို ယူဆောင်၍ နေအိမ်မှ ဆင်းသွားခဲ့ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ၎င်းနှင့်ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့သည် မည်သို့မျှ ပတ်သက်ဆက်သွယ် မြင်း မရှိတော့ပါသဖြင့် ၎င်း၏ အရှင်အရှင်ကိစ္စအဝဝတို့ကို မည်သို့မှ တာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးတော့မည် မဟုတ်ပါကြောင်းနှင့် ၎င်းအား တရားဝင်ဇနီးမယားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီ ဖြစ်ကြောင်းကို အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ)

ဦးစောမိုးဝင်း၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်မင်းမင်းမိုး(LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၇၄၄)

ရှေ့နေများရုံးခန်း၊ သန်လျင်ခရိုင်တရားရုံးရှေ့၊ အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ အောင်သိန္နီရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ဖုန်း-၀၉-၆၉၂၅၀၄၇၅၇၊ ၀၉-၇၅၀၀၁၀၉၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၅) ရပ်ကွက်၊ စစ်ကိုင်း(၃)လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၅၄၅)၊ အခန်းအမှတ်-၅၅(အေ)(ပစ္စထပ်)၊ ခေါင်းရင်းခန်း ဟုခေါ်တွင်သည့် အကျယ် အဝန်း(၁၉ပေx၅၄ပေ)ရှိ ရေမီးစုံလင်စွာပါရှိသော တိုက်ခန်း အပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား အဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သော ဦးညီညီအောင် (၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၄၀၄၉) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်သူလှိုင်(၁၂/လကန(နိုင်) ၁၄၇၉၄)က တရားဝင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ် ဒေသကို(၁၂-၁၂-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်အတူ ဤသတင်းစာ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးနေမင်းထွန်း(LLB)	ဒေါ်ဖုဝေထွန်း
အထက်တန်းရှေ့နေ	အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၄၆၈၇၇)(၂၈-၁၂-၂၀၁၅)	(စဉ်-၅၁၈၅၇)(၃၁-၁၀-၂၀၁၉)
အမှတ်(၁၁+၁၂)၊ အခန်း(A-၂)၊	အမှတ်(၂၀၆)၊ ၄-လွှာ၊
ဗိုလ်ထွန်းစံရပ်ကွက်၊	ငှါလမ်း၊ စောမြောက်ရပ်ကွက်၊
မင်းနန္ဒာလမ်း၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊	အလုံမြို့နယ်။
ရန်ကုန်မြို့။	Ph:09-987363445,09-750842890

Ph:09-257985709,09-798587581

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန်/မြောက်ရပ်ကွက်၊ အထက်မန္တလေးလမ်း၊ လမ်းသွယ်(၂)၊ အမှတ် (၁၁)၊ (၄)လွှာ (ဘယ်) ခန်း၊ အကျယ်အဝန်းပေ (၁၂ x ၅၀)ပေတွင် တည်ရှိသော တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်ကြသော ဦးမျိုးအောင် (၁၂/မကတ(နိုင်)၀၈၄၈၀၇)၊ ဦးမျိုးမင်း (၁၂/မကတ(နိုင်)၀၈၄၈၀၈)နှင့် ဒေါ်မျိုးသူစော (၁၂/မကတ(နိုင်)၁၀၈၄၈၀၈)တို့ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်လှလှစိုင်း (၁၂/မကတ(နိုင်)၁၁၇၉၉၄)က စရန်ငွေ တချို့တစ်ဝက်ကို ပေးချေထားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်မှုကို ကန့်ကွက်လိုပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့် တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာ ရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်ခြင်းမပြုပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ **လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**

ဒေါ်ဦးအောင် (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၈၇၀)

အမှတ် (၂၃)၊ မန္တလေးလမ်း၊ မြေညီ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:09-763571796

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၅၀) ဒေါ်နုလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၂၀)၊ (အလျား ၄၀'x အနံ ၆၀') ဦးလှအောင်ကြည် အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀)ဂရန် မြေကွက်အနက်မှ တရားဝင် မှွဲခွဲတစ်ခုသော (အလျား ၁၀' x အနံ ၆၀') အကျယ်အဝန်းရှိ မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိစဉ် ရောင်းချခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးတင်အေး (၁၂/ဒပန(နိုင်) ၀၀၂၁၀၄) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်နီနီမော် (၁၂/ဒပန(နိုင်) ၀၀၈၀၈၁) က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်း အဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်အေးမီသက် (LLB)	တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၅၉၁)
တိုက် (၉/၁၁)၊ အခန်းအမှတ်-၀၀၄၊ မြေညီထပ်၊ ၃၆-လမ်း (အောက်လမ်းတို)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။	၀၉-၄၄၃၁၈၆၅၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ ပုသိမ်မြေရပ်ကွက်၊ပုသိမ်မြေ (၄)လမ်း၊ အမှတ် (၁၁၄)၊ မြေညီထပ် (အလျား ၁၂ပေ x အနံ ၅၀ပေ) အကျယ်အဝန်း ရှိသော တိုက်ခန်းနှင့် မြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိစဉ် ရောင်းချခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးတင်အေး (၁၂/ဒပန(နိုင်) ၀၀၂၁၀၄) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်နီနီမော် (၁၂/ဒပန(နိုင်) ၀၀၈၀၈၁) က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဥပဒေ နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

ဒေါ်နီနီမော် ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်အေးမီသက် (LLB)	တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၅၉၁)
တိုက် (၉/၁၁)၊ အခန်းအမှတ်-၀၀၄၊ မြေညီထပ်၊ ၃၆-လမ်း (အောက်လမ်းတို)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။	၀၉-၄၄၃၁၈၆၅၄

“နှစ်ဦးသဘောတူကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးကြောင်း ကြေညာခြင်း ”

အဖ-ဦးရန်ရှင်း၏သမီး ဒေါ်ထက်ထက်ပိုင် (၁၂/သယက(နိုင်)၁၆၃၄၀၇) တိုက်(၂၆)၊ အခန်း(၀၀၃)၊ ရတနာပုံလမ်း၊ အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြား ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

ဒေါ်ထက်ထက်ပိုင်နှင့် ဦးသီဟဇော်(ဘ)ဦးစန်းဝင်း (၇/တလန(နိုင်) ၁၀၂၅၇၁)တို့သည် (၁-၁၂-၂၀၁၀) ရက်နေ့မှစ၍ အကြင်လင်မယား အဖြစ် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ခဲ့ကြရာမှ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦးစိတ်သဘောထား ချင်း မတိုက်ဆိုင်တော့သည့်အတွက် (၄-၁၂-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် ဒဂုံမြို့ သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် တရားရုံး၌ နှစ်ဦးသဘောတူကွာရှင်းပြတ်စဲ ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ထက်ထက်ပိုင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်ကောစာမိုး (LLB , D.B.L, C.B.L)

အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၄၄၀၂)

အမှတ်(၂၇၀/က-၁)၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊

ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်မြောက်ပိုင်း၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၀၈၇၉၀၊ ၀၉-၆၆၅၂၁၀၂၇၈

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

အဖ-ဦးရန်ရှင်း၏ သမီး ဒေါ်ထက်ထက်ပိုင် (၁၂/သယက(နိုင်)၁၆၃၄၀၇) တိုက်(၂၆)၊ အခန်း(၀၀၃) ရတနာပုံလမ်း၊ အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၊ တောင်ဒဂုံ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနေသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်-

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၊ ရတနာပုံလမ်း၊ အခန်း(၀၀၃) တိုက်(၂၆) ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၁၆၃)စတုရန်းပေရှိ တိုက်ခန်း၏အကျိုးခံစားခွင့်များနှင့် ပတ်သက်၍ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများသည် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဖြစ်သူ၏ လက်ဝယ်တွင်ရှိပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေဖြစ်သူ၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရဘဲ မည်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်မှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်းများ ပြုလုပ်ခွင့်မရှိပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ထက်ထက်ပိုင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်ကောစာမိုး (LLB , D.B.L, C.B.L)

အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၄၄၀၂)

အမှတ်(၂၇၀/က-၁)၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်မြောက်ပိုင်း၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၀၈၇၉၀၊ ၀၉-၆၆၅၂၁၀၂၇၈

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ အပျောက် မြို့၊ အင်းတရားကျေးရွာနေ၊ (အဖ)ဦးစိုးမြင့်၏ သမီးဖြစ်သူ (၁၂/တကန(နိုင်)၁၈၅၄၃၄) ကိုင်ဆောင်သူ မစာစောမြီး၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၁၉-၆-၁၉၉၃) ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံ မြို့နယ်၊ ကန်ကောက်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၅၄၄/၂ ဦးပိုင် အမှတ် (၂၄၇)/၃၂ x ၃၃ ကြား၊ ၅၈ x ၅၉ လမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေ ကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါက်တာ ဦးသိန်းထွန်း(၁၀/ မလမ(နိုင်)၀၁၇၄၇၀)က ဂရန် စာချုပ်တင်ပြ၍ မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆို ရန်အတွက် မြေပုံမြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန် လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို ပါက ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီ များဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

မန္တလေးမြို့တော်

စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေ မြို့နယ်၊ ကြော့နွယ်စံရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၆၇၄၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄၀-က)၊ ၇၄ လမ်း၊ ၃၈ x ၃၇ လမ်း ကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည်ပေါက် သူ ဦးထွန်းသင်း (၉/မရတ(နိုင်) ၁၂၀၈၃၇)၏ အထူးကိုယ်စား လှယ်လွှဲစာအမှတ် (၁၁၂၀၅/၂၀၂၃) ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဒေါ်ခင် အုန်းမြင့်(၉/မရမ(နိုင်)၀၃၈၃၀၈)က ဂရန်စာချုပ်တင်ပြ၍ မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် အတွက် မြေပုံမြေရာဇဝင်ရေးကူး ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ သော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

မန္တလေးမြို့တော်

စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည် မြို့နယ်၊ အောင်ပင်လယ်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-ဆဆ-၁၀၊ ဦးပိုင် အမှတ် (၇၂)၊ ၁၀၆ E လမ်း၊ ၄၉ x ၅၀ လမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဦးအောင်နိုင်စိုး (၉/အမရ(နိုင်)၀၄၆၇၄၃) ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၁၃၂/၂၀၂၀)ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်း ခံရသူ ဦးစော်မြင့်လွင်(၁၃/မရန(နိုင်)၀၁၈၄၂၁)က ဂရန်စာချုပ် တင်ပြ၍ မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံမြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါ ရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံး ဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

မန္တလေးမြို့တော်

စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် (၆၄/စက်မှုဇုန်)၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၄၉၊ ပန်းလောင် (၁) လမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၄၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ)၊ စရိယာ (၀.၀၅၅) စက၊ (၂၄၀၀) စတုရန်းပေရှိ နှစ် (၆၀) စက်မှုမြေကွက်ရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ရန်ကုန် မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဒေါ်ခင်ဌေးမြင့် (၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၀၂၆၀၅) အမည်ပေါက်ပြီး၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းလာပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ် ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးမျိုးသန့် (ခ) ဦးမောင်ကြီး	ဒေါ်တင်မိုးခင်	ဒေါ်ခင်စန္ဒာထွန်း
LLB (စဉ်-၁၀၅၇၇)	LLB (စဉ်-၄၂၀၆၉)	LLB (စဉ်-၅၁၃၆၀)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ	အထက်တန်းရှေ့နေ	အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ် (၁၂၁/ခ)၊ တိုးချဲ့ (၂) လမ်း၊ /မြောက်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်။		ဖုန်း - ၀၉-၇၉၇၁၆၃၈၆၅၊ ၀၉-၇၉၇၃၃၆၆၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၈၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၀၁)၊ မြေဧရိယာအကျယ် (၄၀x၆၀)ပေရှိ ခွင့်ပြုပါမစ် မှတ်ပုံတင်စာရင်းအမှတ် (၁၁၅၈)၊ ဦးအောင်သန်း (CM-008882) အမည် ပေါက်သော ပါမစ်မြေအမျိုးအစားဖြစ်သည့် မြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဥပဒေနှင့်အညီ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးစိုးလွင် (၁၂/မကတ(နိုင်)၀၄၄၄၅၅)က မိမိသာ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း တာဝန်ယူဝန်ခံကတိပြု၍ လွှဲပြောင်း ရောင်းချလိုကြောင်း ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းလာ သဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခင်ဌေး (၈/ရကတ(နိုင်)၁၂၅၈၃၇) မှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေ ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း တိုက်ပိုင်လိုသော စာရွက် စာတမ်း မူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေ နှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသန်းဌေးဦး	ဒေါ်တိုးတိုးလွင်
LLB (စဉ်-၃၉၈၉၅)	LLB, D.B.L (စဉ်-၄၂၀၆၇)
အထက်တန်းရှေ့နေများ	
အမှတ် (၂၇)၊ လမ်း (၂၀) အရှေ့၊ ၃/ရန်ပြရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၀၈၇၄၅၈၊ ၀၉-၇၇၅၂၀၇၇၇၀

(၁၀-၁၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာပါ ကိုအောင်မြတ်သူ(ခ)မုဟမ္မဒ်စအိဒ္ဒလ္လာ၏ ကြေညာချက်အား မချီမာဦး(ခ)အက်စ်မားတီမှ အများသိစေရန်ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာခြင်း

မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ သာယာအေးရပ်ကွက်၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၈၄)တွင် နေထိုင်သော မချီမာဦး(ခ)အက်စ်မားတီ၏ လွှဲအပ်ညွှန် ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

ကိုအောင်မြတ်သူ (ခ) မုဟမ္မဒ်စအိဒ္ဒလ္လာ (၁၂/တမန(နိုင်)၁၃၈၄၅၅) နှင့် မချီမာဦး(ခ) အက်စ်မားတီတို့သည် (၂၀၂၄-၂၀၁၆)နေ့၌ အစွလာမိတ် တရားတော်နှင့်အညီ ထိမ်းမြား၍ ပေါင်းသင်းလာခဲ့ရာ (၁-၂-၂၀၁၉)နေ့တွင် သမီး မြတ်ဖိုးပွင့်ချို(၉-၂-၂၀၂၃)နေ့တွင် သားငယ် ရှာဒတ်အား မြဝတီမြို့၌ အတူနေထိုင်စဉ်၌ မွေးဖွားခဲ့ကြကြောင်း၊ ကိုအောင်မြတ်သူ(ခ)မုဟမ္မဒ် စအိဒ္ဒလ္လာသည် အိမ်ထောင်မူဖောက်ပြန်ခြင်း အကြိမ်ကြိမ်ပြုသော်လည်း ကလေးများ၏ နောင်ရေးအတွက် ဇနီးမယားတစ်ဦးအနေဖြင့် သည်းခံ လိုက်လျော၍ တရားတော်နှင့်အညီ ဇနီး၏ဝတ္တရားကျေပွန်စွာ နေထိုင် ပေါင်းသင်းခဲ့ရာတွင် ၎င်းက အနိုင်အထက်ပြု ညှဉ်းပန်းရိုက်နှက်မှုများပြုခဲ့ ကြောင်း၊ မိမိတို့သည် မော်လမြိုင်မြို့ရှိ မိဘများအိမ်တွင်လည်း အိမ်ခွဲလွှဲအိမ် ဟာနေမတိုင်မီအထိ မိသားစုအတူတကွ နေထိုင်ခဲ့ကြကြောင်း၊ ဇနီးဖြစ်သူ၏ စီးပွားရေးတွင် ၎င်းကပါဝင်လုပ်ကိုင်ပြီးနောက်ပိုင်းတွင် အကြောင်းအမျိုးမျိုး ပြု၍ ဇနီးပိုင်ငွေကြေးများကို ရယူသွားခဲ့ကြောင်း၊ မြဝတီမြို့ရှိ အိမ်သို့ပြန်မလာ ခြင်းမှာ လမ်းခရီးအခက်အခဲကြောင့်ဟု ထင်မှတ်သော်လည်း နောက်ပိုင်းတွင် ၎င်းမှ နောက်အိမ်ထောင်ပြုခဲ့သည်ဟု သိရှိခဲ့ကြကြ



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်း/တံတား)မှ တင်ဒါ ခေါ်ယူဆောင်ရွက်မည့် ဧရာဝတီမြစ်၊ ပျဉ်းမနား-တောင်ညို လမ်းဘေး၊ မင်္ဂလာကန်အမှတ် (၂)ပတ်လမ်းတွင် ကွန်ကရစ်ဘလောက်တုံး ခင်းခြင်းလုပ်ငန်း (၂၀၀၀'x၁၂') Lot (၁) ခုအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် မြန်မာနိုင်ငံသားတိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များအား ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည် - တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၄-၁၂-၂၀၂၃ ရက် တင်ဒါပုံစံပိတ်မည့်ရက် - ၂၇-၁၂-၂၀၂၃ ရက် (၁၆:၀၀) နာရီ

တင်ဒါပေးသွင်းရမည့်နေရာ - အင်ဂျင်နီယာဌာန (လမ်း/တံတား)၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုသူ အချက်အလက်များအား ရုံးချိန် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် မေးမြန်းစုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည် - အင်ဂျင်နီယာဌာန(လမ်း/တံတား)၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၃၂၀၃၇၊ ၀၉-၇၇၇၇၇၇၄၅၅

တင်ဒါကော်မတီ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၆)၊ လူနေ ရပ်ကွက်အမှတ် (၆)၊ ၆/အရှေ့ရပ်ကွက်၊ ဝေယန္တရအနောက် (၁၀) လမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၅၄၄/က) အကျယ်အဝန်း (အလျား ၂၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) ရှိသည့်အနက်မှ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၁၀ ပေ x အနံ ၆၀ ပေ) (ခေါင်းရင်းခြမ်း) မြေကွက်ကို မျက်နှာ မူလျှင် (ညာဘက်ခြမ်း) ဟုခေါ်တွင်သောမြေနှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်လှနွယ်စိုး [၁၂/သကတ (နိုင်)၁၄၆၂၃၁] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်လှနွယ်စိုး [၁၂/သကတ (နိုင်)၁၄၆၂၃၁] မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အိမ်နှင့်မြေတစ်ခုစီ၏ ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ရောင်းချသူဒေါ်လှနွယ်စိုးမှလည်း လက်ခံရယူထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါအိမ်နှင့်မြေအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက် လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့် တကွ ယခုကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက ဤအိမ်နှင့်မြေအရောင်းအဝယ် ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်လှနွယ်စိုး၏လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရ- ဒေါ်ခင်မျိုးဝင်း (LLB, LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၈၄၄) အမှတ်(၄၀)၊ အောင်ချမ်းသာလမ်း၊ ဖွယ်အေးရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ၀၉-၇၇၁၈၈၄၅၀၊ ၀၉-၂၅၀၀၃၇၂၀၇

INSOLVENCY LAW OF MYANMAR 2020
TRENDTELLIGENT LIMITED
FINAL MEETING NOTICE FOR VOLUNTARY WINDING UP

According to Insolvency Law 2020, notice of Final Meeting for Winding up of the shareholders of the Company held at No.(635-A-1), Room No.(A-3), Yoma Yeiktha, (2nd) Quarter, Pyay Road, Kamayut Township, Yangon, Myanmar at 9:00 AM on 20 - 12 - 2023.

Daw Tin Win Yu
Liquidator
FAMAT COMPANY LIMITED

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ တောင်မြင့်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၅၉၀/၁၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄-၀)မြောက်ဘက်ခြမ်းခဲစင်း၊ မင်္ဂလာလမ်းနှင့် ရန်မန်း လမ်းကြား၊ ကိုလံဘိုမြောင်းနှင့် ပရတော်ချောင်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည် ပေါက်သူ ဒေါ်မေရင်(ခ)သန်းသန်းအေး [၁/မကန(နိုင်)၀၈၃၂၀၆] (Mandalay Garden City Construction Co., Ltd)၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၈၇၀/၂၀၂၃)ဖြင့် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသူ ဦးရွှေလှိုင် [၁၂/သခန(နိုင်)၀၆၉၉၉၃] က ဂရန်စာချုပ်တင်ပြ၍ ခဲစင်းမြို့ပတ်တင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံမြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး၊ ဒီကရီ များဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

(အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃)
တွံတေးခရိုင်တရားရုံးတော်
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမထွေထွေမှုအမှတ်-၂၀
ဒေါ်ခင်စိန်စိန် - လျှောက်ထားသူ

ကွယ်လွန်သူ ဦးအုန်းလှိုင်၏ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အမှု၊ ကမာပတ်ကျေးရွာ၊ ဝါးဘလောက်သောက်ကျေးရွာအုပ်စု (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ကော့ပျားမြို့နယ်၊ ဦးအုန်းလှိုင်ခံသော ကွယ်လွန်သူ ဦးအုန်းလှိုင်၏ ကျန်ရစ်သော ပစ္စည်းအပေါ်၌ အမွေထိန်းလက်မှတ်ထုတ်ပေးပါမည့်အကြောင်းနှင့် ကမာပတ် ကျေးရွာ၊ ဝါးဘလောက်သောက်ကျေးရွာအုပ်စု (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ကော့ပျားမြို့နယ်နေ ဒေါ်ခင်စိန်စိန်က အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေအရ လျှောက်ထားသဖြင့် ဤအမှုကို ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆) ရက် (၁၃ရက် ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း (၁၄)ရက်) နေ့တွင် ဆိုင်ဆိုကြားနာရန် ချိန်းဆိုထားသည့်ဖြစ်သောကြောင့် ထိုကွယ်လွန်သူ ဦးအုန်းလှိုင်၏ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများတွင် အကျိုးစီးပွားသက်ဆိုင်သည့် အဆိုရှိ သူတို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့ (လာရောက်ဆိုင် ဆိုရန်သင့်လျော်မည်ဟု ထင်မြင်ယူ၍) ဆိုခဲ့သော ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆) ရက် (၁၃ရက် ခုနှစ်၊ နတ်တော် လဆန်း (၁၄) ရက်နေ့၌ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးဦးအားဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ လာရောက်ဆိုင် ဆိုရန်နှင့် အမွေထိန်း လက်မှတ်စာမထုတ်ပေးမီ မှတ်တမ်းများကို ကြည့်ရှုရန် အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃ နှင့်အညီ ဆိုင်ဆိုလိုက်သည်။ လာရောက်ခြင်းမရှိ ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် ရုံးတော်က ဒေါ်ခင်စိန်စိန်၏ လျှောက်လွှာအပေါ်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက်ချမှတ်လိုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၁)ရက် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခွဲ၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်မာသိ)
တွံတေးခရိုင်တရားရုံးတော်
တွံတေးခရိုင်တရားရုံး

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြပွင့်ဦး [၁၀/မလမ(နိုင်)၂၄၇၇၀၃] ၏ လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရ- အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြပွင့်ဦးသည် "Baby Sweet" အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် သဘာဝအဆီကျရင်းပျားသံပုရာယိုအား တရားဝင်လုပ်ငန်းလုပ် ကိုင်ခွင့်လိုင်စင်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးသို့ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေပြီး သုံးစွဲသူပြည်သူများ၏ အထူးနှစ်ခြိုက်အားပေးမှုခံရ လျက်ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြပွင့်ဦးသည် "December Hnin" (Facebook Account) ကို အသုံးပြုနေသူဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ "Baby Sweet" အမှတ်တံဆိပ်ပုံထုတ်ကုန်များနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ "December Hnin" (Facebook Account) နှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း အကျိုးစီးပွား၊ ဂုဏ်သိက္ခာ၊ ထိခိုက်နစ်နာစေရန် ရည်ရွယ်၍ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း၊ စီးပွားရေးအသိုင်းအဝိုင်းတွင်ဖြစ်စေ၊ လူမှုကွန်ရက် (Facebook, Tik Tok, Viber, Instagram, Wechat, etc...) ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဖြန့်ဝေခြင်း၊ မဟုတ်မမှန်ပြောဆို ရေးသားဝါဒဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ အမှန်းတရားပြန့်ပွားစေသည့် အပြောအဆို အရေးအသားများလုပ်ဆောင်ခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ပါရန်နှင့် လုပ်ဆောင် နေသူများရှိပါကလည်း ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ခြင်းမပြုပါရန် သတိပေး တားမြစ်လိုက်ပါသည်။

ယခုကြေညာချက်ပါအတိုင်း တားမြစ်ချက်များအား လိုက်နာခြင်း မပြုဘဲ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ အကျိုးစီးပွား၊ ဂုဏ်သိက္ခာ ထိခိုက်နစ်နာကျဆင်း အောင်မြင်လုပ်ပါက မည်သူ့ကိုမဆို ဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မြပွင့်ဦး၏ လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရ- ဒေါ်ဖြိုးသီရိအောင် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၈၄၄) အမှတ် (L/ ၁၃၈) မဟာမြိုင်၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်၊ မော်လမြိုင်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၇၉၉၃၄

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (၁၀၃) နှစ်မြောက် ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်

Friday Night Live Show

ကုမ္ပဏီမြို့ပြ

စော.ဂီတဇော်မြေပွဲ (ပွဲစဉ် - ၃)

မြန်မာ့အသံတေးဂီတ

လျက်မြဲသောင်း အောင်နိုင် တက္ကသိုလ် ကိုကိုဇော်
ပြည်မိုး ဒီဗြီး ကေဆို နုနုကျော်
အိအိလှိုင် တယ်လင်သင်း ချိုမိမိဇော်

၁၅-၁၂-၂၀၂၃ (ဆော့ကြာနေ့)၊ ၂ (၉) နာရီအိပ်

Live On MRTV HD

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ယုဇနအပိုင်း(၄)အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(H)၊ အခန်းအမှတ်(၃၀၁)အား မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်မျိုးမျိုးဝင်း [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၃၃၉] ထံမှ စာချုပ်စာတမ်းဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဦးမျိုးမင်းသူ [၁၂/ဒဂမ(နိုင်)၀၂၀၆၅၄] က ၎င်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင် စာအုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အထောက်အထားများဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ ဖွံ့ဖြိုးရေးအိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန် မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့် ရပ်ကွက်၊ သုဇောစာရိလမ်း၊ မေတ္တာညွန့်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၄၄၈/၄၅၀)၊ အခန်းအမှတ်(၂၀၁) အား မူလအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင် သူ ဒေါ်အေးအေးမူ [၁၂/မရက (နိုင်)၀၉၈၁၇၁] ထံမှ စာချုပ် စာတမ်းဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူ ထားသူ ဦးမြတ်သိန်းထွန်း [၄/ ဟခန(နိုင်)၀၂၅၅၀၆] က ၎င်း အမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါ ရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါ သည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အထောက်အထားများဖြင့် တင်ပြ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ ဖွံ့ဖြိုးရေးအိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ် ၁၂၀၊ ပြည်လမ်း၊ အထပ် ၂၂ ထပ်ရှိ THE IVY CONDOMINIUM 12A လွှာ၊ အခန်းအမှတ် (12A03 @12A1) ၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ် ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ Aspidin Construction and Trading Co.,Ltd (ကုမ္ပဏီ မှတ်ပုံတင်အမှတ်- 113559772) ကုမ္ပဏီကိုယ်စား ဦးတင်မောင်ဦး [၉/မနမ(နိုင်)၀၆၇၀၀၂] (General Manager) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတချို့တစ်စိတ် အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါကျွန်ုပ်တို့တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ် ထံသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက်ချမှတ်လိုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၁)ရက် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခွဲ၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်မာသိ)
တွံတေးခရိုင်တရားရုံးတော်
တွံတေးခရိုင်တရားရုံး

လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရ- ဒေါ်ကျော့ရွှေနိုင် (LLB, DBL, DIPL) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၂၀၀) အမှတ်(၈၈)၊ ထန်းတပင်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph-09-777228080, 09-421710684

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန် မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့် ရပ်ကွက်၊ သုဇောစာရိလမ်း၊ မေတ္တာညွန့်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၄၄၈/၄၅၀)၊ အခန်းအမှတ်(၂၀၂) အား မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်အေးအေးမူ [၁၂/မရက(နိုင်) ၀၉၈၁၇၁] ထံမှ စာချုပ်စာတမ်း ဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဦးမြတ်သိန်းထွန်း [၄/ဟခန (နိုင်)၀၂၅၅၀၆] က ၎င်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင် စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါရန် လျှောက် ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လို ပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ စ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အထောက် အထားများဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ ဖွံ့ဖြိုးရေးအိမ်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

စဉ်	လျှောက်ထားသူ					လျှောက်ထားသည့်					
	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာ (GP/SP) ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် တွဲစာလွှဲအပ်သူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း ရပ်ကွက်	မြေကွက် အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသည့် အကြောင်းအရာ
၁။	ခင်မောင်ကျော်	၁၂/သယက(နိုင်) ၁၃၈၃၄၆	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၂၅၅၅၅/၂၀၂၃(၁၃.၁၁.၂၀၂၃)	ဦးထွန်းနိုင်	AA-၀၀၈၈၃၃ ၁၂/တမန(နိုင်) ၀၉၄၆၂၇	ဒဂုံမြောက်	၄၄	၄၀၃	ဦးထွန်းနိုင်	၄၀၃၊ ဗိုလ်ဇော်လမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၂။	ဦးအောင်ကိုလတ်	၁၂/အမ(နိုင်) ၀၀၂၅၁၅	မှော်ဘီမြို့စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၄၈၇/၂၀၂၃(၂၄.၁၁.၂၀၂၃)	ဦးစောလင်း	DZ-၀၀၃၃၀၀ ၁၂/အမ(နိုင်) ၀၆၁၆၉၆	ဒဂုံမြောက်	၄၅	၆၄၀	ဦးစောလင်း	၆၄၀၊ ခိုင်ရွှေထိမ်းလမ်း၊ (၄၅)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း
၃။	ဦးမင်းလွင်ထွေး	၆/ထမ(နိုင်) ၀၆၇၄၄၅	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၄၄၄/၂၀၂၃(၁၀.၁၀.၂၀၂၃)	ဦးမောင်မောင်သိန်း	၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၁၆၉၆	အင်းစိန်	၄-သပိုင်း	B-၂	ဦးမောင်မောင်သိန်း	B-၂၊ နောင်ရိုးလမ်း၊ ဘုရင့်နောင်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၄။	ဦးမောင်မောင်နိုင်	၁၁/မကတ(နိုင်) ၀၉၄၀၀၁	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၁၅၇၂/၂၀၂၃(၂၄.၁၁.၂၀၂၃)	ခင်မောင်မောင်	၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၁၆၉၆	မင်္ဂလာဒုံ	၄၀၈/A	၂၅၂	ခင်မောင်မောင်	၂၅၂၊ ခိုင်ပန်းမောင်လမ်း၊ (၂၅)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၅။	ဦးသန်းလင်း	၁၄/မကန(နိုင်) ၁၅၆၆၅၃	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး GPအမှတ် ၁၃၂၇/၂၀၂၃(၁၃.၁၁.၂၀၂၃)	ဦးအောင်တော်လင်း	၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၁၆၉၆	ဒဂုံအရှေ့	၁၂၂	၁၀၁	ဦးအောင်တော်လင်း	၁၀၁၊ အင်းစိန်(၃)လမ်း၊ (၁၂၂)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(စွန့်လွှတ်)
၆။	ခင်မောင်မြင့်ဆန်း	၁၂/အမ(နိုင်) ၀၆၅၇၃၀	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၁၃၀၀/၂၀၂၃(၁၃.၁၀.၂၀၂၃)	ဦးတင်အောင်မြ	၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၁၆၉၆	ရွှေပြည်သာ	၂၀	၂၁၀	ဦးတင်အောင်မြ	၂၁၀၊ ခိုင်ပန်းလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၇။	ခင်အေးအေးမော်	၁၂/အမ(နိုင်) ၀၆၅၇၃၀	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၃၇၆/၂၀၂၃(၁၃.၁၁.၂၀၂၃)	ခင်အေးအေးမောင်	၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၁၆၉၆	မြောက်ဥက္ကလာ	၅	၁၀၀၀/က	ခင်အေးအေးမောင်	၁၀၀၀/က၊ သုဇောလမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်	မြေပုံကူး(အရောင်း)
၈။	ဦးကျော်ထွေး	၁၂/မက(နိုင်) ၁၆၆၉၅၅	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၃၀၀၃/၂၀၂၃(၁၃.၁၁.၂၀၂၃)	ခင်ကြည်ရှိန်	၁၂/တမန(နိုင်) ၁၃၀၀၂၃	မြောက်ဥက္ကလာ	က	၃၆၀၂	ခင်ကြည်ရှိန်	၃၆၀၂၊ ဝေသာစိလမ်း၊ (က)ရပ်ကွက်	မြေတိုင်း
၉။	ခင်ခိုင်ခိုင်ကျော်	၁၂/မက(နိုင်) ၀၀၈၀၁၃	ရန်ကုန်မြို့တော်စာရင်းစာရင်းမှတ်ပုံတင်ရုံး SPအမှတ် ၂၄၄၆၂/၂၀၂၃(၁၃.၁၁.၂၀၂၃)	ဦးမင်းနီယား	၇/လပတ(ပြ) ၀၀၀၃၅၀	မြောက်ဥက္ကလာ	၂	၅၇၃	ဦးမျိုးစင်	၅၇၃၊ ယုဇန(၃)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း

ဌာနမှူး(ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ)ကြားရေးမှူးချုပ်၊ မြို့ပြမြေပိုင်ခံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ အတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စု တစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့ အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို

မထူပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့ တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံးအသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူပြုပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှိညီမျှစွာ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိက စွမ်းအားစုအဖြစ်ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့်ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ သစ်တောများ တည်ရှိရှင်သန်နေခြင်းသည် “အတိတ်ကာလ၏ အမွေအနှစ်၊ ပစ္စုပ္ပန်၏ အကျိုးစီးပွားနှင့် အနာဂတ်၏ ဖွံ့ဖြိုးမှု” ဖြစ်သည့်အတွက် စနစ်တကျ ပြုစုထိန်းသိမ်းရန် အလွန်အရေးကြီး.....

(နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဒုတိယအကြိမ် နိုင်ငံအဆင့် မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ အခမ်းအနားမှ အမှာစကား ကောက်နုတ်ချက်)

ယနေ့ ဖတ်စရာ

တရားမဝင် သစ်မျိုးစုံ၊ ကျောက်စိမ်းများ၊ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ သိမ်းဆည်းရမိ
စာမျက်နှာ » ၁၄

KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများက မြဝတီမြို့နယ် သင်္ကန်းညီနောင်ရှိ 230 KV ဓာတ်အားခွဲရုံအား Drop Bomb များဖြင့် ပစ်ချတိုက်ခိုက်
စာမျက်နှာ » ၁၅

မွန်ပြည်နယ်ထွက် အဆင့်မြင့်ဆားကြမ်းကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံသို့ တင်ပို့နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ
စာမျက်နှာ » ၁၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး၊ ဆန်ဈေးနှုန်းများနှင့် စီးထွက်မှုအခြေအနေ
စာမျက်နှာ » ၁၈



ကျောက်တံခါး- ပိန်းဇလုပ်ဘူတာအကြား တံတားအမှတ် (၁၄၇) ရန်ကုန်ဘက်အထွက်တွင် မိုင်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် အမှတ် (၆)အစုန်အမြန်ရထားတိုင်းစောင်းမှုဖြစ်ပွားသည့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။

ရန်ကုန်-မန္တလေးရထားလမ်းပိုင်းအတွင်း ကျောက်တံခါးဘူတာနှင့် ပိန်းဇလုပ်ဘူတာအကြား ရထားလမ်းအား အကြမ်းဖက်သမားများက မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးထားမှုကြောင့် အမှတ်(၆)အစုန်လူစီးအမြန်ရထားလမ်းချော်ကျမှုဖြစ်ပွားပြီး အခြားရထားများ ကြန့်ကြာမှုဖြစ်ပေါ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ဘူတာအကြားသို့ ယနေ့ နံနက် ၃ နာရီခွဲတွင် ကျောက်တံခါးဘူတာမှ ထွက်ခွာလာသော မိုင်းတိုင်အမှတ်၊ ၁၀၄/၁-၁၀၄/၂၄ အရောက်အမှတ်(၆)အစုန် ရန်ကုန်-မန္တလေး လူစီးအမြန် တံတားအမှတ် (၁၄၆)နှင့် (၁၄၇) အနီးတို့၌ ရထားသည် ပိန်းတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါး ရထားလမ်းအား အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူ မြို့နယ် ကျောက်တံခါးဘူတာနှင့် ပိန်းဇလုပ် KNLA နှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းသူတို့၏ မိုင်းခွဲဖျက်ဆီးထားခြင်းကြောင့် ရထားသံလမ်းပြတ်တောက်ပျက်စီးနေ၍ ရထားစက်ခေါင်းနှင့်အတူ လူစီးတွဲ သုံးတွဲ လမ်းချော်ကျမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။
စာမျက်နှာ ၁၅ ကော်လံ ၁ သို့



MFF Women's Futsal Championship 2023 ပြိုင်ပွဲ ပထမအကျော်ပြီးဆုံး

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၃ MFF Women's Futsal Championship 2023 ပြိုင်ပွဲ ပထမအကျော်ဆုံးနေ့ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်က MFF ဖူဆယ်အားကစားရုံ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ Divine အသင်း အနိုင်ရခဲ့သည်။
နောက်ဆုံးနေ့တွင် Divine အသင်းက ရန်ကုန်လူငယ် အသင်းကို ခြောက်ဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့သည်။ Divine အသင်းသည်
ခြေအသာဖြင့်ကစားကာ ဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အနိုင်ဂိုးများကို ၂ မိနစ်တွင် အေးအေးထွေး၊ ၉ မိနစ်တွင် ဇွန်သီဦး၊ ၁၁ မိနစ်တွင် ဖြူဖြူကျော်၊ ၂၄ မိနစ်တွင် ခိုင်သဇင်ဦး၊ ၃၅ မိနစ်တွင် ဖူးပွင့်ခိုင်နှင့် ၃၇ မိနစ်တွင် နှင်းစန္ဒာလှိုင်တို့က သွင်းယူခဲ့သည်။
ပထမအကျော်အပြီးတွင် Divine အသင်းနှင့် YRG အသင်းတို့က ခုနစ်မှတ်စီ တူညီနေသော်လည်း Divine အသင်းက ဂိုးကွာခြားချက်အသာဖြင့် ထိပ်ဆုံးတွင် ဦးဆောင်နေသည်။ ယင်းနှစ်သင်းနောက်တွင် ရန်ကုန်လူငယ်အသင်းက သုံးမှတ် ရထားကာ Burmese Bees အသင်းက လေးပွဲစလုံးရှုံးကာ အမှတ်မရသေးပေ။
သတင်း - ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ - MFF

Divine အသင်းနှင့် ရန်ကုန်လူငယ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။